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VERSLAG VERGADERING 

 

Gemeenteraad 

Datum: 14 december 2020. 

 

Aanwezig: L. Jacobs, burgemeester-voorzitter; S. Lathouwers, J. Van den Bergh, J. 

Oerlemans, S. Hoppenbrouwers, M. De Bock, schepenen; K. Vanhees, H. De Schepper, M. 

Aerts, L. Peeters, J. Van Esbroeck, H. Beyers, M. Beyers, C. De Rydt, D. Van Aert, I. Verhaert, 

J. Duerloo, S. Van Looveren, D. Beyers, L. Van den Keybus, A. Van der Poel, I. Bosmans, S. 

Devos, C. De Roeve, G. Delcroix, raadsleden ;  

V. Gabriels, algemeen directeur. 

 
Verontschuldigd: / 

 

De vergadering gaat omwille van de COVID-19-maatregelen door via livestreaming op 

YouTube. 

De voorzitter opent de zitting om 20.10 uur. 

D A G O R D E 

============ 

OPENBARE ZITTING  

 

Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout 

1. Goedkeuring van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025. 

2. Goedkeuring van het prijssubsidiereglement voor het dienstjaar 2021. 

3. Goedkeuring van het aangepaste gebruiks- en tariefreglement voor het ontmoetingscentrum 

De Zonnedauw. 

4. Goedkeuring van het aangepaste tariefreglement voor zwemlessen ingericht door de 

gemeentelijke sportdienst. 

5. Goedkeuring van het aangepaste tariefreglement voor het gemeentelijk zwembad. 
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Financieel beleid. 

6. Vaststelling van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte gemeente. 

7. Toekenning van de coronatoelage aan het Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout. 

8. Vaststelling van de lijst met nominatieve subsidies. 

9. Vaststelling van de lijst met overheidsopdrachten. 

10. Goedkeuring van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte OCMW. 

11. Goedkeuring van de aanvullende belasting op de personenbelasting 2021. 

12. Goedkeuring van de opcentiemen op de onroerende voorheffing 2021. 

13. Politiezone Grens: vaststellen van de gemeentelijke dotatie voor het dienstjaar 2021. 

14. Brandweerzone Rand: kennisname van de gemeentelijke dotatie voor het dienstjaar 2021. 

15.. Goedkeuring van het aangepaste retributiereglement voor de ziekenwagendienst. 

16. Goedkeuring van het aangepaste retributiereglement voor de gemeentelijke openbare 

bibliotheek. 

17. Goedkeuring van het aangepaste gebruiks- en retributiereglement voor de polyvalente 

lokalen in Den Blijdenberg. 

18. Goedkeuring van het aangepaste gebruiks- en retributiereglement voor het kunsthuis 

Ernest Albert. 

19. Goedkeuring van het aangepaste gebruiks- en retributiereglement voor het gebruik van de 

polyvalente lokalen van Den Boogart. 

20. Goedkeuring van de retributie voor de verpakking bestemd voor de inzameling van 

asbestcement op het recyclagepark. 

21. Goedkeuring van het aangepaste retributiereglement voor de gemeentelijke turnzalen.  

22. Kerkfabrieken: goedkeuring van de aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 en 

kennisname van de budgetwijziging voor het dienstjaar 2020 en het dienstjaar 2021.  

Milieu. 

23. Goedkeuring van het Burgemeestersconvenant 2030 in het kader van het gemeentelijk 

energie- en klimaatbeleid.  
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Patrimonium. 

24. Goedkeuring van het ontwerp van notariële akte voor de kosteloze grondafstand in de Rode 

Weg door de familie Celis. 

Onderwijs 

25. Gemeentelijke basisschool Kadrie: vaststelling van het verkiezingsreglement voor de 

verkiezing van het personeel in de schoolraad. 

26. Gemeentelijke basisschool Kadrie: vaststelling van het verkiezingsreglement voor de 

verkiezing van de ouders in de schoolraad. 

27. Gemeentelijke basisschool Maatjes: vaststelling van het verkiezingsreglement voor de 

verkiezing van het personeel in de schoolraad. 

28. Gemeentelijke basisschool Maatjes: vaststelling van het verkiezingsreglement voor de 

verkiezing van de ouders in de schoolraad. 

Goedkeuring van het verslag. 

29. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 30 november 2020 van de 

gemeenteraad. 

 

BESLOTEN ZITTING 

Nihil. 

 

V E R S L A G 

============ 

 
OPENBARE ZITTING  

AUTONOOM GEMEENTEBEDRIJF KALMTHOUT 

1. Goedkeuring van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025. 

De voorzitter geeft het woord aan de schepen voor financiën Maarten De Bock (CD&V). 

Schepen voor financiën De Bock (CD&V) herhaalt graag de belangrijkste cijfers voor het 

Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout voor het meerjarenplan van 2020-2025. Hij rondt de 
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cijfers een beetje af. Het beschikbare budgettair resultaat voor 2020 bedraagt 320.000 euro. 

Voor 2021 is dat 270.000 euro, voor 2022 is dat 193.000 euro, voor 2023 119.000 euro, voor 

2024 44.000 euro en voor 2025 is dat 69.000 euro. 

De voorzitter stelt vast dat er geen opmerkingen zijn van de gemeenteraadsleden. 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen, meer bepaald 

het artikel 242 dat stelt dat de raad van bestuur van het autonoom gemeentebedrijf het 

meerjarenplan en de aanpassingen ervan vaststelt en deze ter goedkeuring voorlegt aan de 

gemeenteraad; 

Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 20 juni 2016 betreffende de oprichting en statuten 

van het Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout; 

Gelet op het ministerieel besluit van 26 september 2016 over de goedkeuring van de oprichting 

en de statuten van het Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout (afgekort AGB); dat de 

kennisgeving van de oprichting van het AGB op 10 oktober 2016 werd gepubliceerd in het 

Belgisch Staatsblad; 

Gelet op het besluit van de Vlaamse regering van 30 maart 2018 betreffende de beleids- en 

beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen, en latere wijzigingen; 

Gelet op het ministerieel besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en de nadere 

voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningstelsels en de digitale rapportering van de 

beleids- en beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen; 

Gelet op de omzendbrief KBBJ/ABB 2020/3 van 16 november 2020 over de aanpassing 

meerjarenplannen 2020-2025 van de lokale en provinciale besturen; 

Gelet op de vaststelling van het meerjarenplan 2020-2025 voor het AGB Kalmthout door de 

raad van bestuur van het AGB in zitting van 14 december 2019; 

Gelet op de goedkeuring van het meerjarenplan 2020-2025 voor het AGB Kalmthout door de 

gemeenteraad in zitting van 14 december 2019; 

Gelet op het overleg tussen het managementteam en het directiecomité van het AGB 

Kalmthout op 10 november 2020 waarbij het ontwerp van aangepast meerjarenplan 2020-2025 

voor het AGB Kalmthout werd besproken; 

Gelet op het ontwerp van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het AGB Kalmthout 

dat besproken werd tijdens het directiecomité van het AGB; 

Gelet op de bespreking van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het AGB Kalmthout 

tijdens de zitting van de raadscommissie algemeen beleid van 7 december 2020; 
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Overwegende dat de raad van bestuur van het AGB Kalmthout in zijn vergadering van vandaag 

het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 heeft vastgesteld; 

Gelet op de gevoerde bespreking; 

BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 

Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 

Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 

Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 

Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 

Lukas Jacobs. 

Artikel. 1.- 
De gemeenteraad keurt het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het AGB Kalmthout 

goed. 

Het budgettair resultaat voor het AGB Kalmthout in het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 

bedraagt: 

Budgettair resultaat 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

            

IX. Beschikbaar 
budgettair resultaat 

252.696 214.642 176.587 138.533 100.479 62.425 

            

 
De autofinancieringsmarge voor het AGB Kalmthout bedraagt in het aangepaste meerjarenplan 

2020-2025: 

Autofinancieringsmarge 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

                  
IV. Autofinancieringsmarge 3.444 -38.054 -38.055 -38.054 -38.054 -38.054 

            

 
Art. 2.- 

De beleidsrapporten worden digitaal gerapporteerd aan de toezichthoudende overheid. 

2. Goedkeuring van het prijssubsidiereglement voor het dienstjaar 2021. 

De voorzitter geeft het woord aan de schepen voor financiën Maarten De Bock (CD&V). 

Schepen van financiën Maarten De Bock (CD&V) wenst hier niets aan toe te voegen. Dit is het 

jaarlijks wederkerend punt dat in de gemeenteraad van december wordt voorgelegd ter 

goedkeuring. 

Gelet op het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur; 
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Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 20 juni 2016 betreffende de oprichting en statuten 

van het Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout; 

Gelet op het ministerieel besluit van 26 september 2016 over de goedkeuring van de oprichting 

en de statuten van het Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout (afgekort AGB); dat de 

kennisgeving van de oprichting van het AGB op 10 oktober 2016 werd gepubliceerd in het 

Belgisch Staatsblad; 

Gelet op het artikel 13 van de beheersovereenkomst tussen de gemeente en het Autonoom 

Gemeentebedrijf Kalmthout, zoals goedgekeurd door de gemeenteraad in zitting van 28 

november 2016; dat dit artikel stelt dat de gemeente de toegangsprijzen tot infrastructuren kan 

begrenzen opdat de infrastructuren toegankelijk zouden zijn voor iedereen en de beperkte 

toegangsprijzen subsidiëren middels prijssubsidies; dat de modaliteiten en de 

berekeningswijze van de prijssubsidies worden vastgesteld in een apart prijssubsidie-

reglement; 

Overwegende dat het past afspraken te maken over de prijssubsidies die de gemeente toekent 

aan het AGB om het AGB Kalmthout haar dienstverlening met betrekking tot de exploitatie van 

het gemeentelijk zwembad en van het sportpark Heikant te kunnen uitvoeren; 

Gelet op het raadsbesluit en het besluit van de raad van bestuur van het AGB Kalmthout van 

16 december 2019 over de goedkeuring van het prijssubsidiereglement voor het zwembad en 

het sportpark Heikant voor de periode van 1 januari 2020 tot 31 december 2020; dat voor het 

dienstjaar 2020 de prijssubsidiefactor herberekend werd voor de periode van 1 november 2020 

tot en met 31 december 2020; dat hiertoe een besluit werd genomen door de raad van bestuur 

van het AGB Kalmthout en de gemeenteraad in zitting van 26 oktober 2020;  

Gelet op de goedkeuring van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het AGB 

Kalmthout door de gemeenteraad in zitting van heden; dat voor het dienstjaar 2021 de 

prijssubsidiefactor dus herberekend moet worden; dat deze prijssubsidies door de gemeente 

worden toegekend aan het AGB Kalmthout voor het verlenen van het recht op toegang aan de 

gebruikers van het zwembad, de voetbalinfrastructuur van het sportpark Heikant, de 

atletiekinfrastructuur van het sportpark Heikant én de indoor petanqueterreinen van het 

sportpark Heikant;  

Overwegende dat de raad van bestuur van het AGB Kalmthout het prijssubsidiereglement voor 

het dienstjaar 2021 goedkeurde in zitting van heden; 

BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 

Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 

Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 

Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 

Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 

Lukas Jacobs. 
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Enig artikel.- 

De gemeenteraad keurt het prijssubsidiereglement voor het dienstjaar 2021 van het 

gemeentelijk zwembad en van het sportpark Heikant goed. Het reglement geldt voor de periode 

van 1 januari 2021 tot en met 31 december 2021. 

3. Goedkeuring van het aangepaste gebruiks- en tariefreglement voor het ontmoetingscentrum 

De Zonnedauw. 

De voorzitter heeft het woord aan schepen voor financiën Maarten De Bock (CD&V). 

Schepen De Bock (CD&V) licht toe dat de belangrijkste aanpassing in het document het feit is 

dat de praktische afwikkeling vanaf nu bij het onthaal zal verlopen. 

Gelet op het artikel 170, § 4, van de Grondwet; 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 

Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 20 juni 2016 betreffende de oprichting en statuten 

van het Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout;  

Gelet op het ministerieel besluit van 26 september 2016 over de goedkeuring van de oprichting 

en de statuten van het Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout; dat de kennisgeving van de 

oprichting werd gepubliceerd op 10 oktober 2016 in het Belgisch Staatsblad; 

Gelet op het besluit van de raad van bestuur van het Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout 

(afgekort AGB Kalmthout) in zitting van 19 december 2016 over de goedkeuring van de 

notariële akte voor de vestiging van een erfpacht tussen de vzw Dekenaat Noorderkempen – 

regio Essen (Nieuwstraat 50 te Essen) en het AGB Kalmthout voor het ontmoetingscentrum 

De Zonnedauw (Kapellensteenweg 170 te Kalmthout); dat dit ontmoetingscentrum sinds 1 

januari 2017 beheerd en geëxploiteerd wordt door het AGB Kalmthout; 

Gelet op het artikel 13 van de beheersovereenkomst tussen de gemeente en het AGB 

Kalmthout dat stelt dat het Autonoom Gemeentebedrijf de tarieven hanteert voor het 

verstrekken van leveringen en diensten die door de gemeenteraad zijn goedgekeurd; dat het 

Autonoom Gemeentebedrijf daartoe een voorstel van tarieven formuleert, waarover de 

gemeenteraad zich uitspreekt; 

Gezien het huidige gebruiks- en tariefreglement voor het ontmoetingscentrum De Zonnedauw 

eindigt op 31 december 2020; 

Gelet op het voorstel van het directiecomité in zitting van 30 november 2020 met betrekking tot 

het voorliggende, aangepaste gebruiks- en tariefreglement voor De Zonnedauw; dat deze 

aanpassingen betrekking hebben op onder andere een wijziging van het 

aanspreekpunt/contactpersoon voor reservaties, meldingen, contracten en sleutels, 

wijzigingen die het gebruik van de infrastructuur betreffen op basis van een aantal 
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vaststellingen en ondervindingen in de praktijk, en het voorzien van een tarief voor 

amateurtoneel; 

Gelet op het besluit van de raad van bestuur van het AGB in zitting van heden over de 

goedkeuring van het voorstel van het aangepaste gebruiks- en tariefreglement voor het 

ontmoetingscentrum De Zonnedauw; 

Gehoord de voorzitter; 

BESLUIT:  met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 

Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 

Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 

Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 

Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 

Lukas Jacobs. 

Artikel 1.- 

De gemeenteraad keurt het voorstel van aangepast gebruiks- en tariefreglement voor de 

lokalen in het ontmoetingscentrum De Zonnedauw (Kapellensteenweg 170 te Kalmthout) goed. 

Ten bate van het Autonoom Gemeentebedrjif Kalmthout wordt voor een termijn beginnend op 

1 januari 2021 en eindigend op 31 december 2025 een tarief (inclusief BTW) geheven op het 

gebruik van bepaalde lokalen in het ontmoetingscentrum De Zonnedauw, zoals voorzien in dit 

gebruiks- en tariefreglement. Het reglement gaat hierbij integraal als bijlage.  

Art. 2.-  

De betaling van het tarief geschiedt voorafgaandelijk tegen afgifte van een ontvangstbewijs dat 

op elk verzoek dient getoond te worden. 

Art. 3.- 

In geval van betwisting zal de invordering geschieden bij wijze van burgerlijke rechtsvordering. 

Art. 4.- 

Een kopie van deze beslissing wordt bezorgd aan de toezichthoudende overheid. 

4. Goedkeuring van het aangepaste tariefreglement voor zwemlessen ingericht door de 

gemeentelijke sportdienst. 

De voorzitter geeft het woord aan schepen voor financiën Maarten De Bock (CD&V). 

Schepen De Bock (CD&V) zegt dat het, zoals zojuist in de raad van bestuur van AGB werd 

meegedeeld, hier niet gaat over een aanpassing maar over een verlenging van de termijn. Het 

reglement ligt vandaag ter goedkeuring voor zonder dat er iets wijzigt aan de tarieven. 



 

9 / 84 

 

Gelet op het artikel 170, § 4, van de Grondwet; 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 

Gelet op het raadsbesluit en het besluit van de raad van bestuur van het Autonoom 

Gemeentebedrijf Kalmthout (afgekort AGB Kalmthout) van 20 juni 2016 betreffende de 

vestiging van een erfpacht voor het gemeentelijk zwembad; dat het AGB Kalmthout sinds 1 juli 

2016 het gemeentelijk zwembad beheert en exploiteert; 

Gelet op het artikel 13 van de beheersovereenkomst tussen de gemeente en het AGB 

Kalmthout, dat stelt dat het Autonoom Gemeentebedrijf de tarieven hanteert voor het 

verstrekken van leveringen en diensten die door de gemeenteraad zijn goedgekeurd; dat het 

Autonoom Gemeentebedrijf daartoe een voorstel van tarieven formuleert, waarover de 

gemeenteraad zich uitspreekt; 

Overwegende dat het noodzakelijk is een tarief te heffen voor het gebruik van de gemeentelijke 

zwembadinrichting om het hoofd te bieden aan de steeds stijgende onderhouds- en 

uitbatingskosten die dergelijke inrichting met zich brengt; 

Overwegende dat de inwoners van Kalmthout op een indirecte wijze reeds bijdragen tot de 

ontwikkeling van de gemeentelijke basisinfrastructuur door het betalen van de aanvullende 

personenbelasting en opcentiemen op de onroerende voorheffing;  

Gezien het tariefreglement voor de zwemlessen ingericht door de gemeentelijke sportdienst 

eindigt op 31 december 2020; dat er dus een nieuw tariefreglement moet worden voorgelegd 

aan de gemeenteraad; 

Gelet op de goedkeuring van het voorstel van tariefreglement voor de zwemlessen ingericht 

door de gemeentelijke sportdienst door de raad van bestuur van het AGB Kalmthout in zitting 

van heden; 

Gehoord de voorzitter; 

BESLUIT: met 24 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inga Verhaert, Jan Van Esbroeck, Jef 

Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, Hans De 

Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne 

Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 

Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 

Lukas Jacobs en 1 onthouding van Inneke Bosmans 

Artikel 1.-  

De gemeenteraad keurt het tarief (inclusief BTW) goed ten bate van het Autonoom 

Gemeentebedrijf Kalmthout dat aanvangt op 1 januari 2021 en eindigt op 31 december 2025 

en dat geheven wordt op de deelname aan de door de gemeentelijke sportdienst 

georganiseerde zwemlessen.  
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Art. 2.-  

Voor deelname aan de zwemlessen in het gemeentelijk zwembad tijdens de paasvakantie en 

de zomervakantie die bestaan uit 10 lessen van 1 uur, wordt het tarief vastgesteld als volgt:  

20 euro, inclusief inkom en inclusief belasting op de toegevoegde waarde, voor kinderen uit de 

gemeente Kalmthout,  

38 euro, inclusief inkom en inclusief belasting op de toegevoegde waarde, voor kinderen van 

buiten de gemeente.  

Art. 3.-  

Dit tarief zal contant geëist worden tegen afgifte van een kwijting. Zo nodig geschiedt de 

invordering van het tarief bij wijze van burgerlijke rechtsvordering.  

Art. 4.- 

Een kopie van deze beslissing wordt bezorgd aan de toezichthoudende overheid. 

5. Goedkeuring van het aangepaste tariefreglement voor het gemeentelijk zwembad. 

De voorzitter geeft het woord aan schepen voor financiën Maarten De Bock (CD&V). 

Schepen De Bock (CD&V) zegt dat het hier is zoals bij het vorige punt. Het gaat over een 

verlenging, zonder wijziging, van het bestaande reglement tot en met 31 december 2025. 

Gelet op het artikel 170, § 4, van de Grondwet; 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 

Gelet op het raadsbesluit en het besluit van de raad van bestuur van het Autonoom 

Gemeentebedrijf Kalmthout (afgekort AGB Kalmthout) van 20 juni 2016 betreffende de 

vestiging van een erfpacht voor het gemeentelijk zwembad; dat het AGB Kalmthout sinds 1 juli 

2016 het gemeentelijk zwembad beheert en exploiteert; 

Gelet op het artikel 13 van de beheersovereenkomst tussen de gemeente en het AGB 

Kalmthout dat stelt dat het Autonoom Gemeentebedrijf de tarieven hanteert voor het 

verstrekken van leveringen en diensten die door de gemeenteraad zijn goedgekeurd; dat het 

Autonoom Gemeentebedrijf daartoe een voorstel van tarieven formuleert, waarover de 

gemeenteraad zich uitspreekt; 

Overwegende dat het noodzakelijk is een tarief te heffen voor het gebruik van de gemeentelijke 

zwembadinrichting om het hoofd te bieden aan de steeds stijgende onderhouds- en 

uitbatingskosten die dergelijke inrichting met zich brengt; 
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Overwegende dat de inwoners van Kalmthout op een indirecte wijze reeds bijdragen tot de 

ontwikkeling van de gemeentelijke basisinfrastructuur door het betalen van de aanvullende 

personenbelasting en opcentiemen op de onroerende voorheffing;  

Overwegende dat de Kalmthoutse verenigingen die bezig zijn op het vlak van watergebonden 

activiteiten bijdragen tot de goede naam en werking van het gemeentelijk zwembad; dat het 

AGB Kalmthout verenigingen van binnen de gemeente wenst te ondersteunen en er dus een 

differentiatie is tussen de toegangsprijs voor verenigingen die gevestigd zijn in Kalmthout en 

verenigingen die van buiten de gemeente afkomstig zijn;  

Overwegende dat er een differentiatie wordt gemaakt tussen de toegangsprijs voor leerlingen 

van Kalmthoutse scholen en niet-Kalmthoutse scholen; dat deze differentiatie gebaseerd is op 

het feit dat het bestuur in het kader van lokaal flankerend onderwijsbeleid alle scholen die 

gevestigd zijn op ons grondgebied wenst te ondersteunen; 

Gezien het huidige tariefreglement voor het zwembad eindigt op 31 december 2020 en er dus 

een nieuw tariefreglement moet worden goedgekeurd; 

Gelet op het voorstel van tariefreglement voor het gemeentelijk zwembad, zoals goedgekeurd 

door de raad van bestuur van het AGB in zitting van heden; 

Gehoord de voorzitter; 

BESLUIT: met 24 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inga Verhaert, Jan Van Esbroeck, Jef 

Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, Hans De 

Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne 

Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 

Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 

Lukas Jacobs en 1 onthouding van Inneke Bosmans. 

Artikel 1.-  

De gemeenteraad keurt het tarief (inclusief BTW) goed ten bate van het AGB Kalmthout voor 

een termijn beginnend op 1 januari 2021 en eindigend op 31 december 2025 op het gebruik 

van de zwembadinrichting. 

Art. 2.-  

De gemeenteraad keurt de volgende tarieven (inclusief belasting op de toegevoegde waarde) 

goed:  

• kinderen gemeente Kalmthout t/m 13 j. en mindervaliden: 1 euro  

• volwassenen gemeente Kalmthout: 1,50 euro 

• 55 + van de gemeente Kalmthout: 1 euro  

• 10-beurtenkaart kinderen t/m 13 j.+mindervaliden: 8 euro  

• 10-beurtenkaart inwoners Kalmthout: 13 euro  
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• 10-beurtenkaart 55+ v/d gemeente Kalmthout: 9 euro  

• individueel jaarabonnement inwoner Kalmthout: 60 euro 

• gezinsjaarabonnementen inwoners Kalmthout: 90 euro  

• kinderen t/m 13 j. niet-inwoner Kalmthout: 2 euro  

• volwassenen van buiten de gemeente: 3,50 euro  

• 10-beurtenkaart kinderen t/m 13 j.niet-inwoner: 18 euro  

• 10-beurtenkaart inwoners buiten Kalmthout: 32 euro  

• individueel jaarabonnement niet-inwoner Kalmthout: 120 euro 

• gezinsjaarabonnementen niet-inwoners Kalmthout: 180 euro  

• schooltarief Kalmthoutse scholen: 0,25 euro/leerling/begonnen kwartier  

• schooltarief niet-Kalmthoutse scholen: 0,75 euro/leerling/begonnen kwartier 
erkende watersportverenigingen Kalmthout: 20 euro/uur 

• erkende watersportvereniging Kalmthout met eigen redder: 15 euro/uur  

• erkende watersportvereniging Kalmthout 1 baan: 5 euro/uur 

• erkende watersportverenging Kalmthout ½ kikkerbad: 5 euro/uur 

• andere verenigingen van Kalmthout: 40 euro/uur  

• verenigingen van buiten Kalmthout: 65 euro/uur  

• gehandicaptenverenigingen Kalmthout (per uur): 14 euro/uur 
badmuts: 2,5 euro 

• brevetten: 1,25 euro 

• haardrogers: 0,20 euro 

• privé lesgevers uit Kalmthout: 25 euro/jaar 

• privé lesgevers van buiten Kalmthout: 50 euro/jaar.  
 
Art. 3.-  

Dit tarief zal contant geëist worden tegen afgifte van tickets, abonnementskaarten of kwijting, 

die op elk verzoek van het toezichthoudend personeel dienen vertoond te worden.  

Art. 4.-  

In geval van betwisting zal de invordering van het tarief geschieden bij wijze van burgerlijke 

rechtsvordering.  

Art. 5.- 

Een kopie van deze beslissing wordt bezorgd aan de toezichthoudende overheid. 

FINANCIEEL BELEID. 

6. Vaststelling van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte gemeente. 

De voorzitter geeft het woord aan de schepen voor financiën Maarten De Bock (CD&V). 

Schepen van financiën Maarten De Bock (CD&V) zegt dat we dit vorige week uitvoerig hebben 

kunnen toelichten tijdens de commissievergadering. Hij heeft de vragen toen zo goed mogelijk 

kunnen beantwoorden. Er werden ook heel wat vragen via mail gesteld: deze vragen zijn 
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intussen ook allemaal beantwoord. De schepen geeft toch nog graag de belangrijkste cijfers 

mee. Dit omvat eveneens een budgetwijziging omvat. Hij zegt dat alles nu uitsluitend vervat zit 

in een meerjarenplanning en het zal vanaf dit jaar steeds in deze vorm voorgesteld worden. 

Hij licht de beschikbare resultaten toe, telkens op het einde van het betreffende jaar. Voor 2020 

is dat 6,7 miljoen euro, voor 2021 hebben we een resultaat van 4,6 miljoen euro, voor 2022 is 

dat 2,3 miljoen euro, voor 2023 iets meer dan 1 miljoen euro, voor 2024 is dat 315.000 euro en 

voor 2025 4,3 miljoen euro. Wat de autofinancieringsmarge betreft of het structurele evenwicht 

van gemeente en OCMW, bedraagt dit in 2020 1,3 miljoen euro en in 2025 2,2 miljoen euro.  

Raadslid Stephanie Devos (N-VA) vraagt wat de visie is op langere termijn voor de ontwikkeling 

van de stationsomgeving van Kalmthout. Ze had gelezen in het beleids-programma dat het de 

bedoeling is om een aangenaam plein met voldoende groen te voorzien, met daarrond plaats 

voor kantoorfunctie, ouderwoningen en bouwgronden voor jonge gezinnen via erfpacht. Zij 

merkte op dat ze daarover concreet niets over kon terugvinden in het meerjarenplan en had 

graag daar wat meer duiding over. 

De voorzitter legt uit dat er budget voorzien is om de inrichtingsplannen te laten starten. Hij 

zegt dat dat een traject is dat morgen nog niet gerealiseerd zal worden want dat vraagt tijd en 

die tijd hebben we ook. Hij denkt dat iedereen blij is met die open ruimte, capaciteit aan 

waterberging en speelmogelijkheden die we daar creëren. Hij zegt dat de visie, zoals die 

beschreven is, blijft en geconcretiseerd zal worden. De komende jaren nemen we onze tijd om 

er een verstandige invulling aan te geven. Hij vindt dat de open ruimte en voldoende groen de 

belangrijkste aspecten zijn. Het is een stationsomgeving van 4 hectare: dat is een groot stuk 

maar toch moeilijker om in te richten. Hij herhaalt dat we nog tijd hebben om de visie verder uit 

te werken en dat het ook tijd vraagt. 

Raadslid Devos (N-VA) dankt Lukas voor de toelichting en gaat over tot haar volgende vraag. 

Ze zegt dat er een actuele nood is aan 217 kinderopvangplaatsen in Kalmthout. Ze vraagt hoe 

we deze nood gaan terugdringen. 

De voorzitter geeft hiervoor het woord aan schepen voor kinderopvang Sandra 

Hoppenbrouwers (CD&V). Zij zegt dat het bestuur blijft inzetten op het aanwerven van extra 

onthaalouders. Ze zegt dat er al enkele zijn gestart dit jaar maar ze weet niet of die al mee 

werden opgenomen in de laatste telling. Verder legt ze uit dat er nog kinderdagverblijven zijn 

die uitbreidingsmogelijkheden zoeken. Zij hoopt op die manier aan die nood te kunnen voldoen. 

Raadslid Devos (N-VA) vraagt of er wordt gedacht aan een gemeentelijke kinderopvang. 

Schepen Hoppenbrouwers (CD&V) legt uit dat er ooit wel een dergelijk idee bestond. Dat was 

het project met containergebouw in de Foxemaatstraat maar dat is niet doorgegaan. Achteraf 

hadden we gezien dat het toch interessanter is om niet zelf een kinderdagverblijf uit te baten 

maar om dat over te laten aan de zelfstandigen en de onthaalouders. Zij hoopt dat er op die 

manier aan het tekort kan worden voldaan. 
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Raadslid Devos (N-VA) heeft verder nog een vraag over de aanpak van sluikstort. Ze las in het 

actieplan dat die investeringsuitgaven met 1.000 euro stijgen in de loop van 2025, dus van 

5.000 euro naar 6.000 euro. Bij de bespreking van de jaarrekening van 2019 had Stephanie 

die vraag ook gesteld en toen werd er gezegd dat er geen boetes worden gegeven omdat de 

dader niet kan worden gevonden. Ze wilt graag weten wat de concrete acties hierrond zijn en 

of er gedacht wordt aan camera’s. Ze zegt dat het belangrijk is om sluikstorten te voorkomen. 

De voorzitter antwoordt dat er reeds 6 mobiele camera’s zijn die wisselend worden ingezet voor 

allerlei vormen van overlast. Vanaf het moment dat er een hotspot zou zijn met betrekking tot 

zwerfvuil, wordt daarop ingezet. Hij verduidelijkt dat het niet zo is dat er niet wordt beboet. Als 

men de dader kan traceren, ontvangt die dader een factuur. 

Hij legt uit dat die camera’s van de politiezone Grens zijn maar dat de gemeente beslist waar 

die worden ingezet. Het is flexibel in te vullen waar we die mobiele camera’s hangen maar dat 

is niet permanent. Hij zegt dat die een tijdje aan de Withoef hebben gehangen wegens overlast. 

In het begin hebben de camera’s ook aan het skatepark gehangen. Ze werden ook ingezet 

voor evenementen zoals straatfeesten, aan het marktplein en voor coronatoezicht bij de grens. 

Vaak hangen de camera’s aan een lantaarnpaal. Hij zegt dat, als er vraag naar is, men dat 

moet laten weten en dan kunnen we dat bespreken met de politie zodat de camera’s op die 

specifieke locaties ingezet kunnen worden gedurende een aantal weken. 

Raadslid Devos (N-VA) vraagt of er al effectief daders mee zijn gepakt. 

De voorzitter antwoordt dat er naar zwerfvuil toe nog geen camera’s werden ingezet in 

Kalmthout omdat er geen hotspots zijn waarvan we denken dat het nodig is. 

Raadslid Devos (N-VA) zegt dat er in het beleidsprogramma staat dat de knelpunten van 

sluikstorten gekend zijn en vandaar dat ze dacht dat het nuttig is om die daar effectief te gaan 

inzetten. 

Vervolgens heeft zij nog een vraag in verband met de subsidie van Heibos. Ze zegt dat er geen 

Vlaamse subsidie werd toegekend voor het nieuwe kunstgrasveld. Ze had daar graag meer 

duiding over. 

De voorzitter geeft hiervoor het woord aan bevoegd schepen Maarten De Bock (CD&V). 

Schepen De Bock (CD&V) zegt dat dit hetzelfde soort dossier is als dat wat we hadden 

ingediend voor het zwembad. De eerste stap was dat alles correct ingevuld moest worden en 

het dossier volledig verklaard moest worden. Dat was allemaal in orde en dus dat was het 

probleem niet. De tweede stap was de score. We kregen de score van 2 punten op 10, wat 

voldoende bleek te zijn. Het is een score op bovenlokaliteit en daar hadden we niet voldoende 

punten om in aanmerking te komen. Hij is wel overtuigd van het dossier dat we ondertussen 

opstarten voor het subsidiedossier van de turnhal. Wat een grote rol speelt, is de locatie waar 

het sportinfrastructuur gevestigd is en wat de afstand is tot andere sportinfrastructuren. 
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Raadslid Stephanie Devos (N-VA) dankt Maarten voor de toelichting. 

De voorzitter geeft het woord aan raadslid Gilles Delcroix (N-VA). 

Raadslid Gilles Delcroix (N-VA) zegt dat de schuldenafbouw niet wordt verdergezet. De reden 

hiervan zou zijn dat er nieuwe leningen worden aangegaan. Hij vraagt hier meer duiding over. 

Schepen De Bock (CD&V) verbetert de uitspraak dat er leningen opgenomen zouden zijn. Hij 

zegt dat we tot dusver nog geen leningen hebben opgenomen. In 2020 hebben we 0 euro aan 

leningen ingeschreven en ook in 2021 zijn er voorlopig geen leningen opgenomen. Hij zegt hier 

“voorlopig” omdat een meerjarenplanning altijd voorlopig is. Hij vult aan dat het moeilijker is om 

iets correct in te schatten naarmate we verder in de tijd kijken. In 2022 is er een budget van 1 

miljoen euro ingeschreven, in 2023 is dat 2,25 miljoen, in 2024 1,5 miljoen euro en in 2025 0 

euro. Initieel werd er 5,4 miljoen euro ingeschreven over deze jaren, nu hebben we dat kunnen 

reduceren tot 4,75 miljoen euro, zegt Maarten. Hij is ervan overtuigd dat we de bedragen elk 

jaar zullen moeten en kunnen aanpassen, hopelijk in de dalende richting. 

Schepen De Bock (CD&V) legt uit dat de slide die hij toonde daar het gevolg van is. De evolutie 

van de schuld begint vanaf 2022 lichtjes toe te nemen. Hij kijkt terug naar de cijfers van 2007 

omdat dat het oudste cijfer is dat hij voor zich heeft liggen. Hij legt uit dat we toen een 

gemeentelijke schuld hadden van meer dan 15 miljoen euro. Zelfs al zouden we de huidig 

ingeschreven leningen de komende jaren moeten opnemen, dan gaan we in 2024 over de 5 

miljoen euro, wat in een schril contrast staat tegenover de meer dan 15 miljoen euro zoals die 

we vroeger kenden. Hij denkt dat dit niet zal gebeuren, al is het geen schande om af en toe 

een lening aan te gaan. Voor een gemeente als Kalmthout is het geen enkel probleem om zo’n 

schuldenlast te dragen. 

Raadslid Gilles Delcroix (N-VA) dankt Maarten voor de toelichting en zegt dat hij nog een 

laatste vraag heeft. Hij had gezien dat er een stijging gepland is in de personeels- en 

werkingskosten. Hij zou denken dat er efficiëntiewinsten zouden moeten zijn met de bouw van 

het nieuwe gemeentehuis omdat dan alle diensten samen zullen zitten. Hij vraagt vanwaar die 

geplande stijging komt. 

Schepen De Bock (CD&V) vraagt of Gilles wat preciezer kan zijn. Hij wilt weten over welke 

bedragen of percentages het juist gaat. Hij zegt dat er, voor zover hij weet, geen plan is 

uitgerold waarbij structureel de personeelskost omhoog zou gaan tenzij het zou gaan over de 

jaarlijks wederkerende stijging wegens indexering. 

Raadslid Delcroix (N-VA) antwoordt dat er in 2020 11 miljoen aan personeelskosten is voorzien 

en in 2025 is dat 12 miljoen. Dat betekent een stijging van 1 miljoen. Hij vraagt of dit enkel de 

indexering betreft. 

 
Schepen De Bock (CD&V) denkt dat dit enkel de indexering betreft want hij weet van geen 

bijkomende grootse plannen om extra personeel aan te werven. 
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De voorzitter geeft het woord aan de algemeen directeur Vincent Gabriels voor verdere 

toelichting. 

Algemeen directeur Vincent Gabriels zegt dat wij vertrekken vanuit het personeelsplan dat vorig 

jaar nagenoeg unaniem werd goedgekeurd door de gemeenteraad. Hij zegt dat er geen 

extreme uitbreidingen of verhogingen zijn. Hij legt uit dat 2 weken geleden deze vraag ook werd 

gesteld door raadslid Devos maar dat haar vraagstelling vertrok vanuit de verkeerde 

parameters. Nu worden gemeente en OCMW gecombineerd maar naar zijn idee is er geen 

extreme toename van personeel. 

Raadslid Stephanie Devos (N-VA) zegt dat ze inderdaad de verkeerde vergelijking hadden 

gedaan. Ze hadden de cijfers van OCMW vergeleken met de cijfers van gemeente. Nu hebben 

we opnieuw de vergelijking gedaan en we hebben een toename gezien in de personeels- en 

werkingskosten. In 2025 zal de personeelskost met 14,2% stijgen ten opzichte van 2019 en de 

werkingskosten zullen met 9% stijgen. Ze heeft er begrip voor dat er nog geen 

efficiëntiewinsten gemaakt kunnen worden met de integratie van OCMW en gemeente, ook 

omdat we fysiek nog gescheiden zijn. Toch vroegen ze zich af of die efficiëntiewinsten alsnog 

in de planning zullen gezet worden. 

Algemeen directeur Vincent Gabriels zegt dat we een stijging zagen van 2% indexatie per jaar. 

Vervolgens kwamen we uit op 8% in het voorbeeld dat werd gegeven. We hebben niet de 

berekening tot 2025 gemaakt en dus misschien zit daar de responsabiliseringsbijdrage nog bij 

dat we moeten betalen aan de overheid omwille van het stijgende aantal contractuelen.  

De voorzitter vult verder aan. Hij zegt dat als het over efficiëntiewinsten gaat, een woord dat 

volgens hem graag wordt gebruikt door N-VA, dat men moet opletten wat men zegt want 

efficiëntiewinsten kunnen pas op langere termijn gerealiseerd worden. Studies tonen aan dat 

als men met grotere samenwerkingsverbanden werkt en dus met grotere gehele van partners, 

men de efficiëntiewinsten op langere termijn boekt. Op grotere schaal zijn de eerste jaren altijd 

duurder dan de jaren die daarop volgen. Hij geeft als voorbeeld de brandweer die vroeger nog 

in ons eigen beheer was en toen was onze bijdrage een half miljoen euro. Vandaag, 5 jaar 

later, betalen wij bijna 1 miljoen euro, dat is een verdubbeling. Efficiëntiewinsten kunnen de 

eerste jaren dus moeilijk gehaald worden.  

Hij legt verder uit dat, door de samenwerking van OCMW en gemeente, er een aantal 

overkoepelende diensten zijn. De maatschappelijke uitdagingen worden steeds groter. Hij zegt 

dat de adjunct-algemeendirecteur en de algemeen directeur erin slaagden om een degelijk 

personeelsplan voor te leggen. De mensen komen op de juiste plaats, er is professionele 

dienstverlening en betrokkenheid naar de burgers toe. Hij herhaalt dat efficiëntiewinsten op 

langere termijn te realiseren zijn. 

Raadslid Stephanie Devos (N-VA) dankt hen voor de opmerking en geeft mee dat zij bij dit 

agendapunt tegen gaan stemmen omdat zij het anders zouden aanpakken. Ze zegt dat ze wel 

tevreden zijn over de transparante rapportering en over het interessante coronarapport. De 
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plannen voor de grootste blikvanger, het nieuwe gemeentehuis, zijn zij ook allemaal grote 

voorstander van. Ze betreurt wel dat de rioleringsprojecten in elk meerjarenplan opduikt, maar 

telkens worden uitgesteld en niet worden gerealiseerd. Ook in verband met de fietspaden zijn 

ze niet blij met de verloop ervan. Er wordt gewerkt met module 13, wat betekent dat de 

gemeente het grotendeels in handen heeft en Vlaanderen financiert. Verder zegt ze dat de 

problemen met de opeenvolgende aanvragen voor appartementen in Dennedael vermeden 

hadden kunnen worden als er sneller een RUP Woonbos II gerealiseerd werd. Ze haalt nog 

enkele aandachtspunten aan zoals kinderopvang en het beleid tegen het sluikstorten. 

Raadslid Monique Aerts (Groen) wilt de diensten en het college bedanken voor de duidelijke 

documentatie, voor de commissie en voor alle duidelijke antwoorden. Ze zegt dat het voor hen 

gemakkelijker is geworden om door alle documenten te gaan. Ze heeft de omgevings-analyse 

doorgelezen en vergeleken met het meerjarenplan. Ze zegt dat ze hierdoor een goed zicht 

kregen op onze bevolking en de noden die daaruit voortvloeien. Zo kon ze vaststellen in welke 

zaken volgens hen te veel werd geïnvesteerd, waar te weinig werd geïnvesteerd en waar 

bijsturing nodig is. Toen haar partij de vergelijking maakte,  ze opmerkte dat het niet 

overeenkomt op een aantal punten. Vooral voor ouderenzorg is dat het geval. Zij legt uit dat 

22,5 % van onze bevolking ouder is dan 65 jaar, waardoor het aantal huishoudens stijgt. We 

hebben een sterke stijging van 80-jarigen ten opzichte van de regio Noorderkempen en we 

zitten sterk onder het aanbod van assistentiewoningen. We hebben een sterke verhoging van 

zorgdossiers voor hulpbehoevenden voor thuiszorg. Ze ziet hier geen extra budget-voorziening 

voor in het meerjarenplan. 

Voorts zegt ze dat ze op hun honger blijven zitten op vlak van mobiliteit. We zien wel dat de 

mindermobielencentrale en de handicar in stand blijven maar we missen nog altijd het extra 

initiatief om te zorgen dat de oudere bevolking overal geraakt. Ze denkt daarbij onder andere 

vooral aan mensen die niet meer kunnen fietsen en die in buitenwijken wonen. Ze merkte op 

dat de ondersteunende middelen voor ouderenwerking verlaagd is in plaats van verhoogd. In 

2020 was er 25.200 euro voorzien, in 2021 is dat nog maar 15.200 euro en in 2022 is er 20.200 

euro voorzien. Ze concludeert dat er dringend nood is aan een ouderenplan zodat dit ook kan 

worden opgevangen in de meerjarenbegroting. 

Vervolgens kijkt ze naar de armoedecijfers. Ze zegt dat de gemeente Kalmthout beter zit dan 

het Vlaamse gewest en de regio Noorderkempen maar dat we wel een stijging zien in alle 

categorieën en een hoog cijfer voor budgetmeters. Ze ziet geen budgetverhogingen voor de 

sociale diensten die momenteel met weinig middelen veel werk verzetten en heel veel 

ondersteuning krijgen van vrijwilligers. Zij vindt het een gevaar dat, aangezien we allemaal 

langer moeten werken, ook onze vrijwilligers ouder worden en dus ook het potentieel kleiner 

wordt. We hebben gezien tijdens de coronacrisis dat er plots een tekort was aan vrijwilligers 

omdat zij boven een bepaalde leeftijdsgrens zaten. Ook hier ziet zij geen verhogingen in de 

budgetten. 

Op vlak van wonen, zegt ze, liggen de aankoopprijzen van appartementen en huizen hoger 

dan die in de provincie Antwerpen. Er is maar een klein aanbod aan huurwoningen en van die 
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huurwoningen zijn er maar 1,2 % sociale huurwoningen. Dit is zeer zwaar onder het 

gemiddelde van de regio en van de provincie Antwerpen. Zij merkt hier geen enkel initiatief of 

bijsturing over in de meerjarenplanning. 

 
Raadslid Hans De Schepper (Groen) stelt een vraag aan de schepen van openbare werken 

Jan Oerlemans (CD&V) in verband met de kosten voor overlagingswerken. Hij vraagt of dat 

een vaste lijst is waar zij mee werken of dat zij volgens behoeften een lijst opmaken. 

Schepen Oerlemans (CD&V) zegt dat hij elke jaar met de diensten bekijkt welke wegen er in 

aanmerking komen en welke wegen er slecht bij liggen. Daar wordt dan een lijst van opgemaakt 

en wij bekijken telkens wat er hoognodig is en wat er voorzien is in het budget. Op basis 

daarvan wordt de lijst met overlagingswerken aangepast. 

Raadslid Hans De Schepper (Groen) is gerustgesteld dat het wel degelijk volgens behoeften 

gebeurt en dat er niet zomaar een lijst wordt opgesteld. 

Raadslid De Schepper (Groen) gaat verder en zegt dat zij al verschillende jaren wijzen op de 

wanverhoudingen in investeringen waarin de balans steeds naar sportinfrastructuur overhelt. 

Ook nu is dat niet anders behalve dan de investeringen in het gemeentehuis voor 6,5 miljoen 

euro. Die investering gaat al mee sinds het jaar 2000 en is al overruled geweest ten voordele 

van het sportpark. Die investering kan de balans naar de andere kant doen overhellen. Hij zegt 

dat hij indertijd voorspelde dat de turnhal er zou staan voor het gemeentehuis. Hij vult aan dat 

hij er beter geld voor had ingezet want het blijkt uit het meerjarenplan dat de turnhal er zal staan 

voor het gemeentehuis. 

Raadslid De Schepper (Groen) denkt dat we er wel gerust in kunnen zijn dat het gemeentehuis 

er ook zal komen want we kunnen er niet meer onderuit. Hij vindt dat de investeringen in cultuur 

zeer bescheiden zijn. De bibliotheek krijgt 140.000 euro, Ernest Albert krijgt een opknapbeurt 

voor 25.000 euro en Blijdenberg 50.000 euro. Hij hoopt dat we mogen veronderstellen dat er 

in het nieuwe gemeentehuis geschikte ruimtes worden voorzien om culturele activiteiten te 

organiseren. Hij is benieuwd naar die plannen en hoopt dat er in de opmaak van die detaillering 

voldoende geluisterd wordt naar behoeften en dat er correct advies wordt ingewonnen om die 

ruimtes vorm te geven. 

Hij wilt als alternatief suggereren, voor het geval er geen plaats is in het nieuwe gemeente-huis 

voor culturele ruimtes, om de site van garage Clissen te kopen en een minimum aan 

investeringen te doen zodat we die site kunnen blijven gebruiken voor atelierruimtes, 

muziekruimtes en dergelijke. Afgelopen zomer en tijdens de maand december werd de site 

reeds gebruikt voor culturele activiteiten. Hij vindt het een goede opportuniteit voor de 

gemeente om die site te kopen en er een doe-centrum voor cultuur in te richten. Hij vindt het 

een goede ruimte en er is voldoende parking. 

Verder zegt het raadslid dat er een vaststelling is dat hem zwaar op de maag ligt. Hij heeft het 

hier over de pastorij Heuvel. Die pastorij is verschillende jaren een doorgangswoning geweest 
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en door de verminderde behoefte aan doorgangswoningen heeft die pastorij lang leeg gestaan. 

De pastorij was aan renovatie toe. Er is een kleine renovatie gebeurd en de gemeente heeft 

de pastorij nu commercieel verhuurd aan een bedrijf voor een spotprijs. Dat bedrijf zou 

maandelijks 775 euro aan huur betalen. Hij zegt dat er een schattingsverslag is opgemaakt 

waar de gemeente zich aan moet houden maar dat het toch een prikkie is voor dat pand. Hij 

zegt dat het argument voor die lage huurprijs zou zijn dat er, naast die kleine investering, nog 

meer investeringen nodig zijn om dat pand te laten voldoen aan de huidige normen voor 

verhuur. 

Raadslid De Schepper (Groen) is van mening dat het in een gemeente waar een groot tekort 

is aan sociale huurwoningen, en zeker als het gaat over gezinswoningen, een gemiste kans is 

en een kaakslag voor al die mensen die op de lijst staan voor betaalbare, sociale 

huurwoningen. Hij vindt dat het bestuur hiermee haar eigen beleidsplan waarbij zorgen voor 

betaalbaar wonen topprioriteit is, verloochent. Natuurlijk is hij van mening dat lokale 

ondernemers alle kansen moeten krijgen om zich in Kalmthout te kunnen vestigen maar toch 

kan hij zich niet van de indruk ontdoen dat dit weer voorrang krijgt op het algemene belang. Dit 

is een manier van werken die, naar zijn mening, de rode draad is geweest de laatste jaren. Het 

spreekt voor zich, dat zijn fractie dit meerjarenplan niet gaat goedkeuren om de redenen die 

zijn fractie reeds heeft aangehaald. 

De voorzitter geeft vervolgens het woord aan raadslid Inneke Bosmans (Open VLD). 

Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) zegt dat ze gezien heeft dat gemeente fors gaat 

investeren in 2021 voor een bedrag van 10 miljoen euro en dat juicht ze zeker toe. Naar 

coronacrisis toe is dat een goede zaak voor de economie. Als het bestuur die belofte effectief 

nakomt, zijn we een voorbeeldgemeente om de economie aan te zwengelen tijdens en na de 

coronacrisis. 

Ze stelde vast dat er de jaren daarna minder wordt geïnvesteerd. De investering in de 

stationsomgeving zien we niet terugkomen. Er werd wel een inrichtingsplan opgesteld maar 

niet meer dan dat. De streefbeeldstudie van Infrabel werd afgewezen omdat ze niet strookt met 

de visie en dit begrijpt ze. Ze denkt wel dat die aangegrepen kan worden om zelf verder te 

gaan nadenken en een tegenvoorstel te doen. 

In afwachting van meer structurele maatregelen, en dan spreekt ze vooral over de onveilige 

situatie in de stationsomgeving van Kalmthout, vraagt ze zich af of er kan worden gekeken naar 

tijdelijke maatregelen want het ziet ernaar uit dat het tot de volgende legislatuur zal duren eer 

daar iets gebeurt. Het lijkt haar dus opportuun om te gaan kijken wat we kunnen doen om het 

tijdelijk al veiliger te maken voor fietsers en voetgangers. Dat is een punt waarop ze gaat blijven 

hameren. 

Op vlak van rioleringswerken vindt ze dat er daar ook een tandje bijgestoken kan worden. Ze 

ziet dat er investeringen gepland staan aan het fietspad in de Heikantstraat maar er wordt geen 

rioleringsproject aangevat en toch zijn de klachten over wateroverlast daar heel sterk. Ze zegt 
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dat ze dit tijdens de gemeenteraad van 25 november 2019 al had gevraagd en dat ze het 

antwoord kreeg van de schepen van Openbare Werken dat dat gepland stond maar we zien 

daar geen budget voor terugkomen. 

Over de bouw van het nieuwe gemeentehuis heeft ze het gevoel dat de inspraak van inwoners 

minimaal is. Ze vraagt zich of er zo laat in het traject nog iets kan veranderen aan het project. 

Volgens haar is het conceptueel voorstel dat nu voorligt voldoende om al een raadpleging te 

doen bij de burgers die toch mee centraal mogen staan in dit verhaal. 

Zij is geen voorstander van dit project en pleit om de bestaande gebouwen binnen het 

patrimonium van de gemeente meer up-to-date en klimaatvriendelijk te maken. Als het 

gemeentehuis dan toch komt, zouden we dat graag zo klimaatneutraal mogelijk zien. Ze wilt 

dit niet enkel weerspiegeld zien in het gebruik maar ook in de constructiewijze en 

materiaalkeuzes. Ze begrijpt dat dit een impact heeft op de kostprijs en dat het niet werd 

opgenomen in de aanbesteding. Ze zegt dat men zo’n gebouw niet zet voor een legislatuur 

maar voor 100 jaar, dus hier moet op voorhand stevig over worden nagedacht. Ze zegt dat ze 

het niet hoeft te herhalen dat Open VLD pleit voor een verlaging van de belastingen. Het 

coronarapport, waarvoor ze haar complimenten geeft, geeft aan dat dat mogelijk is.  

Raadslid Bosmans (Open VLD) is niet akkoord om nieuw personeel aan te nemen. Ze is wel 

akkoord dat er versterking nodig was bij de cultuurdienst maar Kalmthout heeft momenteel al 

de meeste ambtenaren per 1000 inwoners van alle buurgemeenten. Verder stelt ze de vraag 

wat er zal gebeuren in de jaren die volgen op 2025 omdat in dat jaar de responsabiliserings-

bijdrage sterkt stijgt. 

Vervolgens zegt ze dat ze het burgemeestersconvenant zal tekenen omdat ze voorstander zijn 

maar ze is er ook sceptisch over omdat ze naar aanleiding van het vorige convenant gezien 

heeft dat er bitter weinig gebeurd is. Ze hoopt dat het nu omgezet zal worden naar concrete 

acties. Ook hier ziet ze nog niet veel budget terugkomen in het meerjarenplan. Ze merkte veel 

verschillen op tussen het oorspronkelijke meerjarenplan en het aangepaste meerjarenplan. Ze 

zegt dat de reden hiervan is dat er onverwachte kosten komen aan gebouwen. Daarom wil ze 

vragen om werk te maken van een goede conditiemeting van de gebouwen en of dat in de 

toekomst beter ingeschat kan worden. 

De voorzitter geeft vervolgens het woord aan raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang). 

Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) zegt dat we tijdens de vorige commissie een 

toelichting kregen van de ganse reeks van de cijfers en de meerjarenplanning en dankt zijn 

collega’s hiervoor. Hij zal zijn commentaar nu in grote lijnen meegeven omdat een aantal zaken 

reeds werden aangehaald door andere raadsleden. Hij zegt dat er al langer vraag was naar de 

samenwerking van OCMW en gemeente en dat dit ook op de planning stond. In grote lijnen 

wordt er nu al samengewerkt. Hij zegt dat alles verder zal evolueren naar de definitieve 

samenwerking in één gebouw. We hebben hierover reeds de stand van zaken meegekregen, 

maar de nodige reflecties naar de medewerkers van de gemeente zijn belangrijk. Ook de 
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bevolking zou de nodige zeggenschap moeten krijgen. Hij wilt dit dossier kort blijven opvolgen 

omdat het om een grote investering gaat. Hij zegt dat dit de samenkomst van OCMW en 

gemeente de gemeente alleen maar ten goed komt. Het oude gebouw van OCMW waaruit men 

zal verhuizen, komt leeg te staan. Er zou daar eerstelijnszorg aangeboden kunnen worden. Dit 

zal voor sommige mensen de bus naar Klina niet meer noodzakelijk maken. Toch vindt hij dat 

mobiliteit naar Kalmthout belangrijk blijft. Er zijn gebouwen waarover hij niets kon terugvinden 

in het meerjarenplan, zoals onder andere het nieuwe politiebureau. De politie zone Grens is 

verdeeld over 3 gemeenten en dus zal Kalmthout een bijdrage van een derde moeten voorzien.  

Uit de cijfers met betrekking tot nieuwbouwappartementen blijkt dat er dubbel zoveel gebouwd 

wordt dan gerenoveerd. Wat betreft de nodige sociale woonvoorzieningen kunnen we de grond 

van de stationsomgeving inzetten voor onze eigen Kalmthoutse jongeren. Natuurlijk is het niet 

de bedoeling dat we deze grond zomaar volbouwen met appartementen. We moeten wel kijken 

of wij met deze grond iets kunnen doen waarbij deze jongeren prioritair aan bod komen. 

Ook de oudere bevolking wordt groter en dat zal een beleidsitem moeten worden. Hij vindt dat 

hier niet echt aandacht aan wordt besteed in het meerjarenplan. 

In verband met het waterbeheer vindt het raadslid het belangrijk naar de toekomst toe dat het 

water goed wordt afgevoerd. Rioleringswerken is iets waar niet enkel de gemeente over beslist 

en er spelen nog andere factoren mee. Hij zegt dat bufferbekkens en open grachten ook 

worden aangehaald. Met betrekking tot de Putsesteenweg, met name van de grens van 

Kapellen tot aan Heuvel, hebben de raadsleden plannen te zien gekregen over de verschillende 

fases maar toch vindt hij hier niets over terug in het meerjarenplan. Dit is iets dat samen met 

Kapellen aangepakt zou worden. Hij vraagt of dit misschien voorzien wordt voor na 2025. 

Omwille van corona zal in 2024 de begroting negatief beïnvloed worden en de grootste impact 

zal de personenbelasting voor boekjaar 2022 zijn. Hij zag dat we in 2022 en 2023 het grootste 

deel lenen voor de bouw van het nieuwe gemeentehuis. Als de FOD Financiën gelijk heeft, 

zullen we ook negatief uitkomen op vlak van personenbelasting. Hij zegt dat het misschien 

moeilijk is om dit op te nemen in het meerjarenplan, maar we moeten er toch rekening mee 

houden. Om deze redenen keurt raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) het meerjarenplan 

in de totaliteit niet goed. 

Raadslid Inga Verhaert (sp.a) keurt het meerjarenplan ook niet goed. Ze zegt dat er goede 

zaken in staan en dat ze evident tevreden is met de toegezegde steun in de strijd tegen het 

intrafamiliaal geweld. Ze heeft het deze maand niet formeel op de agenda laten zetten maar 

ze gaat ervan uit dat we straks nog een stand van zaken zullen krijgen. Ze denkt werkelijk dat 

dit iets heel belangrijk is en dat we potentieel mensenlevens gaan redden. Ze is voorts 

verheugd over de toegezegde maatregel om OCMW-cliënten met een financiële hulpvraag 

voortaan sowieso om te schakelen naar het goedkoopste energieproduct. 

Zij is ook blij met het engagement van de gemeente om een blijvende en structureel verankerde 

samenwerking met de vzw Inter aan te gaan. De middelen die gereserveerd worden voor 
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Diesterweg en de synagoge lijken haar ook goed besteed en ze kijkt uit naar de samenwerking 

met Kempens landschap, een vereniging die buiten categorie goed is in wat ze doet, namelijk 

het behoud en het ontsluiten van erfgoed voor een breed publiek met creatieve invulling en het 

aantrekken van nodige subsidies. 

Raadslid Verhaert (sp.a) zegt dat er ook een aantal beleidslijnen zijn waar haar partij het 

principieel moeilijk mee heeft. 

Bij het OCMW gaat dat over het maar niet willen afschaffen van het onderhoudsplicht. Dit is 

een operatie die Kalmthout meer kost dan dat ze opbrengt en mensen die het al moeilijk hebben 

nog meer problemen geeft. Ook de ouderen krijgen nog meer het gevoel dat ze op hun oude 

dag moeten gaan bedelen bij hun kinderen. 

Bij gemeente gaat het over de kinderopvang, iets wat zij vorig jaar ook al aankaartte. Ze blijft 

van mening dat, gezien de omvang van de nood, een eigen gemeentelijk initiatief wel degelijk 

nodig is. Zij kan zich niet vinden in de argumentatie dat men rekening houdt met de 

zogenaamde VVSG-factor want als je daar een beetje dieper op inzoomt, dan leer je dat die 

factor onder andere geïnspireerd is op een onderzoek in een stad als Genk. Ze zegt dat die 

populatie daar heel anders is samengesteld dan hier en je kan daar moeilijk copy/paste mee 

gaan doen. 

 
Zij blijft bekommerd om de situatie in Kalmthout, niet alleen omwille van de hypotheek die men 

potentieel legt op de ontwikkeling van kwetsbare kinderen maar ook omwille van de 

loopbaangevolgen bij veelal vrouwen die bij het ontbreken van opvang hun eigen loopbaan 

onderbreken of zelfs stopzetten. Opnieuw kan je dan bezwaarlijk van vrije keuze van deze 

vrouwen spreken. Ze vindt dat het aan de gemeente is om meer initiatief te tonen en over te 

gaan op een gemeentelijk centrum voor kinderopvang. 

Verder zegt raadslid Verhaert (sp.a) dat sp.a het moeilijk heeft met de onderwijspolitiek van het 

secundair onderwijs. Ze ziet met veel genoegdoening dat directies in onze lagere scholen zich 

vaak spontaan en enthousiast inschrijven voor initiatieven zoals ‘schulden op school’ meer 

bepaald over hoe je die kan vermijden. In tegenstelling tot de lagere scholen, zie je dan dat in 

de secundaire school een beetje coulant wordt omgesprongen met de betalingsdruk die men 

op de ouders legt, zoals bijvoorbeeld de verplichte aankoop van laptops. De afspraak was 

destijds dat er tegelijkertijd bespaard zou worden op papiermateriaal, maar dat is nog altijd niet 

gebeurd. Nu wij in coronatijden meer mensen achter de laptop moeten zetten, krijgen wij vanuit 

de school het signaal naar het OCMW over leerlingen die financiële steun kunnen gebruiken. 

Het komt uiteindelijk wel maar dit gebeurt pas na aandringen. Men kan dan zeggen dat er 

bijgevolg geen problemen zullen zijn. Zij zegt in alle bescheidenheid en met enige ervaring dat 

dat niet bestaat. Ze vindt dat het aan ons is om die problemen van betalingen te voorkomen in 

onze school en te ondervangen als we ze niet kunnen voorkomen. 
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Raadslid Clarisse De Rydt (onafhankelijke) zegt dat ze al veel heeft gehoord van de andere 

gemeenteraadsleden. Er zijn zaken waarin zij zich kan terugvinden. Ze wilt vooreerst het 

personeel bedanken voor hun inzet en vooral ook de gemeente die veel zorg besteedt naar 

gemeenschapsvorming. De mensen zijn zeer tevreden. Zij maakt zich ook zorgen om de 

kinderopvang en ook zij vindt dat de gemeente de taak heeft om initiatief te nemen. Ook op 

vlak van ouderenbeleid vindt ze dat er nog veel werk is. Ze zegt dat we momenteel een goede 

medewerker hebben die het ouderenbeleid opvolgt maar zij heeft zo veel werk dat wij toch toe 

zijn aan een coördinator in ouderenbeleid, gezien de populatie van de 65-plussers in de 

toekomst. Omwille van deze argumentatie wilt zij zich onthouden. 

Raadslid Didier Van Aert (CD&V) zegt dat hij gaat beginnen met een open deur in te trappen. 

Hij zegt dat we een jaar geleden nooit hadden verwacht dat 2020 ons zou brengen wat het 

uiteindelijk heeft gebracht. Er werden elke maand verschillende punten besproken in verband 

met de coronacrisis. De crisis heeft ook een grote budgettaire impact gehad. Zoals we konden 

lezen in het coronarapport investeerde we 304.000 euro in ondersteunende maat-regelen voor 

de Kalmthoutse ondernemers en burgers. Deze uitzonderlijke situatie beïnvloedt onze 

meerjarenplanning niet of nauwelijks. Zelfs met deze meeruitgave en een mogelijke “worst case 

scenario” met een stijging van 5% van de exploitatie uitgaven en een daling van 5% van de 

exploitatie ontvangsten, zullen we in 2025 nog steeds een positieve autofinancieringsmarge 

kunnen tonen zonder dat we hiervoor moeten besparen of geplande investeringen moeten 

uitstellen. Hij wilt bij deze, namens de CD&V fractie, zijn felicitaties uiten aan het college. Zij 

waken reeds jaren over gezonde gemeentefinanciën met voldoende marges en permanente 

schuldafbouw. Dit jarenlang gezond, financieel beleid zorgt ervoor dat we deze ongeziene crisis 

te baas kunnen en ons niet hoeven te storten in grote schulden of bepaalde investeringen 

moeten uitstellen. 

Raadslid Van Aert (CD&V) zegt dat dat niet wilt zeggen dat een lening soms niet voordelig kan 

zijn gezien de interessante rentevoet. De jarenlange investering in de sportinfrastructuur zorgt 

ervoor dat onze inwoners op deze donkere dagen voldoende mogelijkheden hebben om te 

sporten en te ontspannen zodat zowel de fysieke als de mentale gezondheid onderhouden kan 

worden. Hij is volledig akkoord met het meerjarenplan. 

De voorzitter antwoordt op de verschillende tussenkomsten als volgt. Waar N-VA zegt dat er 

te weinig en te traag wordt gewerkt aan riolering en fietspaden, dat ligt niet aan de gemeente  

maar ook aan de Vlaamse overheid. De kibbelende overheidsadministraties komen soms niet 

tot een akkoord. De ene kiest voor natuur terwijl de andere kiest voor mobiliteit en dat heeft tot 

gevolg dat de fietspaden dan maar moeten wachten. 

De voorzitter legt uit dat het bij riolering om zeer veel geld gaat. Sneller ingrijpen moet dan 

gepaard gaan met belastingverhogingen. De gemeente heeft een duidelijk plan voor de 

komende jaren waarbij we stap voor stap de ontbrekende rioleringsgebieden aanpakken met 

individuele zuiveringsinstallaties maar ook met collectieve opvang van afval- en regenwater. 

Hij zegt, naar alle eerlijkheid en uit ervaring, dat veel projecten combineren niet haalbaar is. 

Daarvoor zijn we niet groot genoeg als organisatie, dat kunnen onze diensten niet aan. 
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Vanuit de fractie van Groen werd gezegd dat er te weinig middelen zouden zijn voor de sociale 

dienstverlening. Hij zegt dat hij die indruk alvast niet heeft. Hij richt zich hiervoor tot de adjunct-

algemeendirecteur Greet Buysen met de vraag of zij de indruk heeft dat zij een tekort hebben 

aan middelen waarbij de rol van de vrijwilligers onder druk komen te staan. 

Adjunct-algemeendirecteur Greet Buysen antwoordt dat ze die indruk niet heeft. De sociale 

dienstverlening verloopt goed. Ze vindt dat we voldoende middelen hebben om kwaliteitsvolle 

dienstverlening te kunnen geven. Alles wordt ook goed opgevolgd. Ze zegt dat we de mensen 

niet enkel geven wat we wettelijk verplicht zijn maar vaak ook extra ondersteuning. We volgen 

de budgetten ook goed op, dus als we voelen dat het nodig is om extra middelen te vragen, 

zullen we dat ook doen. Zij legt verder uit dat we op vlak van ouderenzorg een uitgebreidere 

thuiszorg hebben dan de meeste lokale besturen. Ze zegt ook dat niet per se alles rond 

ouderzorg onder gemeente en OCMW valt. Als een gemeente goede woonzorg-centra heeft, 

moet men niet zelf iets gaan organiseren. Ook met thuiszorg is dat het geval. Ze zegt dat alles 

goed op elkaar aansluit. Over de opmerkingen rond laptops zegt ze dat we aan de scholen 

vragen om door te geven waar er noden zijn. We proberen dat ook te publiceren in de 

gemeentelijke infokanalen om mensen toch te laten weten dat men niet per se cliënt moet zijn 

bij OCMW om met die vraag tot bij hen te komen. Ze zegt dat we toch proberen in te zetten om 

meer mensen de weg te wijzen naar het OCMW. 

De voorzitter zegt dat er vanuit de fractie van Groen werd gezegd dat er te weinig sociale 

huurwoningen zijn. Hij vindt dat we fors inzetten op sociale huisvesting. Er staan mooie 

projecten op til waarbij we 40 sociale woningen voorzien in de Zoete Dreef en in Nieuwmoer 

staat een nieuwe verkaveling gepland met tot wel 35-40 nieuwe woningen. Hij zegt dat we dus 

de komende jaren er ambitieus mee omspringen. 

Hij zegt verder dat er te weinig budget voorzien zou zijn voor cultuur en te veel voor sport. Voor 

cultuurprogrammatie en werking bibliotheek wordt er 1 miljoen euro voorzien op 5 jaar tijd voor 

beide. In de cultuurdienst is er meer deskundig personeel tewerkgesteld en er wordt meer geld 

voorzien voor  programmatie. 

Verder zegt de voorzitter dat er vanuit Open VLD de opmerking was rond riolering in 

Heikantstraat. Hij zegt dat niet de gemeente de aanzet is maar wel de Vlaamse minister van 

Openbare Werken en Leefmilieu. Open VLD zegt ook dat ze als partij tegen het nieuwe 

gemeentehuis zijn, maar dat, als die er dan toch moet komen, we ze dan zo klimaatneutraal 

mogelijk moeten maken. Hij verzekert dat het gemeentehuis er zal komen. Open VLD pleit voor 

burgerparticipatie en gelooft niet dat de burger nog betrokken kan worden. De voorzitter gelooft 

hier wel in. Het voorproject ligt vast en er moet nog een ontwerp opgemaakt worden. De burger 

kan hier dus zeker in geconsulteerd en betrokken worden. Zijn vraag is dan aan raadslid 

Bosmans (Open VLD): als de burger voor stemt, zou u dan van mening veranderen? 

In verband met de belastingverlaging vraagt de voorzitter welke diensten er dan geschrapt 

moeten worden. We krijgen steeds meer dienstverlening en dus diensten schrappen is 

onmogelijk. Hij zegt dat we erin geslaagd zijn om sinds 2003 de belastingen ongewijzigd te 
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laten. Kalmthout is geëvolueerd en de dienstverlening is uitgebreid en dat duidt op investering 

waar mogelijk en natuurlijk ook toezien op uitgaven want anders kunnen we het niet blijven 

volhouden. 

De voorzitter herhaalt dat Open VLD zegt dat er bitter weinig gebeurd is in verband met de 

burgemeestersconvenant. Hij is hiermee niet akkoord en somt een aantal zaken op. Er is 

bijvoorbeeld de renovatie van het zwembad, 40% minder verbruik door isolatie, gasverbruik, 

stookplaats van de sporthal in Achterbroek, LED-verlichting in de bibliotheek, zwembad en de 

sporthal. Er zijn dienstfietsen, elektrische voertuigen, 100% groene stroom, energiezuinige 

openbare verlichting. Hij vindt dat we toch aardig veel gedaan hebben. Hij legt uit dat we 

gehoord hebben dat wij als gemeente 2,6% uitmaken van de CO²-uitstoot en dat het wonen en 

mobiliteit samen bijna 70% bedraagt. De gedragsverandering van de burger is hier belangrijker. 

Hij is het er dus niet mee eens dat er weinig gebeurd zou zijn. 

Vervolgens gaat de voorzitter in op de vraag van Vlaams Belang met betrekking tot de 

bufferbekken. Hij is het met hem eens en er werd daarom een aardig bedrag voorzien voor de 

aankoop van de bijkomende grond achter OCMW waarbij we een stuk landbouwgebied 

omzetten in een bijkomend bufferbekken. Dit is een zeer belangrijke maatregel voor de 

verhelping het wateroverlast. 

Wat betreft de Putsesteenweg, zegt hij dat het allemaal niet vanzelf verloopt en allemaal wat 

langer duurt vanwege de verschillende overheidsadministraties die moeten samenwerken. We 

hopen in de loop van het voorjaar tot mooie plannen te kunnen komen waarbij alle neuzen naar 

dezelfde richting staan. Het project zit in de planning en kan naar een uitvoeringsdossier 

overgaan. In 2024 zouden dan de werken gestart kunnen worden. 

Bij het punt van raadslid Verhaert (sp.a) over het intrafamiliaal geweld zegt hij dat we op de kar 

zijn gesprongen en dat schepen De Bock (CD&V) en de adkunct-algemeendirecteur Greet 

Buysen enorm hun best hebben gedaan. De politiezone Grens liet ons weten dat er sinds een 

paar maanden zeer intensief wordt samengewerkt met de parketmagistraat en er is nu duidelijk 

een proefproject. Dat is zeer positief. Steeds meer politiezones werken hieraan mee. Deze 

problematiek krijgt dus genoeg aandacht en wordt op een professionele en structurele manier 

opgevolgd. Tot hun verbazing zijn de cijfers eerder laag ten opzichte van de voorbije jaren zelfs 

gelet op de huidige tijden. 

De voorzitter vat samen dat de mensen die rond de meerjarenplanning hebben meegewerkt, 

mooi werk hebben verricht en uit zijn appreciatie voor de transparantie. Er is met veel ambitie 

een meerjarenplan opgemaakt. Hij kijkt vervolgens of er per fractie nog vragen zijn. 

Raadslid Hans De Schepper (Groen) heeft een opmerking over de sociale huurwoningen. De 

moeite die de gemeente daarvoor doet, ontkent hij absoluut niet. Hij zegt dat dit projecten zijn 

die over een lange periode lopen waar we de komende 5 jaar of misschien wel langer geen 

realisatie van zullen zien. Als men kijkt naar hoe lang het duurt bij Kerkeneind West, weet je 
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gewoon dat het lang zal duren. Hij betreurt dat de gemeente er niet op is gesprongen om dat 

pand in gebruik te nemen en in te zetten als sociale huurwoning. 

Raadslid Stephanie Devos (N-VA) heeft een opmerking over de rioleringsprojecten. Enkele 

jaren geleden is de gemeentelijke saneringsbijdrage verdriedubbeld. Zij vindt het logisch dat 

de burgers mogen verwachten dat er iets meer wordt gedaan want meer middelen beteken 

meer ruimte om te investeren. Vandaar de vraag of er projecten versneld uitgevoerd kunnen 

worden. In verband met de fietspaden heeft zij er begrip voor dat hogere overheden hierin 

meespelen, maar toch wilt ze afsluiten met een prioriteit dat gesteld werd in het 

verkiezingsprogramma van CD&V in 2006 en dat zijn fietspaden langs alle gewestwegen tegen 

2012. 

De voorzitter antwoordt op de vraag rond riolering dat hij haar een lijst zal bezorgen van de 

dienst Openbare Werken omdat het nogal een punctuele vraag is. Hij zegt dat als ze wilt dat 

alles sneller gaat, dat dat kan maar dat er dan een enorme druk wordt gelegd op de burgers in 

de buurt van deze werken én uiteraard op financieel vlak. Dat betekent een dreiging van een 

belastingverhoging. Grote werken moeten gespreid worden om het budgettair redelijk te 

kunnen houden. 

Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) zegt dat, als ze het goed begrepen heeft, het bestuur 

bereid is om een referendum rond het gemeentehuis voor te leggen aan de bevolking. Als er 

een vraag is of de burgers voor of tegen zijn en daaruit blijkt dat de bevolking voor stemt, dan 

zullen wij van mening veranderen. 

De voorzitter vraagt aan raadslid Bosmans (Open VLD) of zij hem heeft horen zeggen dat zij 

een referendum gaan organiseren. 

 
Raadslid Bosmans (Open VLD) antwoordt dat ze dat daaruit afleidt. 
 

De voorzitter antwoordt dat ze een zeer breed interpretatievermogen heeft. Het lijkt hem logisch 

dat wanneer we in een ontwerpfase gaan, we de burgers daarin gaan betrekken en dat we hen 

uitnodigen en informeren en luisteren naar suggesties. Hij zegt dat we niet de intentie hebben 

om een referendum te organiseren. Hij betreurt het ten zeerste dat Open VLD als enige partij 

tegen het nieuwe gemeentehuis is. 

Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) wenst nog iets te melden over het convenant. Ze zegt 

dat het klopt dat er reeds een aantal goede stappen zijn gezet, waarvan ze voorstander is. 

Enkel het effect in percentage is momenteel nog niet zichtbaar. Ze zegt dat het aandeel als 

gemeente vrij klein is en dus het effect minimaal zal zijn. Het is dan ook aan het bestuur om 

het gedrag van de mensen bij te sturen en te faciliteren. Ze wenst te benadrukken dat dit een 

taak is die het bestuur toebehoort. Ze meldt tenslotte uit te kijken naar het beleidsplan dat 

hierrond zal samengesteld worden. 
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Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan raadslid Inga Verhaert (sp.a).  

Raadslid Inga Verhaert (SP.a) wenst nog iets te melden over de aangekochte laptops voor 

inwoners binnen de gemeente. Ze meldt dat het OCMW zeer goed tracht om inwoners hierin 

te ondersteunen, los van het feit of zij gekend zijn bij de OCMW-diensten. Ze meldt dat er 

echter een schijnbaar gebrek aan sensitiviteit is vanuit de secundaire school voor deze materie. 

Binnen het bijzonder comité sociale dienst werd vastgesteld dat er meermaals moest 

aangedrongen worden bij de school terwijl dit bij andere scholen niet het geval was. Ze vindt 

dit problematisch. Vervolgens wenst ze even terug te komen op het project rond intrafamiliaal 

geweld. Ze wenst te benadrukken dat politiezone Grens hierin bijzonder treffelijk werk verricht. 

Zij zijn hier zeer sterk professioneel mee begaan, daarom onderstrepen zij de nood van een 

casusregisseur. Dat de cijfers van intrafamiliaal geweld momenteel dalen, kan misschien 

verklaard worden door de lockdown, Het kenbaar maken dat men slachtoffer is van 

intrafamiliaal geweld, is zeer moeilijk. Indien men omwille van de lockdown 24/7 samenleeft 

met de agressor, is het nog moeilijker om dit kenbaar te maken. Raadslid Inga Verhaert (SP.a) 

zegt dat de cijfers zijn wat ze zijn maar dit houdt niet noodzakelijk in dat de incidentie de facto 

gedaald is. Ze is tevreden met het voorstel. Tenslotte vraagt ze een stand van zaken aan 

schepen van Welzijn Maarten De Bock (CD&V). 

Schepen De Bock (CD&V) meldt dat de twee partners in dit project, zijnde het CAW en het 

Family Justice Center, vandaag gemeld hebben dat de overeenkomst deze week gefinaliseerd 

kan worden en aan de zes deelnemende besturen bezorgd kan worden. Aangezien de 

intentieverklaring reeds werd overgemaakt, werd er alvast gestart met de personeelsinzet. Het 

zal hier gaan om een combinatie van een interne halftijdse medewerker en een halftijdse 

medewerker via aanwerving. Er werd steeds geopteerd voor één voltijdse equivalent, 

bestaande uit twee halftijdse medewerkers. Het is belangrijk dat deze medewerkers goede 

contacten hebben, die ingezet worden voor de regio Antwerpen, zodanig dat er beroep kan 

gedaan worden op de nodige ervaring. Het zou niet verstandig zijn om in januari te starten met 

een medewerker die volledig nieuw is in het werkveld. Vervolgens wenst hij te benadrukken 

dat er op beide fronten zeer hard gewerkt wordt. Hij wenst tevens van de gelegenheid gebruik 

te maken om adjunct-algemeendirecteur Greet Buysen te bedanken voor het werk zij verrichtte 

rond dit project. Zij is de drijvende kracht achter dit project over de verschillende 

gemeentegrenzen heen. 

Vervolgens wenst schepen De Bock (CD&V) kort te reageren op de opmerking van raadslid 

Inneke Bosmans (Open VLD) over het teveel aan wijzigingen in het meerjarenplan. Hij is het 

hier niet mee eens. Hij citeert de financiële dienst - zij voeren tenslotte alle wijzigingen en 

verrichtingen uit - dat de wijzingen meevallen. Uiteindelijk is een meerjarenplan bedoeld om bij 

te sturen want gaandeweg komt men tot betere inzichten in overleg met bestuur en diensten 

en zo bekomt men een verfijnder meerjarenplan. In zijn ogen werden er dan ook niet te veel 

wijzigingen doorgevoerd. 

Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) deelt de mening van schepen De Bock (CD&V) wat 

betreft de betere inzichten. 
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Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) 

betreffende het project van de Putsesteenweg. Hij meldt dat er licht aan het einde van de tunnel 

is in dit project dat reeds zeer lang lopende is. Voor bepaalde wijken is dit een belangrijke zaak 

wat riolering en afwatering betreft. Er wordt 2024 vooropgesteld, maar de kosten van dit project 

zijn niet terug te vinden in het huidige meerjarenplan, lopende tot 2025. Op de stuurgroep 

Verkeer werd gemeld dat er - indien er gestart wordt met de werken in Kapellen - er verder 

gewerkt zal worden in Kalmthout. Er wordt niet gestopt met werken aan de gemeentelijke 

grens. Hij zegt tevreden te zijn met de voltooiing van dit project maar vraagt waar de cijfers 

gekoppeld aan dit project terug te vinden zijn in het meerjarenplan. 

Schepen van ruimtelijke planning Jef Van den Bergh (CD&V) zegt dat sinds enkele jaren het 

Vlaams Gewest dit dossier heeft overgenomen en zij de nodige budgetten voorzien in hun 

begroting. De gemeente dient deze niet te voorzien. De nodige cijfers zijn dus terug te vinden 

bij het Vlaams Gewest. 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 

Gelet op het besluit van de Vlaamse regering van 30 maart 2018 betreffende de beleids- en 

beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen, en latere wijzigingen; 

Gelet op het ministerieel besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en de nadere 

voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningstelsels en de digitale rapportering van de 

beleids- en beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen; 

Gelet op de omzendbrief KBBJ/ABB 2020/3 van 16 november 2020 over de aanpassing 

meerjarenplannen 2020-2025 van de lokale en provinciale besturen; 

Overwegende dat er binnen het meerjarenplan een duidelijk onderscheid blijft bestaan tussen 

de kredieten van de gemeente en die van het OCMW, omdat elke rechtspersoon voor de eigen 

verplichtingen en verbintenissen blijft instaan; 

Gelet op de vaststelling van het meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte gemeente door 

de gemeenteraad in zitting van 14 december 2019; 

Overwegende dat de gemeente en het OCMW een geïntegreerd aangepast meerjarenplan 

hebben, maar hun eigen bevoegdheden voor de vaststelling ervan hebben; dat zowel de 

gemeenteraad als de raad voor maatschappelijk welzijn eerst zijn eigen deel van het 

aangepaste meerjarenplan moet vaststellen; dat daarna de gemeenteraad het deel van het 

aangepaste meerjarenplan dat de raad voor maatschappelijk welzijn heeft vastgesteld, kan 

goedkeuren, waardoor de aanpassing definitief is vastgesteld; dat de goedkeuring van de 

gemeenteraad nodig is omdat de gemeente de financiële gevolgen moet dragen van de keuzes 

die de raad voor maatschappelijk welzijn maakt; 
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Gelet op het overleg tussen het managementteam en het college van burgemeester en 

schepenen op 10 november 2020 waarbij het ontwerp van aangepast meerjarenplan 2020-

2025, zowel voor het gedeelte gemeente als voor het gedeelte OCMW, werd besproken; 

Gelet op het ontwerp van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor de gemeente dat 

besproken werd tijdens het college van burgemeester en schepenen; 

Gelet op de bespreking van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor de gemeente 

tijdens de zitting van de raadscommissie algemeen beleid van 7 december 2020; 

Gelet op de gevoerde bespreking; 

BESLUIT: met 1 onthouding van Clarisse De Rydt, 10 neen-stemmen van Inneke Bosmans, 

Inga Verhaert, Jan Van Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie 

Devos, Koen Vanhees, Hans De Schepper, Monique Aerts en 14  ja-stemmen van Lies Van 

den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy 

Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van 

den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en Lukas Jacobs. 

Artikel. 1.- 
De gemeenteraad stelt het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte dat 
betrekking heeft op het gemeentebestuur vast. 
 
Het budgettair resultaat voor het gemeentebestuur in het aangepaste meerjarenplan 2020-
2025 bedraagt: 
 

Budgettair resultaat 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

              
                    

IX. Beschikbaar 
budgettair resultaat 

11.814.626 6.146.287 4.925.007 7.003.988 9.255.297 15.977.267 

              

 
De autofinancieringsmarge voor het gemeentebestuur bedraagt in het aangepaste 
meerjarenplan 2020-2025: 
 

Autofinancieringsmarge 2020 2021 2022 2023 2024 2025 
                    
IV. 
Autofinancieringsmarge 

2.970.869 3.301.706 3.876.934 4.330.836 4.544.912 4.919.575 

              

 
Art. 2.- 
De beleidsrapporten worden digitaal gerapporteerd aan de toezichthoudende overheid. 
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7. Toekenning van de coronatoelage aan het Autonoom Gemeentebedrijf Kalmthout. 
 
De voorzitter geeft het woord aan Maarten De Bock, voorzitter van het AGB. 

De voorzitter van het AGB meldt dat het een bedrag (afgerond) van € 472 000 betreft. Zoals 

eerder gemeld, gaat het over een eenmalig bedrag. De hogere overheid heeft hierover een 

schrijven aan de lokale overheden gericht. 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op de circulaire 2020/C/68 van de federale minister van financiën; 
 
Overwegende dat het winstoogmerk een belangrijke doelstelling is voor het AGB Kalmthout en 
een verlies zwaar zou kunnen wegen op de volgende jaren; 
 
Overwegende dat de prijssubsidie vanuit de gemeente gekoppeld is aan de aangerekende 
tarieven voor het gemeentelijk zwembad en de sportinfrastructuur in het Sportpark Heikant;  
 
Overwegende dat de vrijetijdsinfrastructuur verplicht gesloten werd tijdens de eerste lockdown 
en opnieuw tijdens de tweede lockdown ten gevolge van de COVID 19-pandemie; dat hierdoor 
een belangrijk aandeel van de omzet wegvalt waardoor het bijzonder moeilijk of zelfs 
onmogelijk is om het beoogde winstoogmerk in de praktijk te realiseren; 
 
Overwegende dat de vraag voor de AGB’s pro-actief door GD &A werd gesteld aan de minister 
van financiën; dat de minister via de circulaire 2020/C/68 van 15 mei 2020 toestaat dat de 
gemeentebesturen een éénmalige werkingssubsidie aan de AGB’s verlenen; 
 
Overwegende dat een berekening van mogelijke coronatoelage aan het AGB Kalmthout werd 
opgemaakt, rekening houdend met de mogelijke en beschikbare financiële informatie;  
 
Overwegende dat de toekenning van de gemeentelijke coronatoelage aan het AGB budgettair 
in mindering werd gebracht worden van de voorziene prijssubsidie in het meerjarenplan voor 
2020; 
 
Gelet op de gevoerde bespreking; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel. 1.- 
De gemeenteraad kent een éénmalige coronatoelage toe aan het AGB Kalmthout voor een 
bedrag van 437.279€. 
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Art. 2.- 
Deze werkingstoelage wordt afzonderlijk voorzien in de aangepaste meerjarenplannen van de 
gemeente en het AGB Kalmthout in 2020. De toe te kennen prijssubsidie aan het AGB 
Kalmthout werd verminderd. 
 
8. Vaststelling van de lijst met nominatieve subsidies. 
 
De voorzitter geeft het woord aan de schepen voor financiën Maarten De Bock (CD&V) die dit 
punt toelicht.  
 
Raadslid Hans De Schepper (Groen) merkt op dat er in 2021 een bijkomend bedrag voor 

voetbalclub Heibos S.V. is genoteerd van (afgerond) € 130 000. Hij vermoedt dat het hier het 

kunstgrasveld betreft aangezien er geen aanspraak gemaakt kon worden op een subsidie van 

de Vlaamse Overheid. Hij is van mening dat dit bedrag een brug te ver is om vanuit de 

gemeente te investeren in deze infrastructuur. Hij zegt de lijst goed te keuren maar wenst deze 

opmerking toch mee te geven.  

Schepen De Bock (CD&V) zegt dat het lijkt of het hier een verhoging betreft. Het gaat echter 

om een verschuiving van een deel van het budget van 2020 naar 2021 omdat er nog een aantal 

hoge facturen, o.a. het kunstgrasveld, in 2021 nog betaald moeten worden. Het gaat dus niet 

om een verhoging. 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen, meer bepaald 
het artikel 41, 23° dat stelt dat de gemeenteraad bevoegd is voor het vaststellen van de 
subsidiereglementen en het toekennen van nominatieve subsidies; 
 
Gelet op het besluit van de Vlaamse regering van 30 maart 2018 betreffende de beleids- en 
beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen, en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het ministerieel besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en de nadere 
voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningstelsels en de digitale rapportering van de 
beleids- en beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen; 
 
Gelet op de omzendbrief KBBJ/ABB 2020/3 van 16 november 2020 over de aanpassing 
meerjarenplannen 2020-2025 van de lokale en provinciale besturen; 
 
Gelet op het feit dat de lijst met nominatieve subsidies vanaf 2020 geen onderdeel meer 
uitmaakt van het meerjarenplan; dat de nodige kredieten voor deze subsidies wel voorzien zijn 
in het aangepaste meerjarenplan 2020-2025; 
 
Overwegende dat jaarlijks een lijst wordt opgemaakt met nominatieve subsidies ten voordele 
van verschillende verengingen; dat deze subsidies exploitatie- of investeringstoelagen kunnen 
zijn; dat deze subsidies niet zijn vastgesteld in een gemeentelijk subsidiereglement; 
 
Gelet op de vaststelling van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 door de gemeenteraad 
in zitting van heden; 
 
Gelet op de gevoerde bespreking; 
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BESLUIT: met 20 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Koen 
Vanhees, Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter 
Beyers, Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, 
Sandra Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan 
Oerlemans en Lukas Jacobs en 5 onthoudingen van Jan Van Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van 
der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos. 
 
Enig artikel.- 
De gemeenteraad stelt de lijst met nominatieve subsidies vast. Deze lijst gaat hierbij integraal 
als bijlage. 
 
9. Vaststelling van de lijst met overheidsopdrachten. 
 
De voorzitter geeft het woord aan schepen voor financiën Maarten De Bock (CD&V) die meldt 
dat deze lijst deel uitmaakt van het budget maar dat deze lijst afzonderlijk moet worden 
goedgekeurd. 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het besluit van de gemeenteraad van 16 december 2019 over de goedkeuring van de 
omschrijving van het begrip ‘dagelijks bestuur’; 
 
Gelet op het raadsbesluit van 27 januari 2020 over de delegatie door de gemeenteraad van 
zijn bevoegdheid aan het college van burgemeester en schepenen wat betreft de 
overheidsopdrachten die in het goedgekeurde meerjarenplan 2020-2025 zijn opgenomen; dat 
uit het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 een aangepaste lijst met overheidsopdrachten 
voortvloeit; dat nu deze aangepaste lijst ter vaststelling wordt voorgelegd aan de 
gemeenteraad; 
 
Gelet op de gevoerde bespreking; 
 
BESLUIT: met 18 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inga Verhaert, Hans De Schepper, 
Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne Beyers, Stefanie 
Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra Hoppenbrouwers, Silke 
Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en Lukas Jacobs en 7 
onthoudingen van Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van 
der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos en Koen Vanhees. 
 
Enig artikel.- 
De gemeenteraad stelt de lijst met nominatieve investeringen in het kader van de regelgeving 
op overheidsopdrachten vast. Deze lijst gaat hierbij integraal als bijlage. 
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10. Goedkeuring van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte OCMW. 
 
De voorzitter geeft het woord aan schepen van welzijn Maarten De Bock (CD&V). 
 
Schepen De Bock (CD&V) licht dit punt verder toe. De cijfers van gemeente en OCMW zijn 

opgevat in één meerjarenplan. De cijfers met betrekking tot het OCMW zijn op zich niet 

veelzeggend maar het is een verplichting om dit apart te melden. 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het besluit van de Vlaamse regering van 30 maart 2018 betreffende de beleids- en 
beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen, en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het ministerieel besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en de nadere 
voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningstelsels en de digitale rapportering van de 
beleids- en beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen; 
 
Gelet op de omzendbrief KBBJ/ABB 2020/3 van 16 november 2020 over de aanpassing 
meerjarenplannen 2020-2025 van de lokale en provinciale besturen; 
 
Overwegende dat er binnen het meerjarenplan een duidelijk onderscheid blijft bestaan tussen 
de kredieten van de gemeente en die van het OCMW, omdat elke rechtspersoon voor de eigen 
verplichtingen en verbintenissen blijft instaan; 
 
Gelet op de vaststelling van het meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte van het OCMW 
door de raad voor maatschappelijk welzijn in zitting van 14 december 2019; dat de 
gemeenteraad op 14 december 2019 dit meerjarenplan formeel goedkeurde; 
 
Overwegende dat de gemeente en het OCMW een geïntegreerd aangepast meerjarenplan 
hebben, maar hun eigen bevoegdheden voor de vaststelling ervan hebben; dat zowel de 
gemeenteraad als de raad voor maatschappelijk welzijn eerst zijn eigen deel van het 
aangepaste meerjarenplan moet vaststellen; dat daarna de gemeenteraad het deel van het 
aangepaste meerjarenplan dat de raad voor maatschappelijk welzijn heeft vastgesteld, kan 
goedkeuren, waardoor de aanpassing definitief is vastgesteld; dat de goedkeuring van de 
gemeenteraad nodig is omdat de gemeente de financiële gevolgen moet dragen van de keuzes 
die de raad voor maatschappelijk welzijn maakt; 
 
Gelet op het overleg tussen het managementteam en het vast bureau op 10 november 2020 
waarbij het ontwerp van aangepast meerjarenplan 2020-2025, zowel voor het gedeelte 
gemeente als voor het gedeelte OCMW, werd besproken; 
 
Gelet op het ontwerp van aangepast meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte OCMW dat 
besproken werd tijdens het vast bureau; 
 
Gelet op de bespreking van het volledige meerjarenplan 2020-2025 tijdens de zitting van de 
raadscommissie algemeen beleid van 7 december 2020; 
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Gelet op het vaststellen van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte van 
het OCMW door de raad voor maatschappelijk welzijn in zitting van heden; 
 
Gelet op de gevoerde bespreking; 
 
BESLUIT: met 1 onthouding van Clarisse De Rydt, 10 neen-stemmen van Inneke Bosmans, 
Inga Verhaert, Jan Van Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie 
Devos, Koen Vanhees, Hans De Schepper, Monique Aerts en 14  ja-stemmen van Lies Van 
den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy 
Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van 
den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en Lukas Jacobs. 
 
Artikel. 1.- 
De gemeenteraad neemt kennis van de beslissing van de raad voor maatschappelijk welzijn in 
zitting van heden en keurt het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte OCMW 
goed. 
 
Het budgettair resultaat voor het OCMW in het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 is: 
 

Budgettair 
resultaat 

2020 2021 2022 2023 2024 2025 

                

IX. 
Beschikbaar 
budgettair 
resultaat 

-204.526 -2.391.976 -4.557.267 -6.717.230 -8.943.642 -11.166.216 

            

 
De autofinancieringsmarge voor het OCMW is in het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 als 
volgt: 
 

Autofinancieringsmarge 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

            

IV. 
Autofinancieringsmarge 

-2.007.132 -2.170.950 -2.165.291 -2.159.963 -2.226.412 -2.222.574 

            

 
Art. 2.- 
De beleidsrapporten worden digitaal gerapporteerd aan de Vlaamse overheid. 
 
11. Goedkeuring van de aanvullende belasting op de personenbelasting 2021. 
 
De voorzitter meldt dat de aanvullende belasting op de personenbelasting in 2021 ongewijzigd 

7,5% blijft.  

Raadslid Hans De Schepper (Groen) meldt dat zijn partij de voorbije jaren heeft tegen gestemd, 

vervolgens heeft onthouden en nu goedkeurt. Hij wenst de goedkeuring te motiveren omdat hij 

van mening is dat de reeds enkele jaren ongewijzigde aanvullende belasting op de 
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personenbelasting 2021 getuigt van een goed financieel beleid. Hij meldt ook de opcentiemen 

op de onroerende voorheffing 2021 goed te zullen keuren.  

De voorzitter bedankt raadslid Hans De Schepper (Groen!). 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het artikel 465 tot en met 470bis van het Wetboek van de Inkomstenbelasting; 
 
Overwegende dat de financiële toestand van de gemeente de invoering vergt van alle 
rendabele belastingen; 
 
Overwegende dat het bestuur voor het aanslagjaar 2021 de aanvullende belasting op de 
personenbelasting niet wenst te wijzigen en dat zij deze belasting wenst vast te leggen op 7,5 
procent; 
 
Overwegende dat de continuïteit bewaard dient te blijven;  
 
Gehoord de toelichting door de schepen bevoegd voor financiën; 
 
BESLUIT: met 7 onthoudingen van Clarisse De Rydt, Jan Van Esbroeck, Jef Duerloo, Anita 
Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos en Koen Vanhees, 2 neen-stemmen van Inneke 
Bosmans en Inga Verhaert en 16 ja-stemmen van Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies 
Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, 
Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef 
Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.- 
Er wordt voor het aanslagjaar 2021 een aanvullende belasting gevestigd ten laste van de 
rijksinwoners die belastbaar zijn in de gemeente op 1 januari van het aanslagjaar. 
 
Art. 2.- 
De belasting wordt vastgesteld op 7,5 procent van de overeenkomstig het artikel 466 van het 
Wetboek van de inkomstenbelasting 1992 berekende gedeelte voor hetzelfde aanslagjaar. 
 
Deze belasting wordt gevestigd op basis van het inkomen dat de belastingplichtige heeft 
verworven in het aan het aanslagjaar voorafgaande jaar. 
 
Art. 3.- 
De vestiging en de inning van de gemeentelijke belasting zullen door het toedoen van het 
Bestuur der Directe Belastingen geschieden, zoals bepaald in het artikel 469 van het Wetboek 
van de Inkomstenbelastingen. 
 
Art. 4.- 
Een kopie van deze beslissing wordt bezorgd aan de toezichthoudende overheid én aan de 
FOD Financiën, Stafdienst Beleidsexpertise en -ondersteuning, Studie- en documentatie-
dienst, Cel Begroting, fiscale ontvangsten en statistiek – North Galaxy – Toren B 25e 
verdieping, Koning Albert II-laan 33 bus 73e te 1030 Brussel.  
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12. Goedkeuring van de opcentiemen op de onroerende voorheffing 2021. 
 
De voorzitter meldt dat de opcentiemen op de onroerende voorheffing in 2021 ongewijzigd 690 

blijft. 

Gelet op het artikel 170, §4, van de Grondwet; 
 
Gelet op het artikel 464, 1°, van het Wetboek Inkomstenbelastingen van 10 april 1992; 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen ; 
 
Gelet op het decreet van 13 december 2013 houdende de Vlaamse Codex Fiscaliteit; 
Gelet op het decreet van 18 november 2016 houdende de vernieuwde taakstelling en 
gewijzigde financiering van de provincies; 
 
Gelet op de financiële toestand van de gemeente; 
 
Overwegende dat van het college van burgemeester en schepenen voorstelt om voor het 
aanslagjaar 2021 de opcentiemen op de onroerende voorheffing vast te stellen op 690; 
 
Gehoord de voorzitter; 
 
BESLUIT: met 7 onthoudingen van Clarisse De Rydt, Jan Van Esbroeck, Jef Duerloo, Anita 
Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos en Koen Vanhees, 2 neen-stemmen van Inneke 
Bosmans en Inga Verhaert en 16 ja-stemmen van Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies 
Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, 
Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef 
Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.-  
Voor het aanslagjaar 2021 worden ten bate van de gemeente 690 opcentiemen geheven op 
de onroerende voorheffing.  
 
Art.2.- 
De vestiging en de inning van de gemeentebelasting gebeuren door toedoen van de Vlaamse 
Belastingdienst. 
 
Art. 3.- 
Deze beslissing wordt aan de toezichthoudende overheid toegezonden.  
 
13. Politiezone Grens: vaststellen van de gemeentelijke dotatie voor het dienstjaar 2021. 
 
De voorzitter meldt dat deze dotatie is vastgesteld op € 2 684 000, opgesplitst in een 

werkingsdotatie van € 2 600 000 en een investeringsdotatie van € 84 000. Dit dient nog 

goedgekeurd te worden door de politieraad op 17 december 2020. 

De voorzitter geeft het woord aan raadslid Jef Duerloo (N--VA). 
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Raadslid Jef Duerloo (NVA) vraagt of het vergelijk tussen de gemeenten elk jaar opnieuw 

overwogen wordt, hoe wordt dit bepaald.  

De voorzitter antwoordt dat de KUL-norm jaarlijks geactualiseerd wordt. Er zijn verschillende 

parameters rond o.a. bevolking en beveiliging. De voorzitter meldt dat de KUL-norm ter 

discussie staat. Deze is wettelijk vastgelegd. Hiernaast zijn er de fiscale parameters van 

personenbelasting en onroerende voorheffing. In Kalmthout is hier een stijging ten opzichte 

van de andere gemeenten. Dit resulteert uiteindelijk in de volgende afgeronde percentages : 

Kalmthout 35 %, Wuustwezel 34 % en Essen 30%. Essen heeft meer inwoners dan Kalmthout 

maar lagere belastingwaarden. Jaarlijks wordt dit geactualiseerd zoals destijds afgesproken. 

Het is wachten op de Federale Overheid om een transparantere werking met betrekking tot de 

KUL-norm aan te leveren. De voorzitter meldt tenslotte dat de gemeentelijke dotatie momenteel 

dus vastgesteld wordt en verder zal behandeld worden tijdens de politieraad van 17 december 

2020. 

Gelet op het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op de wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst; 
 
Gelet op het besluit van de Vlaamse Regering van 25 juni 2010 betreffende de beleids- en 
beheerscyclus van de gemeenten, de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk 
welzijn; 
 
Gelet op de omzendbrief BB 2013/8 van 18 oktober 2013 houdende de veralgemeende 
invoering van de beleids- en beheerscyclus; 
 
Gelet op de ministeriële omzendbrief PLP60 betreffende de onderrichtingen voor het opstellen 
van de politiebegroting 2021 ten behoeve van de politiezones; 
 
Gelet op de vaststelling van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 door de gemeenteraad 
in huidge zitting; 
 
Overwegende dat uit het voorafgaand overleg met de PZ Grens gebleken is dat de gemeente 
Kalmthout voor het dienstjaar 2021 een bijdrage van 2.684.855,92 euro moet storten; dat dit 
bedrag bestaat uit een werkingstoelage van 2.600.776 euro en een investeringstoelage van 
84.079,92 euro; 
 
Overwegende dat deze dotatie reeds voorzien is in het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 
van de gemeente; 
 
Gehoord de voorzitter; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
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Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.-  
De gemeenteraad stelt vast en neemt kennis van de gemeentelijke bijdrage voor het dienstjaar 
2021 aan de PZ Grens. Een gemeentelijke bijdrage van 2.684.855,92 euro, zijnde een 
werkingsdotatie van 2.600.776 euro en een investeringsdotatie van 84.079,92 euro, zal 
overgemaakt worden aan de politiezone Grens. 
 
Art. 2.- 
Een kopie van dit besluit wordt bezorgd aan de PZ Grens. 
 
14. Brandweerzone Rand: kennisname van de gemeentelijke dotatie voor het dienstjaar 2021. 
 
De voorzitter meldt dat het gemeentelijke aandeel is vastgesteld op 4,6%. Hier wordt het aantal 

inwoners in rekening gebracht ten opzichte van het kadastraal inkomen, wat resulteert in een 

bedrag van € 937 000 (afgerond), opgesplitst in een werkingsdotatie en een 

investeringsdotatie. Indien meer informatie gewenst is, kan de voorzitter het document 

bezorgen zoals het in de afgelopen Zoneraad werd goedgekeurd.  

Gelet op het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op de wet van 15 mei 2007 betreffende de civiele veiligheid; 
 
Gelet op de omzendbrief BB 2014 van het Vlaams Ministerie van Bestuurszaken van 5 
september 2014 waarbij gemeld wordt dat vanaf 1 januari 2015 de brandweerzones actief 
worden; 
 
Gelet op de vaststelling van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 voor het gedeelte van 
de gemeente door de gemeenteraad in huidige zitting; 
 
Overwegende dat de brandweerzone Rand bestaat uit 21 gemeenten; dat elk van deze 
gemeenten een jaarlijks gemeentelijke bijdrage doet aan de brandweerzone volgens een 
vastgelegde verdeelsleutel, welke jaarlijks geactualiseerd wordt op basis van de meest recente 
gegevens; 
 
Overwegende dat de gemeenteraad in zitting van 27 oktober 2014 goedkeuring verleend heeft 
aan de overeenkomst tussen de prezone Rand en de gemeenten inzake de financiële 
verdeelsleutel en de daaraan verbonden modaliteiten; 
 
Gelet op de goedkeuring door de zoneraad van de brandweerzone Rand in zitting van 27 
november 2020 met betrekking tot de begroting voor het dienstjaar 2021; 
 
Gezien het gemeentelijk aandeel voor de gemeente Kalmthout 4,60 % bedraagt van het totaal 
te financieren saldo voor het dienstjaar 2021 van de hulpverleningszone Rand; dat het 
gemeentelijk aandeel voor de gemeente Kalmthout dus 937.026,00 euro bedraagt; dat dit wordt 
opgedeeld in een investeringstoelage van 226.461,00 euro en een werkingstoelage van 
710.565,00 euro; 
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Overwegende dat deze dotatie voorzien is in het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 van de 
gemeente; 
 
Gehoord de voorzitter; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.-  
De gemeenteraad neemt kennis van de gemeentelijke dotatie aan de brandweerzone Rand 
voor het dienstjaar 2021. Een gemeentelijke bijdrage van 937.026,00 euro, zijnde een 
werkingsdotatie van 710.565,00 euro en een investeringsdotatie van 226.461,00 euro, wordt 
overgemaakt aan de brandweerzone Rand. 
 
Art. 2.- 
Een kopie van dit besluit wordt bezorgd aan de brandweerzone Rand. 
 
15. Goedkeuring van het aangepaste retributiereglement voor de ziekenwagendienst. 
 
De voorzitter licht het aangepaste retributiereglement voor de ziekenwagendienst toe. Vanuit 

de federale overheid bestaat er een vergoeding. Deze wordt geïndexeerd vanaf 2021 en zal € 

61,41 bedragen. 

Gelet op het artikel 170, § 4, van de Grondwet; 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 
 
Gelet op de wet van 31 december 1963 betreffende de civiele bescherming;  
 
Gelet op de wet van 8 juli 1964 betreffende de dringende geneeskundige hulpverlening, met 
latere wijzigingen; 
 
Gelet op het K.B. van 9 augustus 1979 tot regeling van de wijze van vaststelling en verhaal van 
kosten van sommige interventies en prestaties van de gemeentelijke brandweerdiensten;  
 
Gelet op het koninklijk besluit van 25 april 2007 tot vaststelling van de opdrachten van de 
hulpdiensten die kunnen verhaald worden en diegene die gratis zijn; 
 
Gelet op de omzendbrief van 9 december 2013 van FOD Volksgezondheid, Veiligheid van de 
Voedselketen en Leefmilieu, Victor Hortaplein 40 bus 10, 1060 Brussel houdende aanpassing 
van de tarieven zoals bepaald bij koninklijk besluit van 7 april 1995, en volgende; 
 
Gelet op het K.B. van 28 november 2018 betreffende de facturatie naar aanleiding van een 
tussenkomst dringende geneeskundige hulpverlening door een ambulancedienst; dat het 
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bedrag van zestig euro bedoeld in het artikel 1 van dit koninklijk besluit aangepast moet worden 
aan het gezondheidsindexcijfer 110,05 (juni 2020) vanaf 1 januari 2021; 
 
Overwegende dat het noodzakelijk is een retributie te heffen op de tussenkomsten van de 
ziekenwagen, om het hoofd te bieden aan de onderhouds- en uitbatingskosten die hiermee 
gepaard gaan; 
 
Gezien het huidige retributiereglement voor de ziekenwagendienst van 16 december 2019 
vervalt op 31 december 2020; 
 
Gehoord de voorzitter; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.- 
Met ingang van 1 januari 2021 en eindigend op 31 december 2025 wordt een retributie geheven 
op sommige tussenkomsten van de ziekenwagen ten laste van natuurlijke personen of 
rechtspersonen.  
 
Art. 2.-  
De kosten die aan de ziekenwagendienst worden veroorzaakt ingevolge interventies en 
prestaties als hieronder bedoeld, worden op de natuurlijke- of rechtspersonen aan wie de dienst 
verschaft wordt of door wiens toedoen de prestatie/ interventie wordt veroorzaakt, verhaald op 
basis van het tarief zoals vastgesteld in het artikel 3.  
 
Onder Interventies en prestaties wordt verstaan: dringende geneeskundige hulpverlening én 
andere geneeskundige hulpverlening via dienst 100 (wet van 8 juli 1964). 
 
Art. 3.-  
Het tarief voor dringend vervoer via 100-oproep of via dokter/privé wordt bepaald op een 
forfaitaire vergoeding van 60 euro. Deze vergoeding wordt jaarlijks aangepast aan het 
gezondheidsindexcijfer . 
 
Art. 4.-  
De retributie is onmiddellijk betaalbaar, op eenvoudig bericht, door storting in de kas van de 
gemeente, of door storting of overschrijving op de rekening van de gemeente.  
 
Art. 5.-  
Bij niet minnelijke regeling zal de inning ervan gebeuren bij burgerlijke rechtsvordering. 
 
Art. 6.- 
Een kopie van deze beslissing wordt bezorgd aan de toezichthoudende overheid. 
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16. Goedkeuring van het aangepaste retributiereglement voor de gemeentelijke openbare 
bibliotheek. 
 
De voorzitter geeft het woord aan schepen van cultuur Silke Lathouwers (CD&V). 

Schepen Lathouwers (CD&V) licht dit agendapunt vervolgens toe. Begin oktober 2020 werd 

het voorgestelde aangepaste reglement besproken met het beheersorgaan van de bibliotheek. 

Volgende aanpassingen werden hier voorgesteld en goedgekeurd: tot op heden was het 

uitlenen van een film betalend, nl. € 1,30. Omdat dit het enige betalende uitleenmateriaal was, 

wordt voorgesteld om dit niet-betalend te maken. De laatste jaren was er tevens een daling in 

het uitlenen van films, ten gevolge van de streamingdiensten, vandaar het belang om het 

uitlenen van films niet-betalend te maken. Wat het boetegeld van de uitleenfilms betreft, werd 

er tot op heden een bedrag van € 0,30 per dag aangerekend. Dit zal nu gelijkgesteld worden 

met het andere uit te lenen materiaal, zijnde € 0,30 per week. De uitleentermijnen voor 

taalcursussen zal verlengd worden van vier naar zes weken omdat de uitgeleende 

taalcursussen steeds systematisch verlengd werden. Tenslotte zal bij de herinneringskosten € 

1 i.p.v. € 0,70 extra aangerekend worden, dit is de waarde van een postzegel, indien er een 

brief naar de uitlener verstuurd dient te worden, als er geen emailadres en/of telefoonnummer 

gekend is. 

De voorzitter geeft vervolgens het woord aan raadslid Anita Van der Poel (N-VA).Ze wenste 
te weten waarom de uitleenfilm gratis gemaakt worden maar schepen Lathouwers (CD&V) 
heeft tijdens de toelichting reeds geantwoord op deze vraag. 
 
De voorzitter bedankt schepen Lathouwers (CD&V) voor deze toelichting. 

Raadslid Hans De Schepper (Groen) meldt dat zijn partij zich zal onthouden omwille van het 

feit dat er geen samenkomst is geweest tussen de verschillende leden van het beheersorgaan. 

In het ontwerpbesluit is echter opgenomen dat er wel een digitale bespreking tussen de leden 

van het beheersorgaan is geweest met een positief advies. De laatste effectieve bijeenkomst 

zou dateren van 2019. Raadslid Hans De Schepper (Groen) kan zich niet voorstellen dat er na 

een volledig jaar geen bespreking kan gebeuren. De onthouding namens zijn partij is niet 

inhoudelijk maar vormelijk. Hij is van mening dat meer ernst in de werking van het 

beheersorgaan wenselijk is. 

Schepen Maarten De Bock (CD&V) en voorzitter van het AGB, wenst even terug te komen op 

het stemgedrag van het meerjarenplan. Hij vraagt bevestiging over het stemgedrag voor het 

gedeelte OCMW en gemeente omdat dit voor de algemeen directeur en adjunct-

algemeendirecteur van belang is om weten. De voorzitter bevestigt dat het stemgedrag idem 

is voor het gedeelte OCMW en gemeente. 

 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
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Gelet op het gemeenteraadsbesluit van 16 december 2019 betreffende de goedkeuring van 
het retributiereglement voor de gemeentelijke openbare bibliotheek voor het dienstjaar 2020; 
dat dit reglement een looptijd heeft die eindigt op 31 december 2020; dat dus in een nieuw 
reglement moet voorzien worden om de werking van de bibliotheek te kunnen blijven 
garanderen; 
 
Gelet op de bespreking van het voorstel van aanpassingen aan het retributiereglement voor de 
bibliotheek tijdens de bijeenkomst van 13 oktober 2020 van het beheersorgaan van de 
bibliotheek; dat de leden van het beheersorgaan de voorgestelde aanpassingen unaniem en 
positief hebben geadviseerd; 
 
Overwegende dat de voorgestelde aanpassingen voornamelijk betrekking hebben op bepaalde 
tarieven en specifieke modaliteiten; 
 
Gelet op de bespreking van dit dossier tijdens het college van burgemeester en schepenen in 
zitting van 23 november 2020; dat het college van burgemeester en schepenen voorstelt om 
de aanpassingen aan dit retributiereglement goed te keuren; 
 
Gelet op de toelichting door de schepenen bevoegd voor cultuur; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad keurt het hiernavolgende retributiereglement voor de openbare bibliotheek 
van Kalmthout goed. 
 
“Retributiereglement op de diensten van de openbare bibliotheek 
 
Artikel 1 
 
Met ingang vanaf 1 januari 2021 en voor een termijn eindigend op 31 december 2025 wordt 
een retributie gevestigd op de hierna vermelde diensten van de openbare bibliotheek. 
 
Artikel 2 
Voor de toepassing van dit reglement wordt verstaan onder: 

- Jeugd: personen jonger dan 18 jaar 
- Volwassenen: personen vanaf 18 jaar. 
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Artikel 3 
De retributie wordt als volgt vastgesteld: 
 
Lidmaatschap 
 

 Bedrag (in euro) 

Jeugd Gratis 

Volwassenen 2,50 

 
Geldig voor een periode van 12 maanden. 
 
Duplicaat lenerspas 
 

 Bedrag (in euro) 

Duplicaat 2,50 

eiD als lenerspas Gratis 

 
Leengeld, uitleentermijn (in weken), verlengen (aantal) 
 

 Bedrag (in euro) Uitleentermijn (week) Verlengen 

Boek Gratis 4 1 

Luisterboek Gratis 4 1 

Tijdschrift Gratis 4 1 

Taalcursus Gratis 6 1 

Speelfilm  / doos Gratis 4 1 

Informatieve film / doos Gratis 4 1 

E-boek Gratis 6 0 

 
Aantal materialen 
 

 Materialen  

16 jaar en 16+ 20 

-16 10 

 
Bijkomende retributie bij laattijdige inlevering 
 

 Bedrag (in euro) 

Boek 0,30 / week 

Luisterboek 0,30 / week 

Tijdschrift 0,30 / week 

Taalcursus  0,30 / week 

Speelfilm / doos 0,30 / week 

Informatieve film / doos 0,30 / week 

 
Deze bijkomende retributie gaat in op de tweede dag na het verstrijken van de uitleentermijn. 
Bij de berekening van bijkomende retributies wordt rekening gehouden met sluitingsdagen van 
de bibliotheek. 



 

44 / 84 

 

 
Rappelkosten 
 

 Bedrag (in euro) 

Kennisgeving per post 1,00 

Kennisgeving per e-mail Gratis 

 
Bijkomende maningsbrieven en gerechtelijke procedure afhankelijk van de gemaakte kosten. 
 
Verlengkosten 
 

 Bedrag (in euro) 

Kennisgeving per post 1,00 

Kennisgeving per e-mail Gratis 

 
Reserveringskosten 
 

 Bedrag (in euro) 

Berichten per post Gratis 

Materialen van onze bibliotheek 1,00 

Materialen van andere openbare 
bibliotheek 

2,50 

Materialen van andere instelling kostprijs 

 
Ontstane kosten dienen vergoed, ook bij niet-afhalen of annulatie nadat materiaal al klaar ligt. 
Vergoeding zoekgeraakte en kapotte materialen 
Verlies of onherstelbare schade 
 

 Bedrag (in euro) 

Tijdschriftnummer 5,00 

Strip (jeugd) 5,00 

Strip (volwassenen) 15,00 

Boek (jeugd) 10,00 

Boek (volwassenen) 20,00 

Cd / dvd (jeugd) 10,00 

Cd / dvd (volwassenen) 15,00 

Andere aankoopprijs 

 
Vergoeding lichte beschadiging 
 

 Bedrag (in euro) 

 20 % kostprijs 

Barcodelabel 1,00 

Tag 1,00 

Opbergdoos cd of dvd of cd-rom 5,00 

 
Kosten printen en kopiëren 
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Formaat / kleur van print of 
kopie 

Bedrag (in euro) 

A4-formaat zwart/wit 0,10 

A3-formaat zwart/wit 0,20 

A4-formaat kleur 0,50 

A3-formaat kleur 1,00 

 
Tarieven computergebruik 
 

 Bedrag (in euro) 

Gebruik internet voor leden Gratis 

Gebruik draadloos internet 
voor leden op eigen toestel 

Gratis 

 
Kosten dranken 
 

 Bedrag (in euro) 

koffie 0,50 

soep 0,50 

chocomelk 0,50 

 
Artikel 4 
De retributie is verschuldigd door de aanvrager. 
 
Artikel 5 
De retributie moet betaald worden bij het afleveren van de diensten of bij het eerstvolgende 
bibliotheekbezoek. 
 
Artikel 6 
Dit retributiereglement vervangt alle voorgaande reglementen met betrekking tot de openbare 
bibliotheek.” 
 
Art. 2.- 
Een kopie van dit retributiereglement zal bezorgd worden aan de toezichthoudende overheid. 
 
Art. 3.- 
Het retributiereglement zal bekend worden gemaakt onder de gebruikers van de bibliotheek. 
 
17. Goedkeuring van het aangepaste gebruiks- en retributiereglement voor de polyvalente 
lokalen in Den Blijdenberg. 
 
Gelet op het artikel 170, § 4, van de Grondwet; 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 28 april 2014 over de oprichting van het 
Gemeenschapscentrum Kalmthout dat bestaat uit volgende gemeentelijke lokalen: 
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1. Den Blijdenberg (Wuustwezelsteenweg 19): polyvalente zaal, de Zolder, Den Hobby en 
De Notenkraker, 

2. Kunsthuis Ernest Albert (Hortensiadreef 31), 
3. Den Boogart (Statiestraat 2) Oranje Lokaal en Den Boogie; 

 
Overwegende dat het noodzakelijk is een vergoeding te vragen voor het gebruik van de lokalen 
in Den Blijdenberg, om het hoofd te bieden aan de steeds stijgende onderhouds- en 
uitbatingskosten die dergelijke inrichting met zich brengt; 
 
Gelet op het feit dat in het voorliggende reglement betreffende het gebruik van de lokalen in 
Den Blijdenberg een onderscheid gemaakt wordt tussen 4 categorieën van gebruikers;  
 
Gezien het aangewezen is om voor deze 4 categorieën verschillende tarieven te hanteren en 
dit om volgende redenen:  

• categorie A betreft het AGB, het gemeentebestuur van Kalmthout, de gemeentelijke 
adviesraden, en de Kalmthoutse scholen. Omdat de werking grotendeels vanuit het 
gemeentelijk meerjarenplan wordt gefinancierd, heeft de heffing van een retributie voor 
deze categorie geen invloed op de gemeentelijke financiën;  

• categorie B betreft de erkende Kalmthoutse verenigingen, scholen niet uit Kalmthout, 
bovenlokale verenigingen met verankering in een Kalmthoutse vereniging. De werking 
van deze verenigingen werd door één van de bestaande gemeentelijke adviesraden als 
zinvol ervaren naar de bevolking toe. De erkende verenigingen verplichten zich 
tegenover het gemeentebestuur tot sociale, culturele en sportieve activiteiten die de 
uitstraling van de gemeente bevorderen. Het hanteren van een verminderd tarief ten 
opzichte van erkende verenigingen is dan ook aangewezen; 

• categorie C betreft de instellingen en niet-erkende verenigingen met zetel in Kalmthout, 
politieke partijen, natuurlijke personen die in Kalmthout wonen, personeelsleden van de 
gemeente. Deze categorie draagt bij tot de ontwikkeling van de gemeente en de 
individuele ontplooiing van de burgers in het algemeen; 

• categorie D betreft niet behorend tot categorie A, B of C; natuurlijke personen die niet 
in Kalmthout wonen, verenigingen en instellingen met zetel buiten Kalmthout, profit-
sector. Zij betalen het normale tarief; 

 
Gelet op de definiëring van de mogelijke gebruiksduren voor de lokalen; dat eveneens een 
verschil in tarifering aangewezen is in functie van de duurtijd van het gebruik;  
 
Gelet op het feit dat het huidige gebruiks- en retributiereglement voor de polyvalente lokalen in 
Den Blijdenberg eindigt op 31 december 2020; 
 
Gelet op de digitale bespreking tussen de leden van het beheersorgaan van het 
gemeenschapscentrum van het voorstel van aangepast gebruiks- en tariefreglement voor de 
polyvalente lokalen in Den Blijdenberg; dat de leden van het beheersorgaan een positief advies 
verleenden; 
 
Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen in zitting van 30 
november 2020 om de aanpassingen aan dit reglement goed te keuren; dat deze aanpassingen 
betrekking hebben op een verduidelijking van de gebruikerscategorieën, een wijziging van het 
aanspreekpunt/contactpersoon voor reservaties, meldingen, contracten en sleutels en 
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wijzigingen die het gebruik van de infrastructuur betreffen op basis van een aantal 
vaststellingen en ondervindingen in de praktijk: 
 
Gelet op de financiële toestand van de gemeente;  
 
Overwegende dat de continuïteit bewaard dient te blijven;  
 
Gehoord de toelichting door de schepen bevoegd voor financiën; 
 
BESLUIT: met 23 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, 
Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef 
Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en Lukas Jacobs en 2 onthoudingen van 
Hans De Schepper en Monique Aerts,. 
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad keurt het aangepaste gebruiks- en retributiereglement voor de lokalen in 
Den Blijdenberg (Wuustwezelsteenweg 19 te Kalmthout) goed. Ten bate van de gemeente 
wordt voor een termijn beginnend op 1 januari 2021 en eindigend op 31 december 2025 een 
retributie geheven op het gebruik van de lokalen in Den Blijdenberg, zoals voorzien in dit 
gebruiks- en retributiereglement. Het reglement gaat hierbij integraal als bijlage.  
 
“Gebruiks- en retributiereglement polyvalente lokalen Den Blijdenberg 
 
Algemene voorwaarden 
 
1. In Den Blijdenberg, Wuustwezelsteenweg 19, 2920 Kalmthout kunnen volgende lokalen 

gehuurd worden: 
1.1. Den Hobby 
1.2. De Notenkraker 
1.3. Polyvalente zaal 
1.4. De Zolder 

 
2. Den Hobby en De Notenkraker zijn bestemd voor vergaderingen, oefenruimte, 

voordrachten, cursussen en dergelijke. De lokalen worden niet ter beschikking gesteld voor 
privéfeesten en dergelijke. Recepties zijn uitzonderlijk toegelaten als onderdeel van een 
activiteit, bijvoorbeeld een tentoonstelling of een opendeurdag mits toelating van het 
gemeentebestuur. 

 
3. De Polyvalente zaal en De Zolder zijn bestemd voor tentoonstellingen, beurzen, 

evenementen, sport, toneel of andere voorstellingen, optredens zonder fuifgehalte. 
 
4. Reservaties moeten schriftelijk gebeuren met het aanvraagformulier te bekomen via de 

website www.kalmthout.be of bij het onthaal. De aanvragen kunnen maximaal 1 jaar op 
voorhand worden ingediend. De agenda wordt bijgehouden door het onthaal. De aanvragen 
worden chronologisch volgens datum van aanvraag behandeld.  
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De gebruikers worden ingedeeld in vier categorieën: 
 
Categorie A: Het AGB, het gemeentebestuur van Kalmthout, de gemeentelijke adviesraden, en 
de Kalmthoutse scholen. 
Categorie B: de erkende Kalmthoutse verenigingen, scholen niet uit Kalmthout, bovenlokale 
verenigingen met verankering in een Kalmthoutse vereniging. 
Categorie C: instellingen en niet-erkende verenigingen met zetel in Kalmthout, politieke 
partijen, natuurlijke personen die in Kalmthout wonen, personeelsleden van de gemeente. 
Categorie D: niet behorend tot categorie A, B of C; natuurlijke personen die niet in Kalmthout 
wonen, verenigingen en instellingen met zetel buiten Kalmthout, profit-sector. 
 
Bij gelijktijdige aanvraag wordt de volgorde bepaald van categorie A tot en met D, waarbij 
categorie A de hoogste prioriteit krijgt. 
 
5. Het is verboden de lokalen te gebruiken voor andere doeleinden dan deze vermeld in het 

reglement. 
 
6. Indien meerdere lokalen gelijktijdig gebruikt worden door eenzelfde vereniging, moet per 

lokaal een aanvraagformulier ingevuld en de desbetreffende retributie betaald worden. 
 
7. Met de ondertekening van het aanvraagformulier verklaart de aanvrager in te stemmen met 

het gebruiks- en retributiereglement. 
 
8. De gebruiker is aansprakelijk voor het eigen materiaal en dient hiervoor de vereiste 

verzekeringen af te sluiten. Materiaal kan enkel in de daarvoor voorziene bergruimte 
achtergelaten worden na overleg met het gemeentebestuur. De gebruiker is aansprakelijk 
tegenover derden en staat zelf in voor het betalen van auteursrechten, taksen, belastingen, 
verzekeringen en dergelijke. 

 
9. Het gemeentebestuur verklaart dat voor het gebouw waarvan de lokalen deel uitmaken, 

inzake verzekering tegen brand en burgerlijke aansprakelijkheid, afstand van verhaal in de 
polis werd opgenomen. 

 
10. De lokalen mogen niet onderverhuurd worden. 

 
11. Dieren zijn niet toegelaten in de hele infrastructuur.  
 
12. De lokalen en alle roerende goederen waaronder het meubilair, de installaties en dergelijke 

dienen na gebruik te worden afgeleverd in dezelfde toestand waarin ze zich bevonden vóór 
gebruik. Schoonmaakmiddelen zijn voorhanden. Het is verboden om iets aan te brengen, 
te beschrijven, te beplakken, met uitzondering op de daarvoor voorziene borden. 

 
13. Tijdens de huurperiode is de gebruiker verantwoordelijk voor het onderhoud van de 

infrastructuur. Wanneer de gebruiker de lokalen zodanig achterlaat dat een extra 
onderhoudsbeurt of schoonmaak nodig blijkt, dan zal hij de kosten hiervan moeten betalen. 
Beschadigingen aan de lokalen of het meubilair moeten onmiddellijk gesignaleerd worden 
aan de cultuurdienst. Beschadigingen veroorzaakt door de gebruiker worden door hem 
vergoed.  Volgens bestek zal het bedrag voor de herstelling veroorzaakt door de gebruiker 
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aan hem worden aangerekend. 
 

14. Al het afval wordt gesorteerd. Glas en KGA dient de gebruiker zelf af te voeren. Op het 
einde van de huurperiode plaatst de gebruiker al het afval in de juiste containers of neemt 
het mee. 

 
15. De gebruiker is verantwoordelijk voor de verwarming. Het is zijn taak om de instructies over 

het gebruik van de centrale verwarming zorgvuldig na te leven. Bij nalatigheid kan de 
eigenaar energiekosten aanrekenen aan de gebruiker. 

 
16. Algemene verbodsbepalingen en voorwaarden brandvoorkoming:  

16.1. In de hele infrastructuur geldt een algemeen rookverbod. De gebruiker moet 
erover waken dat het rookverbod wordt nageleefd. 

16.2. In Den Hobby mogen maximum 49 personen aanwezig zijn, in De Notenkraker 
maximum 49 personen, in de polyvalente zaal maximum 360 personen en in De Zolder 
maximum 99 personen. De gebruiker moet erop toezien dat dit aantal niet wordt 
overschreden. 

16.3. De brandblussers blijven te allen tijde zichtbaar en bereikbaar en mogen niet 
verwijderd worden. 

16.4. Tijdens de duur van elke activiteit moeten de nooduitgangen en gangen vrij 
blijven en mogen de deuren niet op slot zijn. De gebruiker moet erover waken dat deze 
regel gerespecteerd wordt en dat de nooduitgangen enkel gebruikt worden in geval 
van nood. 

16.5. Enkel materiaal dat beantwoordt aan de wettelijke normen van de 
brandveiligheid in openbare ruimten wordt toegelaten. U kan hierover meer informatie 
bekomen bij de lokale brandweer op het nummer 03 369 74 10. 

16.6. Het gebruik van vuurwerk en/of ander aanverwant feestopluisterend materiaal is 
niet toegestaan, tenzij na advies van de brandweer en met voorafgaande schriftelijke 
toestemming van het gemeentebestuur. 

 
17. De gebruiker staat in voor de bekendmaking van de activiteit, het maken van catalogi, 

drukwerk en verzending van promotiemateriaal.  
 
18. ‘Gemeentebestuur Kalmthout’ en ‘Den Blijdenberg’ mogen enkel gebruikt worden als 

aanwijzing van de locatie waar de activiteit plaats vindt. Bij elke aankondiging moet de 
organisator duidelijk vermeld worden. 

 
19. De gebruiker beschikt tijdens de huurperiode over de nodige sleutels. Deze zijn af te halen 

bij het onthaal, tijdens de kantooruren één dag voor het gebruik van het lokaal. In geval van 
weekend of feestdag worden ze opgehaald op de voorafgaande werkdag. De gebruiker 
ondertekent een ontvangstbewijs en brengt de sleutels terug naar het onthaal, tijdens de 
kantooruren op de werkdag volgend op de activiteit. De gebruiker blijft verantwoordelijk 
voor het pand tot de sleutels zijn ingeleverd bij het onthaal. In geval van niet inleveren van 
de sleutels worden de kosten voor het vervangen van sleutels en sloten doorgerekend aan 
de gebruiker. 

Verenigingen en personen die op jaarbasis huren, krijgen een eigen sleutel ter beschikking na 
betaling van de geldende retributie. 
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20. Gebruikers die het gebruiks- en retributiereglement overtreden worden gedurende een 
periode uitgesloten van het gebruik van alle gemeentelijke lokalen. Het college van 
burgemeester en schepenen stelt de termijn vast in functie van de ernst van de inbreuk. 

 
21. De gebruiker is aansprakelijk voor ongevallen en andere schadelijke gevolgen ten opzichte 

van derden die voortvloeien uit het gebruik van Den Blijdenberg. 
 
22. Waar het reglement niet toereikend blijkt beslist het college van burgemeester en 

schepenen. 
 

Tarieven  
 
23. Voor het gebruik van de lokalen wordt aan het gemeentebestuur, de gemeentelijke 

openbare instellingen en de gemeentelijke adviesraden een vrijstelling van retributie 
verleend. 

 
24. De polyvalente lokalen Den Hobby, De Notenkraker en Polyvalente zaal zijn te huren per 

begonnen uur.  
 
 

Categorieën Den Hobby De Notenkraker Polyvalente zaal 

CATEGORIE A / / / 

CATEGORIE B € 1,00 € 1,00 € 1,50 

CATEGORIE C € 2,00 € 2,00 € 3,00 

CATEGORIE D € 4,00 € 4,00 € 6,00 

 
25. De Zolder is te huren per dagdeel of per dag. Onder dagdeel wordt verstaan de voormiddag 

van 8u00 tot 12u00, de namiddag van 13u00 tot 17u00 of de avond van 18u00 tot 22u00. 
De lokalen kunnen ook op jaarbasis gehuurd worden met een maximum van 52 dagdelen. 

 

Categorieën Dagdeel Dag Jaar 

CATEGORIE A / / / 

CATEGORIE B  10,00 25,00 300,00 

CATEGORIE C  15,00 40,00 400,00 

CATEGORIE D 30,00 85,00 600,00 

 
26. Het huurtarief dient volledig ontvangen te zijn vóór aanvang van de huurperiode op de 

gemeentelijke rekening BE26 0910 0009 7029, GKCCBEBB. Sleutels worden enkel 
meegegeven na betaling van de geldende retributie.” 

 
Art. 2.- 
In geval van betwisting zal de invordering geschieden bij wijze van burgerlijke rechtsvordering.  
 
Art. 3.- 
Een kopie van deze beslissing wordt bezorgd aan de toezichthoudende overheid. 
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18. Goedkeuring van het aangepaste gebruiks- en retributiereglement voor het kunsthuis 
Ernest Albert. 
 
Gelet op het artikel 170, § 4, van de Grondwet; 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 26 januari 2006 betreffende de aanvaarding van de 
schenking vanwege mevrouw Marcella Breugelmans, echtgenote van kunstenaar Ernest 
Albert; dat de schenking betrekking had op hun toenmalige woning gelegen in de 
Hortensiadreef 31 te Kalmthout en verschillende schilderijen van haar man; 
 
Overwegende dat als bijzondere voorwaarde aan deze schenking onder andere verbonden 
was dat het gebouw in de Hortensiadreef hoofdzakelijk door de gemeente ingericht en gebruikt 
zou worden als cultuur-, tentoonstellings- en kunstencentrum voor beeldende kunst; dat aan 
deze voorwaarde voldaan wordt;  
 
Overwegende dat het noodzakelijk is een vergoeding te vragen voor het gebruik van de lokalen 
in het kunsthuis, om het hoofd te bieden aan de steeds stijgende onderhouds- en 
uitbatingskosten die dergelijke inrichting met zich brengt; 
Gelet op het feit dat in het reglement betreffende het gebruik van de lokalen in het kunsthuis 
een onderscheid gemaakt wordt tussen 4 categorieën van gebruikers;  
 
Gezien het aangewezen is om voor deze 4 categorieën verschillende tarieven te hanteren en 
dit om volgende redenen:  

• categorie A betreft het AGB, het gemeentebestuur van Kalmthout, de gemeentelijke 
adviesraden, en de Kalmthoutse scholen. Omdat de werking voornamelijk vanuit het 
gemeentelijk meerjarenplan wordt gefinancierd, heeft de heffing van een retributie voor 
deze categorie geen invloed op de gemeentelijke financiën;  

• categorie B betreft de erkende Kalmthoutse verenigingen, scholen niet uit Kalmthout, 
bovenlokale verenigingen met verankering in een Kalmthoutse vereniging. De werking 
van deze verenigingen werd door één van de bestaande gemeentelijke adviesraden als 
zinvol ervaren naar de bevolking toe. De erkende verenigingen verplichten zich 
tegenover het gemeentebestuur tot sociale, culturele en sportieve activiteiten die de 
uitstraling van de gemeente bevorderen. Het hanteren van een verminderd tarief ten 
opzichte van erkende verenigingen is dan ook aangewezen; 

• categorie C betreft de instellingen en niet-erkende verenigingen met zetel in Kalmthout, 
politieke partijen, natuurlijke personen die in Kalmthout wonen, personeelsleden van de 
gemeente. Deze categorie draagt bij tot de ontwikkeling van de gemeente en de 
individuele ontplooiing van de burgers in het algemeen; 

• categorie D: niet behorend tot categorie A, B of C; natuurlijke personen die niet in 
Kalmthout wonen, verenigingen en instellingen met zetel buiten Kalmthout, profit-sector 
Zij betalen het normale tarief; 

 
Gelet op de definiëring van de mogelijke gebruiksduren voor de lokalen; dat eveneens een 
verschil in tarifering aangewezen is in functie van de duurtijd van het gebruik;  
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Gelet op het feit dat het huidige gebruiks- en retributiereglement voor het kunsthuis Ernest 
Albert eindigt op 31 december 2020; 
 
Gelet op de digitale bespreking tussen de leden van het beheersorgaan van het 
gemeenschapscentrum van het voorstel van aangepast gebruiks- en tariefreglement voor het 
kunsthuis Ernest Albert; dat de leden van het beheersorgaan een positief advies verleenden; 
 
Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen in zitting van 30 
november 2020 om de voorgestelde aanpassingen aan dit reglement goed te keuren; dat deze 
aanpassingen betrekking hebben op een verduidelijking van de gebruikerscategorieën, een 
wijziging van het aanspreekpunt/contactpersoon voor reservaties, meldingen, contracten en 
sleutels en wijzigingen die het gebruik van de infrastructuur betreffen op basis van een aantal 
vaststellingen en ondervindingen in de praktijk; 
 
Gelet op de financiële toestand van de gemeente;  
 
Overwegende dat de continuïteit bewaard dient te blijven;  
 
Gehoord de toelichting door de schepen bevoegd voor financiën; 
 
BESLUIT: met 23 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, 
Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef 
Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en Lukas Jacobs en 2 onthoudingen van 
Hans De Schepper en Monique Aerts. 
 
Artikel 1.-  
De gemeenteraad keurt het aangepaste gebruiks- en retributiereglement voor de lokalen in het 
Kunsthuis Ernest Albert (Hortensiadraaf 31 te Kalmthout) goed. Ten bate van de gemeente 
wordt voor een termijn beginnend op 1 januari 2021 en eindigend op 31 december 2025 een 
retributie geheven op het gebruik van de lokalen in het kunsthuis, zoals voorzien in dit gebruiks- 
en retributiereglement. Het reglement gaat hierbij integraal als bijlage.  
 
“Gebruiks- en retributiereglement Kunsthuis Ernest Albert 
 
Algemene voorwaarden 
 
27. Kunsthuis Ernest Albert, Hortensiadreef 31, 2920 Kalmthout wordt in zijn geheel verhuurd 

en bestaat uit volgende lokalen: 
27.1. Atelier 
27.2. Woonruimte 
27.3. Keuken 

 
28. De lokalen zijn bestemd voor tentoonstellingen, kleinschalige woord- en muziekprojecten, 

kortlopende cursussen en dergelijke. De lokalen worden niet ter beschikking gesteld voor 
privéfeesten en dergelijke. Recepties zijn uitzonderlijk toegelaten als onderdeel van een 
cultureel evenement, bijvoorbeeld een vernissage of een huiskamerconcert. 
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29. Reservaties moeten schriftelijk gebeuren met het aanvraagformulier te bekomen via de 
website www.kalmthout.be of bij het onthaal. De aanvragen kunnen maximaal 1 jaar op 
voorhand worden ingediend. De agenda wordt bijgehouden door het onthaal. De aanvragen 
worden chronologisch volgens datum van aanvraag behandeld.  

 
De gebruikers worden ingedeeld in vier categorieën: 
 
Categorie A: Het AGB, het gemeentebestuur van Kalmthout, de gemeentelijke adviesraden, en 
de Kalmthoutse scholen. 
Categorie B: de erkende Kalmthoutse verenigingen, scholen niet uit Kalmthout, bovenlokale 
verenigingen met verankering in een Kalmthoutse vereniging. 
Categorie C: instellingen en niet-erkende verenigingen met zetel in Kalmthout, politieke 
partijen, natuurlijke personen die in Kalmthout wonen, personeelsleden van de gemeente. 
Categorie D: niet behorend tot categorie A, B of C; natuurlijke personen die niet in Kalmthout 
wonen, verenigingen en instellingen met zetel buiten Kalmthout, profit-sector. 
 
Bij gelijktijdige aanvraag wordt de volgorde bepaald van categorie A tot en met D, waarbij 
categorie A de hoogste prioriteit krijgt: 
 
30. De lokalen worden niet op jaarbasis verhuurd. 
 
31. Het is verboden de lokalen te gebruiken voor andere doeleinden dan deze vermeld in het 

reglement. 
 
32. Met de ondertekening van het aanvraagformulier verklaart de aanvrager in te stemmen met 

het gebruiks- en retributiereglement. 
 
33. De gebruiker is aansprakelijk voor het eigen materiaal en dient hiervoor de vereiste 

verzekeringen af te sluiten. Materiaal kan enkel in de daarvoor voorziene bergruimte 
achtergelaten worden na overleg met het gemeentebestuur. De gebruiker is aansprakelijk 
tegenover derden en staat zelf in voor het betalen van auteursrechten, taksen, belastingen, 
verzekeringen en dergelijke. 

 
34. Het gemeentebestuur verklaart dat voor het gebouw waarvan de lokalen deel uitmaken, 

inzake verzekering tegen brand en burgerlijke aansprakelijkheid, afstand van verhaal in de 
polis werd opgenomen. 

 
35. De lokalen mogen niet onderverhuurd worden. 

 
36. Dieren zijn niet toegelaten in de hele infrastructuur.  

 
37. De lokalen en alle roerende goederen waaronder het meubilair, de installaties en dergelijke 

dienen na gebruik te worden afgeleverd in dezelfde toestand waarin ze zich bevonden vóór 
gebruik. Schoonmaakmiddelen zijn voorhanden. Het is verboden om iets aan te brengen, 
te beschrijven, te beplakken, met uitzondering op de daarvoor voorziene prikborden. 

 
38. Tijdens de huurperiode is de gebruiker verantwoordelijk voor het onderhoud van de 

infrastructuur. Wanneer de gebruiker de lokalen zodanig achterlaat dat een extra 
onderhoudsbeurt of schoonmaak nodig blijkt, dan zal hij de kosten hiervan moeten betalen. 
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Beschadigingen aan de lokalen of het meubilair moeten onmiddellijk gesignaleerd worden 
aan het onthaal. Beschadigingen veroorzaakt door de gebruiker worden door hem vergoed.  
Volgens bestek zal het bedrag voor de herstelling veroorzaakt door de gebruiker aan hem 
worden aangerekend. 
 

39. Afvalverwerking: 
Al het afval wordt gesorteerd. Glas en KGA dient de gebruiker zelf af te voeren. Op het 
einde van de huurperiode plaatst de gebruiker al het afval in de juiste containers of neemt 
het mee. 

 
40. De gebruiker is verantwoordelijk voor de verwarming. Het is zijn taak om de instructies over 

het gebruik van de centrale verwarming zorgvuldig na te leven. Bij nalatigheid kan de 
eigenaar energiekosten aanrekenen aan de gebruiker. 

 
41. Algemene verbodsbepalingen en voorwaarden brandvoorkoming: 

41.1. In de hele infrastructuur geldt een algemeen rookverbod. De gebruiker moet 
erover waken dat het rookverbod wordt nageleefd. 

41.2. In de lokalen mogen maximum 99 personen aanwezig zijn. De gebruiker moet 
erop toezien dat dit aantal niet wordt overschreden. 

41.3. De brandblussers blijven te allen tijde zichtbaar en bereikbaar. Ze mogen niet 
verwijderd worden. 

41.4. Tijdens elke activiteit moeten de nooduitgangen en gangen vrij blijven en mogen 
de deuren niet op slot zijn tijdens de duur van de activiteiten. De gebruiker moet erover 
waken dat deze regel gerespecteerd wordt en dat de nooduitgangen enkel gebruikt 
worden in geval van nood. 

41.5. Enkel materiaal dat beantwoordt aan de wettelijke normen van de 
brandveiligheid in openbare ruimten wordt toegelaten. U kan hierover meer informatie 
bekomen bij de lokale brandweer op het nummer 03 369 74 10. 

41.6. Het gebruik van vuurwerk en/of ander aanverwant feestopluisterend materiaal is 
niet toegestaan, tenzij na advies van de brandweer en met voorafgaande schriftelijke 
toestemming van het gemeentebestuur. 

41.7. De open haard mag onder geen enkele voorwaarde gebruikt worden. 
 
42. De gebruiker staat in voor de bekendmaking van de activiteit, het maken van catalogi, 

drukwerk en verzending van promotiemateriaal.  
 
43. ‘Gemeentebestuur Kalmthout’ en ‘Kunsthuis Ernest Albert’ mogen enkel gebruikt worden 

als aanwijzing van de locatie waar de activiteit plaats vindt. Bij elke aankondiging moet de 
organisator duidelijk vermeld worden. 

 
44. De gebruiker beschikt tijdens de huurperiode over de nodige sleutel en gepersonaliseerde 

alarmcode. Ze zijn af te halen bij het onthaal tijdens de kantooruren één dag voor het 
gebruik van het lokaal. In geval van weekend of feestdag worden ze opgehaald op de 
voorafgaande werkdag. De gebruiker ondertekent een ontvangstbewijs en brengt de sleutel 
terug naar het onthaal, tijdens de kantooruren op de werkdag volgend op de activiteit. De 
gebruiker blijft verantwoordelijk voor het pand tot de sleutel is ingeleverd bij het onthaal. In 
geval van het niet inleveren worden de kosten voor het vervangen van sleutels en sloten 
doorgerekend aan de gebruiker. 
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45. Gebruikers die het gebruiks- en retributiereglement overtreden worden gedurende een 
periode uitgesloten van het gebruik van alle gemeentelijke lokalen. Het college van 
burgemeester en schepenen stelt de termijn vast in functie van de ernst van de inbreuk. 

 
46. Algemene bepalingen voor buitenruimte: 

46.1. Het gebruik van de buitenruimte kan enkel met een onvoorwaardelijk respect 
voor de tuin. 

46.2. Het is verboden om vegetatie en/of infrastructuur te beschadigen of te 
misbruiken. Dat geldt niet enkel voor perken of hagen, maar ook voor grasvelden, 
paden, afsluitingen, meubilair, verlichting en dergelijke. 

46.3. Gebruik van kunstmist, kunstsneeuw, rook, verf en dergelijke kan niet zonder 
voorafgaande toestemming van het college van burgemeester en schepenen. 

46.4. Voertuigen mogen enkel rijden of geparkeerd worden op de daartoe voorziene 
plaatsen. 

46.5. Na de activiteit dient het terrein volledig in zijn oorspronkelijke staat hersteld te 
worden. Alle afval en zwerfvuil dient verwijderd te worden door en op kosten van de 
gebruiker. 

46.6. Voor herstellingen of opruimwerken die door het gemeentebestuur moeten 
uitgevoerd worden, zullen de kosten integraal op de gebruiker verhaald worden. 
 

47. De gebruiker is aansprakelijk voor ongevallen en andere schadelijke gevolgen ten opzichte 
van derden die voortvloeien uit het gebruik van het Kunsthuis Ernest Albert. 

 
48. Waar het reglement niet toereikend blijkt beslist het college van burgemeester en 

schepenen. 
 
Tarieven  
 
49. De lokalen in het Kunsthuis Ernest Albert zijn te huren per dagdeel of per week (van 

woensdag tot de eerstvolgende dinsdag). Onder dagdeel wordt verstaan de voormiddag 
van 8u00 tot 12u00, de namiddag van 13u00 tot 17u00 of de avond van 18u00 tot 22u00. 

 
50. Tarieven: 
Voor het gebruik van de lokalen wordt aan het gemeentebestuur, de gemeentelijke openbare 
instellingen en de gemeentelijke adviesraden een vrijstelling van retributie verleend. 
 
Categorieën Dagdeel Week 
CATEGORIE A / / 
CATEGORIE B  10,00  40,00 
CATEGORIE C  15,00  60,00 
CATEGORIE D 30,00  120,00 

  
51. Het huurtarief dient volledig ontvangen te zijn vóór aanvang van de huurperiode op de 

gemeentelijke rekening BE26 0910 0009 7029, GKCCBEBB. Sleutel en gepersonaliseerde 
alarmcode worden enkel meegegeven na betaling van de geldende retributie.” 

 
Art. 2.-  
De betaling van de retributie geschiedt voorafgaandelijk tegen afgifte van een ontvangstbewijs 
dat op elk verzoek dient getoond te worden. 
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Art. 3.- 
In geval van betwisting zal de invordering geschieden bij wijze van burgerlijke rechtsvordering.  
 
Art. 4.- 
Een kopie van deze beslissing wordt bezorgd aan de toezichthoudende overheid. 
 
19. Goedkeuring van het aangepaste gebruiks- en retributiereglement voor het gebruik van de 
polyvalente lokalen van Den Boogart. 
 
Gelet op het artikel 170, § 4, van de Grondwet; 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het raadsbesluit van 28 oktober 2004 houdende de goedkeuring van het 
huurreglement betreffende het gebruik van de nieuwe polyvalente lokalen in ‘Den Boogart’ 
(Statiestraat 2 te Kalmthout); dat het noodzakelijk is om een duidelijk kader te hebben en 
voorwaarden op te leggen waarbinnen deze gemeentelijke infrastructuur gebruikt kan worden; 
 
Overwegende dat het noodzakelijk is een retributie te heffen voor het gebruik van de 
polyvalente lokalen van Den Boogart, teneinde het hoofd te bieden aan de steeds stijgende 
onderhouds- en uitbatingskosten die dergelijke inrichting met zich brengt; 
 
Gelet op het feit dat in het reglement betreffende het gebruik van de polyvalente lokalen een 
onderscheid gemaakt wordt tussen 4 categorieën van gebruikers;  
 
Gezien het aangewezen is om voor deze 4 categorieën verschillende tarieven te hanteren en 
dit om volgende redenen:  

• categorie A betreft het AGB, het gemeentebestuur van Kalmthout, de gemeentelijke 
adviesraden, en de Kalmthoutse scholen. Aangezien de werking voornamelijk vanuit 
het gemeentelijk meerjarenplan wordt gefinancierd, heeft de heffing van een retributie 
voor deze categorie geen invloed op de gemeentelijke financiën;  

• categorie B betreft de erkende Kalmthoutse verenigingen, scholen niet uit Kalmthout, 
bovenlokale verenigingen met verankering in een Kalmthoutse vereniging. De werking 
van deze verenigingen werd door één van de bestaande gemeentelijke adviesraden als 
zinvol ervaren naar de bevolking toe. De erkende verenigingen verplichten zich 
tegenover het gemeentebestuur tot sociale, culturele en sportieve activiteiten die de 
uitstraling van de gemeente bevorderen. Het hanteren van een verminderd tarief ten 
opzichte van erkende verenigingen is dan ook aangewezen; 

• categorie C betreft de instellingen en niet-erkende verenigingen met zetel in Kalmthout, 
politieke partijen, natuurlijke personen die in Kalmthout wonen, personeelsleden van de 
gemeente. Deze categorie draagt bij tot de goede ontwikkeling van de gemeente en de 
individuele ontplooiing van de burgers in het algemeen; 

• categorie D: niet behorend tot categorie A, B of C; natuurlijke personen die niet in 
Kalmthout wonen, verenigingen en instellingen met zetel buiten Kalmthout, profit-
sector. Zij betalen het normale tarief; 
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Gelet op de definiëring van de mogelijke gebruiksduren voor de polyvalente lokalen; dat 
eveneens een verschil in tarifering aangewezen is in functie van de duurtijd van het gebruik; 
 
Gezien het huidige retributiereglement betreffende het gebruik van de polyvalente lokalen in 
Den Boogart vervalt op 31 december 2020; 
 
Gelet op de digitale bespreking van het voorstel van aangepast gebruiks- en tariefreglement 
voor Den Boogart tussen de leden van het beheersorgaan van het gemeenschapscentrum; dat 
de leden van het beheersorgaan een positief advies verleenden; 
 
Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen in zitting van 30 
november 2020 om de voorgestelde aanpassingen aan dit reglement goed te keuren; dat deze 
aanpassingen betrekking hebben op een verduidelijking van de gebruikerscategorieën, een 
wijziging van het aanspreekpunt/contactpersoon voor reservaties, meldingen, contracten en 
sleutels en wijzigingen die het gebruik van de infrastructuur betreffen op basis van een aantal 
vaststellingen en ondervindingen in de praktijk: 
Gelet op de financiële toestand van de gemeente;  
 
Overwegende dat de continuïteit bewaard dient te blijven;  
 
Gehoord de toelichting door de schepen bevoegd voor financiën; 
 
BESLUIT: met 23 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, 
Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef 
Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en Lukas Jacobs en 2 onthoudingen van 
Hans De Schepper en Monique Aerts. 
 
Artikel 1.-  
De gemeenteraad keurt het aangepaste gebruiks- en retributiereglement voor Den Boogart 
(Statiestraat 2 te Kalmthout) goed. Ten bate van de gemeente wordt voor een termijn 
beginnend op 1 januari 2021 en eindigend op 31 december 2025 een retributie geheven op het 
gebruik van de polyvalente lokalen van Den Boogart zoals voorzien in dit gebruiks- en 
retributiereglement. Het reglement gaat hierbij integraal als bijlage.  
 
“Gebruiks- en retributiereglement oranje en blauwe zaal Den Boogart 
 
Algemene voorwaarden 
 
52. In Den Boogart, Statiestraat 2, 2920 Kalmthout kunnen volgende lokalen gehuurd worden: 

52.1. Eerste verdieping: Oranje zaal 
52.2. Tweede verdieping: Blauwe zaal 

53. De lokalen zijn bestemd voor vergaderingen, oefenruimte, voordrachten, cursussen, 
kamertoneel en dergelijke. De lokalen worden niet ter beschikking gesteld voor privé-
feesten en dergelijke. Recepties zijn uitzonderlijk toegelaten als onderdeel van een 
activiteit, bijvoorbeeld een toneelvoorstelling of een opendeurdag. 
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54. Reservaties moeten schriftelijk gebeuren met het aanvraagformulier te bekomen via de 
website www.kalmthout.be of bij het onthaal. De aanvragen kunnen maximaal 1 jaar op 
voorhand worden ingediend. De agenda wordt bijgehouden door het onthaal. De aanvragen 
worden chronologisch volgens datum van aanvraag behandeld.  
 
De gebruikers worden ingedeeld in vier categorieën: 
 

Categorie A: Het AGB, het gemeentebestuur van Kalmthout, de gemeentelijke adviesraden, en 
de Kalmthoutse scholen. 
Categorie B: de erkende Kalmthoutse verenigingen, scholen niet uit Kalmthout, bovenlokale 
verenigingen met verankering in een Kalmthoutse vereniging. 
Categorie C: instellingen en niet-erkende verenigingen met zetel in Kalmthout, politieke 
partijen, natuurlijke personen die in Kalmthout wonen, personeelsleden van de gemeente. 
Categorie D: niet behorend tot categorie A, B of C; natuurlijke personen die niet in Kalmthout 
wonen, verenigingen en instellingen met zetel buiten Kalmthout, profit-sector. 
Bij gelijktijdige aanvraag wordt de volgorde bepaald van categorie A tot en met D, waarbij 
categorie A de hoogste prioriteit krijgt. 
 
55. Het is verboden de lokalen te gebruiken voor andere doeleinden dan deze vermeld in het 

reglement. 
 
56. Indien de twee lokalen gelijktijdig gebruikt worden door eenzelfde vereniging, moet per 

lokaal een aanvraagformulier ingevuld en betaald worden. 
 
57. Met de ondertekening van het aanvraagformulier verklaart de aanvrager in te stemmen met 

het gebruiks- en retributiereglement. 
 
58. De gebruiker is aansprakelijk voor het eigen materiaal en dient hiervoor de vereiste 

verzekeringen af te sluiten. Materiaal kan enkel in de daarvoor voorziene bergruimte 
achtergelaten worden na overleg met het gemeentebestuur. De gebruiker is aansprakelijk 
tegenover derden en staat zelf in voor het betalen van auteursrechten, taksen, belastingen, 
verzekeringen en dergelijke. 

 
59. Het gemeentebestuur verklaart dat voor het gebouw waarvan de lokalen deel uitmaken, 

inzake verzekering tegen brand en burgerlijke aansprakelijkheid, afstand van verhaal in de 
polis werd opgenomen. 

 
60. De lokalen mogen niet onderverhuurd worden. 

 
61. Dieren zijn niet toegelaten in de hele infrastructuur.  
 
62. De lokalen en alle roerende goederen waaronder het meubilair, de installaties en dergelijke 

dienen na gebruik te worden afgeleverd in dezelfde toestand waarin ze zich bevonden vóór 
gebruik. Schoonmaakmiddelen zijn voorhanden. Het is verboden om iets aan te brengen, 
te beschrijven, te beplakken, met uitzondering op de daarvoor voorziene prikborden. 

 
63. Tijdens de huurperiode is de gebruiker verantwoordelijk voor het onderhoud van de 

infrastructuur. Wanneer de gebruiker de lokalen zodanig achterlaat dat een extra 
onderhoudsbeurt of schoonmaak nodig blijkt, dan zal hij de kosten hiervan moeten betalen. 
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Beschadigingen aan de lokalen of het meubilair moeten onmiddellijk gesignaleerd worden 
aan het onthaal. Beschadigingen veroorzaakt door de gebruiker worden door hem vergoed.  
Volgens bestek zal het bedrag voor de herstelling veroorzaakt door de gebruiker aan hem 
worden aangerekend. 

 
64. Al het afval wordt gesorteerd. Glas en KGA dient de gebruiker zelf af te voeren. Op het 

einde van de huurperiode plaatst de gebruiker al het afval in de juiste containers of neemt 
het mee. 
 

65. De gebruiker is verantwoordelijk voor de verwarming. Het is zijn taak om de instructies over 
het gebruik van de centrale verwarming zorgvuldig na te leven. Bij nalatigheid kan de 
eigenaar energiekosten aanrekenen aan de gebruiker. 
 

66. Algemene verbodsbepalingen en voorwaarden brandvoorkoming: 
66.1. In de hele infrastructuur geldt een algemeen rookverbod. De gebruiker moet 

erover waken dat het rookverbod wordt nageleefd. 
66.2. In de oranje zaal mogen maximum 40 personen aanwezig zijn, in de blauwe zaal 

maximum 20 personen. De gebruiker moet erop toezien dat dit aantal niet wordt 
overschreden. 

66.3. De brandblussers blijven te allen tijde zichtbaar en bereikbaar en mogen niet 
verwijderd worden. 

66.4. Tijdens elke activiteit moeten de nooduitgangen en gangen vrij blijven en mogen 
de deuren niet op slot zijn tijdens de duur van de activiteiten. De gebruiker moet erover 
waken dat deze regel gerespecteerd wordt en dat de nooduitgangen enkel gebruikt 
worden in geval van nood. 

66.5. Enkel materiaal dat beantwoordt aan de wettelijke normen van de 
brandveiligheid in openbare ruimten wordt toegelaten. U kan hierover meer informatie 
bekomen bij de lokale brandweer op het nummer 03 369 74 10. 

66.6. Het gebruik van vuurwerk en/of ander aanverwant feest opluisterend materiaal 
is niet toegestaan, tenzij na advies van de brandweer en met voorafgaande schriftelijke 
toestemming van het gemeentebestuur. 

 
67. De gebruiker staat in voor de bekendmaking van de activiteit, het maken van catalogi, 

drukwerk en verzending van promotiemateriaal.  
 

68. ‘Gemeentebestuur Kalmthout’ en ‘Den Boogart’ mogen enkel gebruikt worden als 
aanwijzing van de locatie waar de activiteit plaats vindt. Bij elke aankondiging moet de 
organisator duidelijk vermeld worden. 

 
69. De gebruiker beschikt tijdens de huurperiode over de nodige sleutels. Ze zijn af te halen bij 

de het onthaal, tijdens de kantooruren één dag voor het gebruik van het lokaal. In geval 
van weekend of feestdag worden ze opgehaald op de voorafgaande werkdag. De gebruiker 
ondertekent een ontvangstbewijs en brengt de sleutels terug naar het onthaal, tijdens de 
kantooruren op de werkdag volgend op de activiteit. De gebruiker blijft verantwoordelijk 
voor het pand tot de sleutels zijn ingeleverd bij het onthaal. In geval van niet inleveren 
worden de kosten voor het vervangen van sleutels en sloten doorgerekend aan de 
gebruiker. 

Verenigingen en personen die op jaarbasis huren, krijgen een eigen sleutel ter beschikking na 
betaling van de geldende retributie. 
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70. Gebruikers die het gebruiks- en retributiereglement overtreden worden gedurende een 

periode uitgesloten van het gebruik van alle gemeentelijke lokalen. Het college van 
burgemeester en schepenen stelt de termijn vast in functie van de ernst van de inbreuk. 

 
71. De gebruiker is aansprakelijk voor ongevallen en andere schadelijke gevolgen ten opzichte 

van derden die voortvloeien uit het gebruik van Den Boogart. 
 

72. Waar het reglement niet toereikend blijkt beslist het college van burgemeester en 
schepenen. 
 

Tarieven  
 
73. De lokalen in Den Boogart zijn te huren per dagdeel of per dag. Onder dagdeel wordt 

verstaan de voormiddag van 8u00 tot 12u00, de namiddag van 13u00 tot 17u00 of de avond 
van 18u00 tot 22u00. De lokalen kunnen ook op jaarbasis (van januari tot december) 
gehuurd worden met een maximum van 52 dagdelen. 

 
74. Tarieven: 
Voor het gebruik van de lokalen wordt aan het gemeentebestuur, de gemeentelijke openbare 
instellingen en de gemeentelijke adviesraden een vrijstelling van retributie verleend. 
 
Categorieën Dagdeel Dag Jaar 
CATEGORIE A / / / 
CATEGORIE B  10,00 25,00 300,00 
CATEGORIE C  15,00 40,00 400,00 
CATEGORIE D 30,00 85,00 600,00 

 
75. Het huurtarief dient volledig ontvangen te zijn vóór aanvang van de huurperiode op de 

gemeentelijke rekening BE26 0910 0009 7029, GKCCBEBB. Sleutels worden enkel 
meegegeven na betaling van de geldende retributie. 

 
Art. 2.-  
De betaling van de retributie geschiedt voorafgaandelijk tegen afgifte van een ontvangstbewijs 
dat op elk verzoek dient getoond te worden. 
 
Art. 3.- 
In geval van betwisting zal de invordering geschieden bij wijze van burgerlijke rechtsvordering.  
 
Art. 4.- 
Een kopie van deze beslissing wordt bezorgd aan de toezichthoudende overheid. 
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20. Goedkeuring van de retributie voor de verpakking bestemd voor de inzameling van 
asbestcement op het recyclagepark. 
 
De voorzitter geeft het woord aan schepen van milieu Silke Lathouwers (CD&V). 

Schepen Lathouwers (CD&V) licht vervolgens de retributie voor de verpakking bestemd voor 

de inzameling van asbestcement op het recyclagepark toe. 

Asbest wordt reeds lange tijd ingezameld op het recyclagepark. In navolging van een 

omzendbrief, zal dit vanaf 2021 verpakt aangeleverd moeten worden, omdat het afvoeren van 

asbest gezondheidsrisico’s inhoudt. Er zal voorzien worden in folie, buisvormig en een mini-

bag, aan te kopen in het recyclagepark aan € 1, zodat inwoners het asbest op een veilige 

manier kunnen aanbieden. Dit is van toepassing in alle recyclageparken. De folie wordt niet 

gratis meegegeven, teneinde een verspilling ervan te vermijden. Het bedrag van € 1 is echter 

bewust laagdrempelig gehouden, zodat dit toegankelijk is voor iedereen. 

De voorzitter geeft vervolgens het woord aan raadslid Jef Duerloo (N-VA). Hij vraagt of de 

jaarlijks toegestane aan te bieden hoeveelheid asbest ongewijzigd blijft. Schepen Lathouwers 

(CD&V) bevestigt dat de jaarlijks gratis toegestane hoeveelheid van 1 000 kilo ongewijzigd blijft. 

Raadslid Jef Duerloo (N-VA) vraagt of er bij grote renovaties van bijvoorbeeld magazijnen 

tussenkomsten voorzien worden via IGEAN. Schepen Lathouwers (CD&V) bevestigt dat dit 

mogelijk blijft, net als het afleveren van een container. Raadslid Duerloo (N-VA) vraagt of deze 

bedragen vastgesteld zijn, of dit afhankelijk is van subsidies en/of budgetten. Schepen 

Lathouwers (CD&V) meldt dat ze dit moet navragen. Raadslid Duerloo (N-VA) vraagt of er 

indien het budget opgebruikt is, men moet wachten op en volgend jaar. Schepen Lathouwers 

(CD&V) is van mening dat dit niet zo is maar zal dit ter bevestiging navragen aan IGEAN. 

Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang). 

Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) onderstreept het belang van het veilig afvoeren van 

asbest. Onlangs vernam hij via de media nogmaals het gevaar van de stofdeeltjes die 

vrijkomen bij het afvoeren van asbest. Er bestaan dan ook gespecialiseerde firma’s voor het 

afvoeren van asbest. Op de website van IGEAN las hij dat inwoners van Kalmthout momenteel 

geen asbestophaling kunnen aanvragen. De Vlaamse Overheid voorziet een budget voor 

asbestophaling wat gemeenten in samenwerking met IGEAN op zich kunnen nemen. Raadslid 

Vanhees (Vlaams Belang) vraagt duidelijkheid bij het woord ‘voorlopig’. Is dit in het verleden 

besproken door de gemeente, of wenst de gemeente hier niet aan mee te werken? 

Schepen Lathouwers (CD&V) bevestigt dat de gemeente hier wel aan meewerkt, dit werd in 

het verleden reeds uitgevoerd en zal in 2021 terug opgestart worden. Van zodra dit effectief 

gebeurt, zal de informatie op de website van IGEAN aangepast worden. 

Raadslid Duerloo (N-VA) meldt dat hij omwille van de melding van het voorlopig niet ophalen 

van asbest op de website van IGEAN, de vraag ook wenste te stellen. 
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Schepen Sandra Hoppenbrouwers (CD&V) meldt dat ze recent via de 

duurzaamheidsambtenaar Dave De Graef vernam dat er 2020 geen containers meer besteld 

konden worden omdat deze allemaal werden opgebruikt. Dit wordt echter in 2021 weer 

opgenomen. 

Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) vraagt of er geweten is hoeveel oude gebouwen er 

in Kalmthout nog ontdaan dienen te worden van asbesthoudende materialen. 

Schepen Lathouwers (CD&V) antwoordt dat dit moeilijk in te schatten valt maar dat ze dit zal 

navragen. 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het feit dat de inzameling van asbesthoudend afval via de recyclageparken gebeurt 
conform de bepalingen van de Omzendbrief LNE/2008/2; dat deze omzendbrief adviseert dat 
bij de inzameling van asbesthoudend afval stofvorming maximaal dient vermeden te worden; 
dat een nieuwe geactualiseerde omzendbrief, die in voorbereiding is, voorziet dat 
asbesthoudend materiaal door bezoekers alleen nog verpakt zal mogen aangeleverd worden 
op het recyclagepark; 
 
Gelet op de beslissing van de raad van bestuur van IGEAN van 9 september 2020 dat het 
asbesthoudend afval per 1 januari 2021 alleen verpakt mag worden aangeleverd in 
verpakkingen die via het recyclagepark worden verdeeld; dat op deze manier het asbest steeds 
goed verpakt wordt aangeboden in uniforme verpakkingen over alle recyclageparken heen en 
er zekerheid is dat dit aan alle wettelijke verplichtingen voldoet;  zo is het belangrijk dat de 
nodige asbestlogo’s vermeld worden en dat de dikte van het verpakkingsmateriaal steeds aan 
alle minimumeisen voldoet; 
 
Overwegende dat afhankelijk van de grootte en de hoeveelheid van het asbestmateriaal er 2 
soorten verpakkingen zullen aangeboden worden: 

1. Buisfolie: de buisfolie is een transparantie LDPE-folie met een dikte van 100 micron.  
De folie dient voor het verpakken van asbestplaten en worden aangeboden in 3 
verschillende lengtes (m): 1,25 – 2,25 – 3,25 m. In de buisfolie passen 2 à 3 golfplaten. 

2. Minibag: de minibag is een transparante LDPE-folie met een dikte van 100 micron.  De 
folie dient voor het verpakken van losse stukken asbest (bloembakken, dakleien, …).  
De minibag heeft een afmeting van 1 x 1,2 m. De inhoud is 150 liter; 

 
Overwegende dat om te vermijden dat er onterecht en voor andere doeleinden folies worden 
afgehaald, de raad van bestuur van IGEAN besliste om een uniforme retributie per verpakking 
te vragen; dat de retributie misbruiken vermijdt, maar blijft laag genoeg om op het 
recyclagepark het nodige materiaal aan te kopen; dat de retributie louter de kosten voor 
aankoop van de verpakkingen dekt; 
 
Gelet op het feit dat de gemeente Kalmthout lid is van IGEAN milieu & veiligheid en een 
beheersoverdracht aan IGEAN milieu & veiligheid heeft gedaan voor de exploitatie van het 
recyclagepark; 
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Gelet op de bespreking van dit dossier tijdens het college van burgemeester en schepenen in 
zitting van 9 november 2020; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.- 
Met ingang van 1 januari 2021 legt de gemeenteraad volgende retributie vast voor de 
verpakking bestemd voor de inzameling van asbestcement op de recyclageparken: 1 euro per 
verpakking, ongeacht het type en de grootte. 
 
Art. 2.- 
Het bedrag van de retributie is verschuldigd door eenieder die gebruik maakt van het 
recyclagepark voor de aanvoer van asbesthoudend afval. 
 
Art. 3.- 
§1. De gemeentelijke diensten en de diensten van andere lokale openbare instellingen (zoals 
het OCMW, de politie, de brandweer, de gemeentelijke IVA’s en EVA’s) gevestigd op het 
grondgebied van de gemeente Kalmthout worden vrijgesteld van de retributie. 
 
§2. Erkende verenigingen die handelen in het algemeen en gemeentelijk belang waarvan de 
maatschappelijke zetel gevestigd is op het grondgebied van de gemeente Kalmthout en die 
een lokaal in eigendom of in beheer bezitten, kunnen tevens vrijgesteld worden van de 
retributie. Het college van burgemeester en schepenen oordeelt gemotiveerd over deze 
vrijstelling. 
 
Art. 4.- 
De betaling gebeurt ter plaatse bij afhaling aan de betaalterminal met betaalkaarten. Bij 
ontstentenis van betaling kan de toegang tot het recyclagepark geweigerd worden. Bij gebrek 
aan betaling in der minne zal de retributie burgerrechtelijk ingevorderd worden. 
 
Art. 5.- 
Een kopie van dit besluit wordt aan de toezichthoudende overheid bezorgd en aan IGEAN 
milieu & veiligheid, die instaat voor de verdere uitvoering hiervan gelet op de 
beheersoverdracht aan IGEAN milieu & veiligheid. 
 
21. Goedkeuring van het aangepaste retributiereglement voor de gemeentelijke turnzalen.  
 
De voorzitter geeft het woord aan schepen van sport Maarten De Bock (CD&V). Hij meldt dat 

er een verlenging van de termijn tot 31 december 2025 ter goedkeuring wordt voorgelegd.  

Gelet op het artikel 170, § 4, van de Grondwet; 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 
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Overwegende dat het noodzakelijk is een retributie te heffen voor het gebruik van de 
gemeentelijke turnzalen teneinde het hoofd te bieden aan de hoge onderhouds- en 
uitbatingskosten die dergelijke inrichtingen met zich brengen;  
 
Gelet op het raadsbesluit van 16 december 2019 over de goedkeuring van het 
retributiereglement voor de gemeentelijke turnzalen; 
 
Overwegende dat de inwoners op een indirecte wijze reeds bijdragen tot de ontwikkeling van 
de gemeentelijke basisinfrastructuur door het betalen van de aanvullende personenbelasting 
en opcentiemen op de onroerende voorheffing; dat de Kalmthoutse verenigingen bijdragen tot 
een goede sociale cohesie binnen de gemeente en de individuele ontplooiing van de burgers 
in het algemeen; dat het dus gerechtvaardigd is om een gedifferentieerd tarief te vragen voor 
Kalmthoutse verenigingen en niet-Kalmthoutse verenigingen;  
 
Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen in zitting van 20 april 
2020 om een vrijstelling van deze retributie te voorzien voor Kalmthoutse jeugdverenigingen 
met leden onder de 16 jaar; 
 
Gelet op de financiële toestand van de gemeente;  
 
Overwegende dat de continuïteit bewaard dient te blijven;  
 
Gehoord de toelichting door de schepenen bevoegd voor sport; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.- 
Ten bate van de gemeente wordt voor een termijn beginnend op 1 januari 2021 en eindigend 
op 31 december 2025, met uitzondering van de turnzaal Gitok eerste graad (gevestigd 
Kapellensteenweg 501 te Kalmthout) een retributie geheven op het gebruik van de 
gemeentelijke turnzalen.  
 
Art. 2.-  
De zaal mag enkel betreden worden in groepsverband en onder verantwoordelijkheid van de 
leider.  
 
Art. 3.-  
Iedere gemachtigde gebruiker is verplicht de turnzaal na gebruik ordelijk en in propere staat te 
verlaten.  
 
Art. 4.-  
De tarieven voor het gebruik van de gemeentelijke turnzalen worden als volgt vastgesteld:  
- 1,50 euro per uur voor individuele lesgevers en verenigingen van Kalmthout, 
- 6 euro per uur voor individuele lesgevers en verenigingen van buiten Kalmthout.  
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De tarieven worden verdriedubbeld voor sportwedstrijden waarbij inkom wordt gevraagd.  
 
Art. 5.- 
De Kalmthoutse jeugdverenigingen met leden onder de 16 jaar worden vrijgesteld van deze 
retributie. 
 
Art. 6.-  
De retributie is verschuldigd na ontvangst van een factuur, te betalen binnen 30 dagen na 
ontvangst.  
 
Art. 7.- 
De gemeenteraadsbeslissing van 16 december 2019 over de goedkeuring van het 
retributiereglement voor de gemeentelijke turnzalen wordt met ingang vanaf 1 januari 2021 
opgeheven. 
 
Art. 8.-  
Bij ontstentenis van minnelijke betaling zal de inning van het bedrag bij burgerlijke 
rechtsvordering geschieden.  
 
Art. 9.-  
In geval van betwisting zal de invordering geschieden bij wijze van burgerlijke rechtsvordering.  
 
Art. 10.- 
Een kopie van deze beslissing wordt bezorgd aan de toezichthoudende overheid. 
 
22. Kerkfabrieken: goedkeuring van de aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 en 
kennisname van de budgetwijziging voor het dienstjaar 2020 en het dienstjaar 2021.  
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 
 
Gelet op het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de 
erkende erediensten; 
 
Gelet op de ingediende aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 voor de kerkfabrieken 
van Sint-Jozef (Heide) en Heilig Hart (Heuvel) zoals goedgekeurd door de respectievelijke 
kerkraad en ingediend bij het centraal kerkbestuur; 
 
Gelet op de ingediende budgetwijziging voor het dienstjaar 2020 van de kerkfabrieken Sint-
Jozef (Heide), Heilig Hart (Heuvel),Onze- Lieve-Vrouw Ten Hemel Opgenomen (Nieuwmoer) 
en Onze-Lieve-Vrouw Bezoeking en van Bijstand (Achterbroek), zoals goedgekeurd door de 
respectievelijke kerkraad en ingediend bij het centraal kerkbestuur; 
 
Gelet op het gunstig advies van 17 september 2020 van de bisschop van Antwerpen de heer 
Johan Bonny over de budgetwijziging 2020 en de aanpassing van het meerjarenplanning 2020-
2025 van de kerkfabriek Heilig Hart; 
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Gelet op het gunstig advies van 8 oktober 2020 van de bisschop van Antwerpen de heer Johan 
Bonny over de budgetwijziging 2020 van de kerkfabrieken Onze-Lieve-Vrouw Ten Hemel 
Opgenomen en Onze-Lieve-Vrouw Bezoeking en van Bijstand; 
 
Overwegende dat als de gemeenteraad de aanpassing van het meerjarenplan voor een 
kerkfabriek goedkeurt, de gemeenteraad enkel kennis dient te nemen van het budget of de 
budgetwijziging voor de desbetreffende kerkfabrieken; 
 
Gelet op het gunstig advies van 17 september 2020 van de bisschop van Antwerpen 
Monseigneur Johan Bonny over de budgetten 2021 van de volgende kerkfabrieken: 

- Onze-Lieve-Vrouw Bezoeking en van Bijstand; 
- Heilig Hart; 
- Sint-Jozef; 
- Onze-Lieve-Vrouw van Altijddurende Bijstand; 
- Onze-Lieve-Vrouw ten Hemel Opgenomen; 

 
Gelet op het feit dat voor de hierboven vermelde kerkfabrieken al dan niet volgende 
gemeentelijke bijdragen voorzien dienen te worden:  
 

 
 
Gehoord de voorzitter; 
 
BESLUIT: met 22 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Jan Van Esbroeck, Jef 
Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, Lies Van den 
Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy 
Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van 
den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en Lukas Jacobs, 1 neen van Inga Verhaert en 
2 onthoudingen van Hans De Schepper en Monique Aerts. 
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad keurt de aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 voor de 
kerkfabrieken van Sint-Jozef (Heide) en Heilig Hart (Heuvel) goed. 
 
 

Toelagen MJP 2020-2025

Exploitatie 2020 na BW 2021 2022 2023 2024 2025

Parochie O.L. Vrouw Altijddurende Bijstand Kalmthout Centrum 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Parochie H.Hart Kalmthout Heuvel 2.688,08 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Parochie O.L. Vrouw Bezoeking en Bijstand(*) Kalmthout Achterbroek 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Parochie St.-Jozef Kalmthout Heide 0,00 0,00 43,06 628,06 928,06 1.228,06

Parochie O.L. Vrouw ten Hemel Opgenomen Kalmthout Nieuwmoer 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

2.688,08 0 43,06 628,06 928,06 1.228,06

Investering 2020 2021 2022 2023 2024 2025

Parochie O.L. Vrouw Altijddurende Bijstand Kalmthout Centrum 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Parochie H.Hart Kalmthout Heuvel 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Parochie O.L. Vrouw Bezoeking en Bijstand Kalmthout Achterbroek 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Parochie St.-Jozef Kalmthout Heide 12.155,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Parochie O.L. Vrouw ten Hemel Opgenomen Kalmthout Nieuwmoer 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

12.155,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00
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Art. 2.- 
De gemeenteraad neemt kennis van de budgetwijziging voor het dienstjaar 2020 van de 
kerkfabrieken Sint-Jozef (Heide), Heilig Hart (Heuvel), Onze- Lieve-Vrouw Ten Hemel 
Opgenomen (Nieuwmoer) en Onze-Lieve-Vrouw Bezoeking en van Bijstand (Achterbroek). 
 
Art. 3.- 
De gemeenteraad neemt kennis van het budget voor het dienstjaar 2021 voor de kerkfabrieken 
van Heilig Hart, Onze-Lieve-Vrouw Bezoeking en van Bijstand en Onze-Lieve-Vrouw ten Hemel 
Opgenomen 
 
Art. 4.- 
De gemeenteraad vraagt aan de kerkfabrieken van Sint-Jozef en Onze-Lieve-Vrouw van 
Altijddurende Bijstand om het budget voor het dienstjaar 2021 aan te passen binnen de 
grenzen van het goedgekeurde meerjarenplan en in 2021 een budgetwijziging voor het 
dienstjaar 2021 en een aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 door te voeren. 
 
Art. 5.- 
Een kopie van dit besluit zal bezorgd worden aan de provinciegouverneur, het Centraal 
kerkbestuur en de hierboven vermelde kerkfabrieken. 
 
Art. 6.- 
Dit besluit zal, samen met de verantwoordingsstukken van de kerkfabriek Sint-Jozef Heide-
Kapellenbos, voor verder gevolg worden bezorgd aan het gemeentebestuur van Kapellen. 
 
Art. 7.- 
Dit besluit zal, samen met de verantwoordingsstukken van de kerkfabriek Onze-Lieve-Vrouw 
Bezoeking en Bijstand Achterbroek, voor verder gevolg worden bezorgd aan het 
gemeentebestuur van Wuustwezel. 
 
MILIEU. 
 
23. Goedkeuring van het Burgemeestersconvenant 2030 in het kader van het gemeentelijk 
energie- en klimaatbeleid.  
 
De voorzitter geeft het woord aan schepen van milieu Silke Lathouwers (CD&V). 

Zij zegt dat er 2015 werd gestart met het Burgemeestersconvenant 2020. Momenteel wordt de 

focus verlegd naar 2030. Er werden reeds heel wat inspanningen geleverd. In 2018 was er een 

CO2-reductie van 7,6%, hetgeen veel is, in vergelijking met de IGEAN-regio en Vlaanderen. 

Voor 2030 dient er gestreefd te worden naar een reductie van 40%. Hiervoor zullen bijkomende 

inspanningen geleverd moeten worden. Op de gemeenteraadscommissie werden de reeds 

gerealiseerde acties toegelicht door de duurzaamheidsambtenaar Dave De Graef. De 

voorzitter onderstreepte tevens dat er al zeer veel werd gerealiseerd. Schepen Lathouwers 

(CD&V) was geschrokken van de uitdrukking ‘bitter weinig’. Het project van het zonnedelen 

werd recent nog unaniem goedgekeurd. Er wordt continu gewerkt aan het samen aankopen en 

het groepsaankopen en het woonloket is uitgebreid met het energiekloket. De fietsstraten en 

de zone 30 werden en worden nog uitgebreid. De bio- en streekmarkt werd in het leven 
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geroepen om bio- en streekproducten tot bij de inwoners te brengen. De milieuraad is erg actief 

en wordt goed betrokken. Er zullen nieuwe acties opgesteld en uitgevoerd moeten worden, 

aangezien een reductie van 40% aanzienlijk is. 20% diende tegen 2020 gerealiseerd te worden. 

Er is momenteel niet geweten of dit behaald werd. In 2015 werd er gestart met het 

Burgemeestersconvenant. In 2016 werd het klimaat- en het energieactieplan opgestart en in 

2018 werd een CO2-reductie van 7,5% vastgesteld. Voor het convenant van 2030 zal er weer 

samengewerkt worden met IGEAN omdat zij over de nodige expertise beschikken en de 

provincie Antwerpen die instaat voor de begeleiding van een nieuw klimaat- en 

energieactieplan. Ook het betrekken van stakeholders, buiten de milieuraad, het betrekken van 

geïnteresseerde burgers en adviesraden is belangrijk. De participatie is van groot belang. 

Nieuw in het convenant van 2030 is klimaatadaptatie. De hittestress en de droogte zijn 

uitdagingen die meegenomen worden in het engagement. Samengevat zullen er inspanningen 

blijven gemaakt worden om naar de CO2-reductie van 40% te gaan. 

Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) erkent dat er reeds heel wat inspanningen werden 

geleverd maar dat de weg naar 40% nog lang is. Ze onderstreept het belang om burgers hierbij 

te betrekken, waar het grootste aandeel ligt. Het is een taak van het bestuur om te faciliteren 

en meer te doen dan te sensibiliseren. De fietsstraten zijn hiervan een goed voorbeeld. Op de 

gemeenteraadscommissie kwam de herwaardering van de trage wegen aan bod waarvan 

raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) een voorstander is. Ze zegt uit te kijken naar het 

concrete beleidsprogramma. Verder heeft ze nog twee vragen. Het Vlaamse Energie- en 

Klimaatpact van Vlaams minister van Omgeving en Energie Zuhal Demir (N-VA) en 

Viceminister-president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Binnenlands Bestuur 

Bart Somers (Open VLD) werd recent gelanceerd. Ze vraagt of hierop zal ingetekend worden 

omdat er een aantal concrete acties van overgenomen kunnen worden die hierop hun effect 

zullen hebben. Verder heeft ze een vraag over de vertraagde data die bezorgd wordt. Worden 

hier inspanningen rond geleverd om sneller deze effecten te kunnen meten? 

Schepen Lathouwers (CD&V) zegt dat de data afkomstig zijn van VITO. IGEAN kan hier weinig 

aan doen. Het duurt een hele tijd voordat alles in kaart wordt gebracht door VITO. Vanuit de 

provincie werden er wel enkele cijfers verkregen voor 2019 maar het betreft hier niet alle cijfers 

die in rekening gebracht worden bij het Burgemeestersconvenant. Wat het Vlaamse Energie- 

en Klimaatpact betreft, zal er bekeken worden in hoeverre dit de gemeente kan helpen inzake 

het uitvoeren van nieuwe acties en bijkomende inspanningen. 

Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan raadslid Stephanie Devos (N-VA). 

Raadslid Stephanie Devos (N-VA) meldt dat haar fractie dit agendapunt zal goedkeuren. Ze 

heeft echter volgende vraag. Het zal zeer moeilijk zijn om de vooropgestelde CO2-vermindering 

van 20% te halen. Is het mogelijk om de vooropgestelde CO2-vermindering van 40% tegen 

2030 te behalen? Ze is zeker voorstander van ambitieuze klimaatdoelstellingen maar men dient 

realistisch te blijven. 
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Schepen Lathouwers (CD&V) meldt dat ze vandaag nog een vergadering had met Fluvius 

waarbij de CO2-reductie van de gemeentelijke gebouwen werd besproken. Fluvius kan een 

plan opstellen waar te leveren inspanningen worden opgelijst om de CO2-reductie naar 40% 

te brengen. Het stopt bij het gemeentelijk patrimonium. Het is voor hen onmogelijk om dit op te 

lijsten voor private woningen van de gemeente. Het is eerder al vooropgesteld dat de grootste 

acties dienen te gebeuren bij mobiliteit en de huishoudens. Het grootste percentuele verbruik 

zit daar. Er wordt reeds gesensibiliseerd, de groepsaankopen gebeuren. Qua mobiliteit gebeurt 

er reeds heel wat via de blue bikes en het cambiodelen. De doelstelling is om de CO2-reductie 

van 40% te behalen en klimaatneutraal te worden. 

De voorzitter geeft het woord aan raadslid Monique Aerts (Groen). 

Raadslid Monique Aerts (Groen) meldt dat er een item in het Burgemeestersconvenant 2015 

zat wat niet besproken werd op de gemeenteraadscommissie, noch door IGEAN in de 

presentatie werd vermeld maar zich wel laat optekenen in de cijfers van de provincie. Er werd 

een engagement aangegaan om het gebruik van lachgas en methaangas te reduceren. 

Hierover is niets terug te vinden in de ontvangen documenten. Het klopt dat huishoudens en 

mobiliteit voor een groot deel van de CO2-reductie moeten instaan. De isolatiepremies zijn 

sterk gedaald. Hier dient ingezet te worden op communicatiestrategie. Kunnen er 

gemeentelijke premies vertrekt worden bovenop de hogere overheden? De energiescans in de 

private woningen kunnen voor de eigenaars zeer precies aangeven waar het energieverlies zit. 

Naar mobiliteit toe moet er nagedacht worden over de concentratie van gewestwegen. Hoe 

moet dit aangepakt worden? Hoe zorgen we voor de eigen mobiliteit? Raadslid Aerts (Groen) 

betreurt dat er in de voorstelling van IGEAN dat landbouw niet opgenomen werd. Er werd enkel 

vermeld dat landbouw verantwoordelijk is voor 13,3% CO2 en dus niets voorstelt ten opzichte 

van de woningen en mobiliteit. De 13,3% gaat enkel over de brandstof en elektriciteit van de 

gebouwen. Dit is af te lezen van de grafiek 31 van de provincie. In grafiek 2 is niet opgenomen 

hoeveel de niet-energie gerelateerde emissie bedraagt. Dit houdt vooral intensieve veehouderij 

in, meer bepaald de productie van methaan- en lachgas. Dit zijn beide sterke broeikasgassen 

die een grote impact hebben op het broeikaseffect. Methaangas heeft 25 keer meer effect dan 

CO2, lachgas heeft 250 keer meer effect dan CO2. De provincie heeft de methaan- en 

lachgasuitstoot voor 2010 omgerekend naar een CO2-equivalent van 33 408 ton. Deze cijfers 

zijn niet min. Indien we de reductie willen behalen, dient er nagedacht te worden over welke 

landbouw de gemeente wenst, waarin zal geïnvesteerd worden. In deze cijfers is de 

goedkeuring van de megastal van 300 naar 1 350 melkkoeien nog niet meegerekend. De niet-

energie gerelateerde emissie zal de komende jaren nog stijgen. Dit baart haar zorgen. Er 

worden acties ondernomen maar indien momenteel slechts 7,5% behaald wordt, houdt dit in 

dat er onvoldoende acties ondernomen worden. 

Raadslid Aerts (Groen) zegt dat de drie windmolens de cijfers gunstig beïnvloeden. Ze 

vermoedt dat de co-operatieve dit jaar niet meer meegeteld worden. Raadslid Aerts (Groen) 

zegt dit agendapunt goed te zullen keuren omdat ze van mening is dat deze herkansing 

aangegaan moet worden met veel ambitie om alsnog de vooropgestelde 40% te behalen. 
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Verder heeft ze nog een vraag over artikel 1 dat de uitstoot van CO2 (en eventueel andere 

broeikasgassen) omvat. Ze vraagt om het woord ‘eventueel’ uit het artikel te halen zodat het 

methaan- en lachgas mee berekend wordt en er meer rekening mee gehouden wordt. Zo kan 

de CO2-uitstoot op vlak van mobiliteit, gezinnen en landbouw aangepakt worden.  

Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) meldt dat het cijfer zoals de voorbije weken vermeld 

in verschillende media 7,5% is maar 2019 en 2020 hierin nog verrekend dienen te worden. Hij 

zegt zich niet vast te pinnen op de cijfers. Tijdens de gemeenteraadscommissie werd vermeld 

dat de laatste jaren meer inspanningen werden geleverd. Hij hoopt dat de cijfers van 2019 en 

2020 in 2021 kenbaar zullen zijn. Het aanleggen van fietspaden zal de CO2-uitstoot 

verminderen. Het aanleggen van fietspaden neemt echter een hele tijd in beslag. Hij haalt ook 

aan dat de cijfers van de landbouw-gerelateerde CO2-uitstoot niet mee opgenomen zijn door 

VITO alsook de CO2-omzetting door de bomen is niet opgenomen door VITO, hetgeen in een 

groene gemeente als Kalmthout toch aanzienlijk is. Vervolgens meldt raadslid Koen Vanhees 

(Vlaams Belang) dat in het Polderke van 7 december 2020 te lezen was dat het 

Burgemeestersconvenant 2030 door 21 gemeenten geformaliseerd was in een engagement 

op 3 december 2020. Werd dit  convenant reeds ondertekend, of vond deze bijeenkomst plaats 

via streaming? Indien het convenant reeds ondertekend is, betreft het vandaag enkel een 

kennisname en geen goedkeuring. 

Schepen Lathouwers (CD&V) meldt dat er op 3 december 2020 een startmoment heeft 

plaatsgevonden waarbij IGEAN een uiteenzetting gaf. Verder werden mogelijke acties en 

doelstellingen besproken. Een ondertekening gebeurde niet want het betrof een online-

meeting. 

Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan raadslid Inga Verhaert (sp.a). 

Raadslid Inga Verhaert (sp.a) zegt dat ze het Burgemeestersconvenant zal goedkeuren. Ze 

zegt dat dit een instrument is dat een ambitie helder stelt waartegen men inspanningen en 

resultaten kan afmeten, hetgeen zeer verdienstelijk is. Ze is van mening dat er een aantal 

zaken onderbelicht zijn. Een aantal zaken staan niet op hun plaats. Ze zegt iets gelezen te 

hebben over een initiatief van de gemeente om samen met twee buurgemeenten onderzoek te 

doen naar een gezamenlijke busverbinding. Raadslid Inga Verhaert (Sp.a) is absoluut 

voorstander van meer en beter openbaar vervoer in de gemeente en regio maar vindt dit niet 

de taak van een lokale overheid. Dit is de taak van de Vlaamse overheid. Zij moeten hierin hun 

werk doen. De middelen die vroeger bij plattelandsgemeenten zaten, moesten zo nodig naar 

stedelijk gebied. Ze woonde onlangs een presentatie bij over de vervoersregio en kon 

vaststellen dat Kalmthout, Essen en Wuustwezel de enige gemeenten in de regio zijn die netto 

achteruit gaan op openbaar vervoer. Dit is een pijnlijke vaststelling. Brasschaat gaat er 

daarentegen op vooruit. Ze onderschrijft de noodzaak maar herhaalt dat dit niet de taak is van 

een lokaal bestuur. Vervolgens haalt raadslid Inga Verhaert (Sp.a) de landbouw aan, die de 

dans lijkt te ontspringen, ondanks een overduidelijke medeverantwoordelijkheid aan de CO2-

uitstoot. Ze zegt dat daarnet reeds werd aangehaald dat er een grote taak en 

verantwoordelijkheid ligt bij de gezinnen. Ze maakt zich enigszins zorgen over terugvallende 
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cijfers met betrekking tot de consumptie van groene stroom. Zolang de provincie 

groepsaankopen organiseerde, waren er cijfers, die ook in Kalmthout tot de verbeelding 

spraken. Over de hele provincie Antwerpen tekenden op het einde 127 000 huishoudens in, 

waarvan ruim 80% ook effectief intekenden op 100% groene stroom. Voor nu - rekening 

houdend met het feit dat er werd ingetekend op Ichoosr en Wikipower - kon Ichoosr voor de 

hele provincie 40 000 overgeschakelde huishoudens naar groene stroom optekenen. Dit is een 

groot verschil met voordien. Dit zal ook in Kalmthout helaas merkbaar zijn. Ze besluit met de 

melding dat ze het convenant wel zal goedkeuren. 

De voorzitter beantwoordt nog de vraag of de windmolens in rekening zijn gebracht. Hij 

bevestigt dat dit het geval is. Wat het aanpassen van de tekst betreft, zoals voorgesteld door 

raadslid Monique Aerts (Groen), dit lijkt hem geen evidentie. Schepen Lathouwers (CD&V) 

bevestigt dit omdat de tekst is overgenomen zoals opgesteld door het 

Burgemeestersconvenant. Aangezien dat het voornamelijk op CO2 gebaseerd is, houdt dit niet 

noodzakelijk in dat er geen inspanningen in de landbouw geleverd moeten worden. Ze meldt 

dat de landbouw reeds veel inspanningen levert, hierdoor hebben zij meer CO2-uitstoot, maar 

minder methaanuitstoot. De landbouw zorgt ook voor lokale voedselproductie. Ze meldt dat er 

een aantal landbouwers vertegenwoordigd zijn in de milieuraad, hetgeen voor boeiende 

discussies zorgt. De landbouwers hebben hierin hun verhaal, waarnaar geluisterd moet 

worden. Schepen Lathouwers (CD&V) zegt dat hieraan gewerkt wordt. De cijfers worden 

aangereikt door de provincie. Er kan dus gestreefd worden naar een reductie. 

Raadslid Monique Aerts (Groen) onderstreept het belang van waar de gemeente zelf naartoe 

wenst te gaan. Welke landbouw wil de gemeente? 

Schepen Lathouwers (CD&V) onderstreept het belang van de landbouw in de gemeente. Hier 

moet een goed evenwicht zijn tussen de verderzetting van de landbouw in onze landelijke 

gemeente en de CO2-uitstoot. 

De voorzitter geeft het woord aan raadslid Inneke Bosmans (Open VLD). 

Raadslid Bosmans (Open VLD) zegt dat de windmolens in rekening gebracht worden, maar 

dat het groen niet in rekening gebracht wordt. Inspanningen zoals het extra aanplanten van 

bomen kunnen niet verrekend worden. Ze vraagt of dit klopt.  

Schepen Lathouwers (CD&V) antwoordt dat de CO2-reductie door bomen inderdaad niet wordt 

meegeteld. 

Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) betreurt dit. 

Schepen Lathouwers (CD&V) voegt nog toe dat de windmolens jaarlijks voor een CO2-reductie 

van 2 786 ton zorgen. Dit is iets meer dan het dubbele van de zonnepanelen. 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
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Gelet op het besluit van de gemeenteraad in zitting van 26 mei 2015 over de bekrachtiging van 
de beslissing van 4 mei 2015 van het college van burgemeester en schepenen van het 
Burgemeestersconvenant; 
 
Gelet op het feit dat de klimaatverandering een van de grootste, wereldwijde uitdagingen van 
onze tijd vormt en dat onmiddellijke actie en samenwerking tussen lokale, regionale en 
nationale overheden over de hele wereld daarom noodzakelijk is;  
 
Gelet op het feit dat het Burgemeestersconvenant in 2008 door de Europese Commissie 
gelanceerd werd met de ambitie om lokale besturen te engageren om de klimaat- en 
energiedoelstellingen van de Europese Unie te behalen en zelfs te overtreffen; dat het initiatief 
ondertussen meer dan 10.000 lokale en regionale overheden telt, verspreid over 59 landen, 
die stuk voor stuk meegenieten van de troeven van een internationale gemeenschap en de 
technische en methodologische ondersteuning die geboden wordt door het EU-secretariaat; 
 
Gelet op het feit dat meer dan 80% van alle steden en gemeenten in Vlaanderen meedoen met 
het Burgemeestersconvenant; 
 
Overwegende dat de lokale overheid in de energietransitie en de strijd tegen 
klimaatverandering de belangrijkste drijfveer is op het bestuursniveau dat het dichtst bij de 
burgers staat;  
 
Gezien de lokale overheid bereid is te handelen en de verantwoordelijkheid voor klimaatactie 
deelt met de regionale en nationale niveaus; dat de lokale overheid eveneens een sleutelpositie 
inneemt om de kwetsbaarheid van het grondgebied tegen de verschillende gevolgen van de 
klimaatverandering te beschermen; 
 
Overwegende dat daarnaast lokale oplossingen voor energie- en klimaatuitdagingen kunnen 
helpen om veilige, duurzame, concurrerende en betaalbare energie aan te bieden aan burgers; 
Gelet op het feit dat IGEAN sinds 2014 haar gemeenten bij de opmaak van klimaatplannen in 
het kader van het Burgemeestersconvenant 2020 ondersteunt; dat IGEAN aansluitend 
verschillende acties (groepsaankopen isolatie, infomomenten, EnergieKe krant, zonnedelen, 
…) organiseert die uitvoering geven aan de doelstellingen van de klimaatplannen en vanaf 
2020 de focus verlegt naar 2030; 
 
Gelet op het feit dat de gemeente er zich met de ondertekening van het 
Burgemeestersconvenant 2030 toe verbindt volgende engagementen na te komen: 

- De uitstoot van CO2 op het grondgebied van de gemeente tegen 2030 met tenminste 
40% terug te dringen ten opzichte van referentiejaar 2012, met name door een betere 
energie-efficiëntie en een ruimer gebruik van hernieuwbare energiebronnen; 

- De veerkracht van het grondgebied te verhogen door ons aan te passen aan de 
gevolgen van klimaatverandering; 

- Een gemeentelijk energie- en klimaatactieplan (SECAP) op te maken en binnen twee 
jaar na de formele ondertekening van het burgemeestersconvenant in te dienen bij het 
Europese secretariaat;  

- Alle relevante belanghebbenden binnen het grondgebied van de gemeente te 
betrekken bij de opmaak van het SECAP; 

- Passende personele, technische en financiële middelen te voorzien voor de uitvoering 
van het gemeentelijke energie- en klimaatactieplan; 
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- De visie, resultaten, ervaringen en kennis delen met andere lokale en regionale 
overheden binnen de EU en daarbuiten; 

- Minstens elke twee jaar na het indienen van het SECAP te rapporteren over de 
geboekte vooruitgang met het oog op monitoring en evaluatie; 

 
Overwegende dat IGEAN samen met provincie Antwerpen de lokale besturen wenst te 
begeleiden en te ondersteunen in de opstap naar het Burgemeestersconvenant 2030; dat 
IGEAN samen met de provincie zal instaan voor het voorbereiden en uitwerken van 
gemeentelijke klimaatactieplannen (SECAP) bestaande uit volgende elementen: 

- Event met de officiële ondertekening van het Burgemeestersconvenant 2030; 
- Startoverleg met betrokken schepenen en ambtenaren; 
- Toelichting voor de adviesraden; 
- Workshop mitigatie voor betrokken schepenen en ambtenaren; 
- Regionale workshop adaptatie i.s.m. provincie Antwerpen; 
- Opstart stuurgroep klimaat met stakeholders; 
- Opmaak klimaatimpactanalyse i.s.m. provincie Antwerpen; 
- Opmaak risico- en kwetsbaarheidsanalyse i.s.m. provincie Antwerpen; 
- Burgerparticipatie aan de hand van een enquête; 
- Uitwerken van klimaatactieplannen op gemeentelijk niveau. 

 
Gelet op het akkoord van Parijs van 12 december 2015; 
 
Gelet op de Europese Green Deal 2050 van 11 december 2019; 
 
Gelet op de Burgemeestersconvenant 2030; 
 
Gelet op het nationaal klimaat- en energieplan 2021 - 2030 van 31 december 2019; 
 
Gelet op het Vlaams Klimaatbeleidsplan 2013 - 2020 van 9 december 2019; 
 
Overwegende dat IGEAN voor de opmaak van de klimaatplannen in het kader van het 
Burgemeestersconvenant 2030 in samenwerking met de provincie Antwerpen, gedurende 2 
jaar 1 VTE zal inzetten; 
 
Overwegende dat, ervan uitgaande dat 20 gemeenten het Burgemeestersconvenant 2030 
zullen onderschrijven, de kostprijs voor de volledige ondersteuning wordt geraamd op 5.000 – 
7.500 EUR per gemeente; 
 
Overwegende dat voor zover de deputatie van de provincie Antwerpen haar akkoord geeft om 
voor de opmaak van de klimaatplannen middelen uit het Streekfonds te gebruiken, voormelde 
bijdrage zal verrekend worden met de middelen uit het Streekfonds, waardoor de bijdrage van 
de gemeente lager zal zijn en desgevallend zelfs volledig kan wegvallen; 
 
Gelet op het startevent EnergieK huis van 5 december 2019 met burgemeesters, schepenen 
en ambtenaren bevoegd voor wonen, energie en klimaat; 
 
Gelet op de beslissing van de 441ste raad van bestuur van 29 april 2020 onder punt 4; 
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Gelet op het adviescomité van het EnergieK huis van 9 juni 2020 met de schepenen bevoegd 
voor energie en klimaat; 
 
Gelet op de nota met evaluatie van de stand van zaken aan de hand van enkele concrete cijfers 
en trends; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.-  
De gemeenteraad gaat akkoord met de ondertekening van het burgemeestersconvenant 2030 
en verbindt zich er toe om: 

- de uitstoot van CO2 (en eventueel van andere broeikasgassen) op haar grondgebied 
tegen 2030 met ten minste 40 % terug te dringen ten opzichte van referentiejaar 2012, 
met name door een betere energie-efficiëntie en een hoger gebruik van hernieuwbare 
energiebronnen; 

- haar veerkracht te verhogen door zich aan te passen aan de gevolgen van klimaat-
verandering. 

Art. 2.- 
De gemeenteraad geeft aan IGEAN de opdracht om de verbintenissen uit artikel 1 om te zetten 
in praktische maatregelen en daarvoor volgende stappen te nemen: 

- een “inventarisatie uitgangswaarden emissies” en een beoordeling van de risico’s van 
de kwetsbaarheid voor klimaatverandering uit te voeren i.s.m. provincie Antwerpen; 

- een klimaatactieplan (SECAP) voor duurzame energie en klimaat op te maken i.s.m. de 
gemeente; 

- minstens elke twee jaar na de indiening van het actieplan voor duurzame energie en 
klimaat te rapporteren over de geboekte vooruitgang met het oog op evaluatie, 
monitoring en verificatie. 

 
Art. 3.- 
De gemeenteraad neemt kennis van de kostenraming en de verdeling over alle deelnemende 
gemeenten en keurt deze goed. 
 
Art. 4.-  
Een kopie van dit besluit en van het aansluitingsformulier voor het burgemeestersconvenant 
2030 wordt bezorgd aan IGEAN milieu en veiligheid (Doornaardstraat 60, 2160 Wommelgem). 
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PATRIMONIUM. 
 
24. Goedkeuring van het ontwerp van notariële akte voor de kosteloze grondafstand in de Rode 
Weg door de familie Celis. 
 
Gelet op het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het stedenbouwkundig attest, afgeleverd door het gemeentebestuur op 20 juli 2020 
aan Immo P (Roggebos 8 te Kalmthout) namens de familie Celis, tot de erkenning als 
bouwgrond voor het oprichten van een vrijstaande ééngezinswoning op het eigendom gelegen 
Rodeweg zn te Kalmthout (kadastraal bekend als afdeling 2, Sectie E, nummer 592 K22 en 
592 L22); dat het schepencollege in zitting van 13 juli 2020 het standpunt innam dat dit 
eigendom in aanmerking komt voor de oprichting van een vrijstaande ééngezinswoning op 
voorwaarde dat er onder andere wordt overgegaan tot de kosteloze grondafstand van een repel 
grond gelegen in de wegbeding van de Rodeweg; 
 
Gelet op het opmetingsplan opgesteld door studiebureel L. Krinkels (Achterbroeksteenweg 60 
te 2920 Kalmthout) op 4 november 2020; 
 
Overwegende dat de notariële ontwerpakte opgesteld door notaris Yves De Deken uit 
Antwerpen voor de kosteloze grondafstand betrekking heeft op een repel grond langs de 
Rodeweg (thans kadastraal bekend als sectie E, deel van nummer 592/S/27 P000) met een 
opgemeten oppervlakte van 193m²; 
 
Overwegende dat deze grondafstand gratis zal gebeuren en dat deze verkrijging door het 
gemeentebestuur zal gebeuren om ingelijfd te worden in het openbaar domein voor openbare 
wegenis; 
 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.-  
De notariële ontwerpakte zoals opgesteld notaris Yves De Deken voor de kosteloze 
grondafstand door de familie Celis van een repel grond gelegen langs de Rodeweg (thans 
kadastraal bekend als sectie E, deel van nummer 592/S/27 P000) met een opgemeten 
oppervlakte van 193m² wordt goedgekeurd. 
 
Art. 2.- 
Een kopie van deze beslissing wordt bezorgd aan de notaris Yves De Deken uit Antwerpen. 
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ONDERWIJS 
 
25. Gemeentelijke basisschool Kadrie: vaststelling van het verkiezingsreglement voor de 
verkiezing van het personeel in de schoolraad. 
 
De voorzitter geeft het woord aan schepen van onderwijs Jef Van den Bergh (CD&V). 

Schepen Van den Bergh (CD&V) licht de verschillende verkiezingsreglementen gezamenlijk 

toe. Het decreet van 2 april 2004, meer bepaald hoofdstuk 2 handelt over de schoolraad. De 

schoolraad bestaat uit drie geledingen, zijnde ouders, personeel en de lokale gemeenschap. 

De vertegenwoordigers van de lokale gemeenschap in een schoolraad worden via coöptatie 

opgenomen. De vertegenwoordigers van de ouders en het personeel worden verkozen. Om 

deze verkiezingen te kunnen organiseren, worden de nodige reglementen ter goedkeuring 

voorgelegd. De nieuwe samenstelling zou ingaan op 1 april 2021, de huidige schoolraad neemt 

een einde op 31 maart 2021. In de gemeenteraad van januari 2021 zal dit ter goedkeuring 

voorgelegd worden voor Gitok. 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het decreet van 2 april 2004 betreffende participatie op school en de Vlaamse 
Onderwijsraad, meer bepaald het hoofdstuk II dat handelt over de schoolraad; 
 
Overwegende dat de huidige mandaten van de schoolraad van de gemeentelijke basisschool 
Kadrie aflopen op 31 maart 2021; 
 
Overwegende dat de schoolraad dus opnieuw moet worden samengesteld hetzij door 
verkiezingen hetzij door aanduiding van leden vanuit de pedagogische raad; 
 
Overwegende dat er uiterlijk tot 17 november 2020 de mogelijkheid is geboden om de 
oprichting van een pedagogische raad te vragen en dat hiervan geen gebruik is gemaakt; 
 
Overwegende dat er bijgevolg verkiezingen moeten worden georganiseerd om de 
afgevaardigden van het personeel binnen de schoolraad van Kadrie samen te stellen; 
 
Overwegende dat het schoolbestuur de afspraken inzake de verkiezingsprocedure bepaalt; 
 
Overwegende dat het huidige verkiezingsreglement niet meer up-to-date is; dat bijgevolg het 
schoolbestuur een nieuw verkiezingsreglement moet vaststellen dat voldoet aan de 
voorwaarden vermeld in het artikel 12 van het Participatiedecreet; 
 
Gelet op het voorstel vanwege de directie van de gemeentelijke basisschool Kadrie over het 
verkiezingsreglement met betrekking tot de vertegenwoordigers van het personeel in de 
schoolraad van de gemeentelijke basisschool; 
 
Gelet op het voorstel van het schepencollege om het verkiezingsreglement voor de schoolraad 
van Kadrie met betrekking tot de geleding van het personeel vast te stellen; 
 
Gehoord de schepenen bevoegd voor onderwijs; 
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BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad stelt het verkiezingsreglement voor de verkiezing van het personeel in de 
schoolraad van de gemeentelijke basisschool Kadrie vast. 
 
Het verkiezingsreglement gaat integraal als bijlage. 
 
Art. 2.- 
Een kopie van dit raadsbesluit wordt bezorgd aan de directie van de gemeentelijke basisschool 
Kadrie. 
 
26. Gemeentelijke basisschool Kadrie: vaststelling van het verkiezingsreglement voor de 
verkiezing van de ouders in de schoolraad. 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het decreet van 2 april 2004 betreffende participatie op school en de Vlaamse 
Onderwijsraad, meer bepaald het hoofdstuk II dat handelt over de schoolraad; 
 
Overwegende dat de huidige mandaten van de schoolraad van de gemeentelijke basisschool 
Kadrie aflopen op 31 maart 2021; 
 
Overwegende dat de schoolraad dus opnieuw moet worden samengesteld hetzij door 
verkiezingen hetzij door aanduiding van leden vanuit de ouderraad; 
 
Overwegende dat er uiterlijk tot 17 november 2020 de mogelijkheid is geboden om de 
oprichting van een ouderraad te vragen en dat hiervan geen gebruik is gemaakt; 
 
Overwegende dat er bijgevolg verkiezingen moeten worden georganiseerd om de 
vertegenwoordigers van de ouders binnen de schoolraad van Kadrie samen te stellen; 
 
Overwegende dat het schoolbestuur de afspraken inzake de verkiezingsprocedure bepaalt; 
 
Overwegende dat het huidige verkiezingsreglement niet meer up-to-date is; dat bijgevolg het 
schoolbestuur een nieuw verkiezingsreglement moet vaststellen dat voldoet aan de 
voorwaarden vermeld in het arikel 12 van het Participatiedecreet; 
 
Gelet op het voorstel vanwege de directie van de gemeentelijke basisschool Kadrie over het 
verkiezingsreglement met betrekking tot de vertegenwoordigers van het ouders voor de 
schoolraad; 
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Gelet op het voorstel van het schepencollege om het verkiezingsreglement voor de schoolraad 
van Kadrie met betrekking tot de geleding van de ouders vast te stellen; 
 
Gehoord de schepenen bevoegd voor onderwijs; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad stelt het verkiezingsreglement voor de verkiezing van de ouders in de 
schoolraad van de gemeentelijke basisschool Kadrie goed. 
 
Het verkiezingsreglement gaat integraal als bijlage. 
 
Art. 2.- 
Een kopie van dit raadsbesluit wordt bezorgd aan de directie van de gemeentelijke basisschool 
Kadrie. 
 
27. Gemeentelijke basisschool Maatjes: vaststelling van het verkiezingsreglement voor de 
verkiezing van het personeel in de schoolraad. 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het decreet van 2 april 2004 betreffende participatie op school en de Vlaamse 
Onderwijsraad, meer bepaald het hoofdstuk II dat handelt over de schoolraad; 
 
Overwegende dat de huidige mandaten van de schoolraad van de gemeentelijke basisschool 
Maatjes aflopen op 31 maart 2021; 
 
Overwegende dat de schoolraad nu opnieuw moet worden samengesteld hetzij door 
verkiezingen hetzij door aanduiding van leden vanuit de pedagogische raad; 
 
Overwegende dat er uiterlijk tot 18 november 2020 de mogelijkheid is geboden om de 
oprichting van een pedagogische raad te vragen en dat hiervan geen gebruik is gemaakt; 
 
Overwegende dat er bijgevolg verkiezingen moeten worden georganiseerd om de 
afgevaardigden van het personeel binnen de schoolraad van Maatjes samen te stellen; 
 
Overwegende dat het schoolbestuur de afspraken inzake de verkiezingsprocedure bepaalt; 
 
Overwegende dat het huidige verkiezingsreglement niet meer up-to-date is; dat bijgevolg het 
schoolbestuur een nieuw verkiezingsreglement moet vaststellen dat voldoet aan de 
voorwaarden vermeld in het arikel 12 van het Participatiedecreet; 
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Gelet op het voorstel vanwege de directie van de gemeentelijke basisschool Maatjes over het 
verkiezingsreglement met betrekking tot de vertegenwoordigers van het personeel in de 
schoolraad van de gemeentelijke basisschool; 
 
Gelet op het voorstel van het schepencollege om het verkiezingsreglement voor de schoolraad 
van Maatjes met betrekking tot de geleding van het personeel vast te stellen; 
 
Gehoord de schepenen bevoegd voor onderwijs; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad stelt het verkiezingsreglement voor de verkiezing van het personeel in de 
schoolraad van de gemeentelijke basisschool Maatjes vast. 
 
Het verkiezingsreglement gaat integraal als bijlage. 
 
Art. 2.- 
Een kopie van dit raadsbesluit wordt bezorgd aan de directie van de gemeentelijke basisschool 
Maatjes. 
 
28. Gemeentelijke basisschool Maatjes: vaststelling van het verkiezingsreglement voor de 
verkiezing van de ouders in de schoolraad. 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het decreet van 2 april 2004 betreffende participatie op school en de Vlaamse 
Onderwijsraad, meer bepaald het hoofdstuk II dat handelt over de schoolraad; 
 
Overwegende dat de huidige mandaten van de schoolraad van de gemeentelijke basisschool 
Maatjes aflopen op 31 maart 2021; 
 
Overwegende dat de schoolraad dus opnieuw moet worden samengesteld hetzij door 
verkiezingen hetzij door aanduiding van leden vanuit de ouderraad; 
 
Overwegende dat er uiterlijk tot 18 november 2020 de mogelijkheid is geboden om de 
oprichting van een ouderraad te vragen en dat hiervan geen gebruik is gemaakt; 
 
Overwegende dat er bijgevolg verkiezingen moeten worden georganiseerd om de 
vertegenwoordigers van de ouders binnen de schoolraad van Maatjes samen te stellen; 
Overwegende dat het schoolbestuur de afspraken inzake de verkiezingsprocedure bepaalt; 
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Overwegende dat het huidige verkiezingsreglement niet meer up-to-date is; dat bijgevolg het 
schoolbestuur een nieuw verkiezingsreglement moet vaststellen dat voldoet aan de 
voorwaarden vermeld in het artikel 12 van het Participatiedecreet; 
 
Gelet op het voorstel vanwege de directie van de gemeentelijke basisschool Maatjes over het 
verkiezingsreglement met betrekking tot de vertegenwoordigers van het ouders voor de 
schoolraad; 
 
Gelet op het voorstel van het schepencollege om het verkiezingsreglement voor de schoolraad 
van Maatjes met betrekking tot de geleding van de ouders vast te stellen; 
 
Gehoord de schepenen bevoegd voor onderwijs; 
 
BESLUIT: met 25 ja-stemmen van Clarisse De Rydt, Inneke Bosmans, Inga Verhaert, Jan Van 
Esbroeck, Jef Duerloo, Anita Van der Poel, Gilles Delcroix, Stephanie Devos, Koen Vanhees, 
Hans De Schepper, Monique Aerts, Lies Van den Keybus, Cindy De Roeve, Dieter Beyers, 
Hanne Beyers, Stefanie Van Looveren, Maggy Beyers, Wies Peeters, Didier Van Aert, Sandra 
Hoppenbrouwers, Silke Lathouwers, Jef Van den Bergh, Maarten De Bock, Jan Oerlemans en 
Lukas Jacobs. 
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad stelt het verkiezingsreglement voor verkiezing van de ouders in de 
schoolraad van de gemeentelijke basisschool Maatjes vast. 
 
Het verkiezingsreglement gaat integraal als bijlage. 
 
Art. 2.- 
Een kopie van dit raadsbesluit wordt bezorgd aan de directie van de gemeentelijke basisschool 
Maatjes. 
 
GOEDKEURING VAN HET VERSLAG. 
 
29. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 30 november 2020 van de 
gemeenteraad. 
 
De gemeenteraad keurt unaniem het verslag van de vergadering van 30 november 2020 goed. 
 
MONDELINGE VRAGEN. 
 
De voorzitter geeft het woord aan raadslid Inneke Bosmans (Open VLD). 

Raadslid Bosmans (Open VLD) meldt dat ze tijdens het recente debat over de impulssubsidie 

de vraag had gesteld over waarom er geen subsidies aan ouderenverenigingen worden 

toegestaan. Het antwoord hierop was dat de Vlaamse Regering dit niet zou toestaan. Het 

decreet vermeldt hierin echter geen beperkingen. Ze vraagt meer duidelijkheid. Tijdens het 

debat werd aangegeven dat het niet duidelijk is of er vraag is vanuit de ouderenverenigingen 

naar subsidies. De impulssubsidie is reeds gekoppeld aan een omzetverlies van 25% en dit 

kan doorgetrokken worden naar ouderenverengingen. Er zijn ook nog andere verenigingen die 
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hierop aanspraak zouden kunnen maken. De vraag is vooral wat de visie van het bestuur is. Is 

dit een bewuste beleidskeuze geweest? 

De voorzitter vraagt of raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) de impulssubsidie heeft 

goedgekeurd. Ze bevestigt dit. 

De voorzitter benadrukt het belang van de steun van Open VLD. De voorzitter zegt dat er 

afwijkingen mogelijk zijn. Een impulssubsidie kan aan zelfstandigen gegeven worden. Er 

kunnen rioleringen mee aangelegd worden, het burgerparticipatiebudget kan ermee verhoogd 

worden. De voorzitter is van mening dat het niet fair zou zijn om dit te doen. De Vlaamse 

Regering, waartoe Open VLD behoort, heeft hier bewust een afbakening ingebouwd voor 

jeugd-, cultuur- en sportverenigingen. Dit zijn de verenigingen die het hardste getroffen zijn 

door de coronacrisis. Tal van activiteiten en inkomsten vielen weg. Inzake senioren- en 

ouderenverenigingen is het belangrijk om mee te nemen dat er onderzocht kan worden of er 

aldaar tekorten zijn. Er is reeds een bevraging geweest. Het is aan de gemeente om te bekijken 

wat er billijk is. Wanneer het om subsidies gaat, benadrukt de voorzitter dat het niet zodanig 

over de visie van het bestuur, maar vooral over de goede samenwerking gaat met adviesraden 

en bevoegde diensten waaruit men tot een consensus komt. De voorzitter besluit dat er kan 

afgeweken worden, maar dat de Vlaamse Regering duidelijk heeft afgebakend. Er zijn wel 

welzijnsverenigingen die impulssubsidies hebben ontvangen voor afgelaste evenementen. 

Jeugd-, cultuur- en sportverenigingen kunnen niet op één lijn gezet worden met 

seniorenverenigingen. De denkoefening is lopende en er wordt nagegaan om dit met eigen 

middelen aan te gaan. Dit debat zal ook met de ouderenadviesraad gevoerd worden. Dit is niet 

dringend. Op een gegeven moment zal er een gedragen standpunt komen en zal dit behandeld 

worden op het college van burgemeester en schepenen en/of de gemeenteraad. 

Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) zegt het eens te zijn met de beleidskeuze. Ze begrijpt 

dat de vraag komt bij ouderenverenigingen en ouderenadviesraden en dat dit geval per geval 

bekeken zal worden. 

Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) meldt dat er tijdens de laatste raadszitting een nieuwe 

financiële tussenkomst werd voorzien voor handelaars en ondernemingen. Ondertussen zijn 

de winkels terug open. De  horeca en contactberoepen zijn nog steeds gesloten. Tijdens de 

vorige zitting werd gesteld dat een nieuwe financiële tussenkomst niet nog eens zou toegekend 

worden. Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) vraagt of dit voor de hardst getroffen sectoren 

herbekeken kan worden. 

De voorzitter meldt dat het hierover ingediende agendapunt door Open VLD een dag te laat 

werd ingediend en dus door de voorzitter werd beslist dat het ingediende agendapunt niet 

geagendeerd kon worden. De gemeente is immers gebonden aan termijnen. De voorzitter stelt 

voor om dit punt opnieuw in te dienen voor de volgende gemeenteraad. Dit kan nu niet als 

variapunt behandeld worden maar dient uitgebreid gemotiveerd te worden. De fracties dienen 

dit te kunnen bespreken wat nu niet mogelijk was. 
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Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) vraagt of een eventuele nieuwe financiële tussenkomst 

bekeken kan worden. 

De voorzitter antwoordt dat dit het debat is waarvoor wij staan in een lokale democratie. 

Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) heeft vervolgens een vraag naar aanleiding van het 

aangepaste meerjarenplan. Open VLD heeft schriftelijk de vraag gesteld over de 

investeringsontvangsten van gemeente en OCMW, meer bepaald actieplan 2.1.2. Deze vraag 

werd niet begrepen en dus geherformuleerd. De vraag gaat over actie 2.1.2.4 waar in 2022 € 

25 000 en in 2024 € 15 000 investeringsinkomsten worden genoteerd in het oorspronkelijke 

meerjarenplan. In het aangepaste meerjarenplan zijn deze cijfers verdwenen. Zij vraagt een 

verklaring.  

De voorzitter geeft het woord aan schepen van financiën Maarten De Bock (CD&V). 

Hij zegt dat de verduidelijking ontvangen werd. Het antwoord werd reeds schriftelijk bezorgd 

aan raadslid Inneke Bosmans (Open VLD). Hij vraagt of dit dan nu nog uitgebreid dient 

toegelicht te worden maar hij meldt dat het hier een materiële vergissing met de conversie van 

het ene naar het andere softwarepakket betreft. Deze vergissing werd inmiddels rechtgezet. 

Tenslotte heeft raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) nog een vraag over de 

gemeenteraadscommissie. Raadslid Monique Aerts (Groen) stelde toen een vraag over de 

investeringstoelage voor politiezone Grens in 2021. Het antwoord op deze vraag zou bezorgd 

worden aan raadslid Monique Aerts (Groen). Raadslid Bosmans (Open VLD) zou het antwoord 

op deze vraag ook graag toegestuurd krijgen. Schepen De Bock (CD&V) meldt dat dit 

ondertussen ook reeds is gebeurd. 

Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA).  

Raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) vraagt het woord. Hij meldt dat deze laatste gemeenteraad 

van het jaar voor hem ook de laatste deelname aan de gemeenteraad als raadslid zal geweest 

zijn. Raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) zegt dat 2020 voor iedereen maar ook voor hem een 

speciaal jaar geweest is. Hij startte binnen de gemeentepolitiek in 2005 en was zeer actief 

binnen N-VA Kalmthout. Hij zegt zeer graag aan lokale gemeentepolitiek gedaan te hebben 

maar dat het na 15 jaar tijd is om de fakkel door te geven aan anderen binnen de partij. Het 

wordt tijd om zich met andere dingen bezig te houden. Het is echter met pijn in het hart dat hij 

afscheid neemt. Hij wenst de collega’s te bedanken voor de goede samenwerking. Het grote 

lichtpunt voor raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) in het voorbije jaar is de geboorte van zijn 

kleindochter. Hij gaat vooral de tijd die vrijkomt door niet meer deel te nemen aan 

gemeentepolitiek spenderen aan zijn kleindochter. Hij bedankt alle collega’s voor de 

samenwerking. 

De voorzitter zegt dat het bericht als een verrassing komt, maar te begrijpen is, genomen op 

basis van een menselijke evolutie. Raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) heeft een mooie periode 

achter de rug in de Vlaamse en lokale politiek. Als men gedurende twee legislaturen kan 
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zetelen in het Vlaams parlement heeft men een bevoorrechte positie gehad. Hij heeft kunnen 

genieten van Vlaamse en internationale actuele dossiers op zijn manier, op de achtergrond en 

op Vlaams niveau mee op bestuursniveau. Hier mag raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) 

verdiend trots op zijn. Wat de lokale politiek betreft, heeft hij twee posities ingenomen. Het 

kartel CV&V en N-VA is onder zijn hoede tot stand gekomen. Minzaam en duidelijk. Daarna 

werd hij oppositielid in de gemeenteraad voor N-VA wat zeer leerrijk zal geweest zijn. Soms 

handelde hij gehard, steeds overduidelijk en ondanks verschillende standpunten was hij steeds 

menselijk en correct. Momenteel heeft raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) nieuwe professionele 

uitdagingen waarvoor de voorzitter alle begrip heeft. Ook op familiaal vlak zijn er nieuwe 

uitdagingen met de geboorte van zijn kleindochter en deze uitdagingen zijn het 

allerbelangrijkste. Nu een stap opzij zetten, te gaan voor meer kwaliteit in het leven en de fakkel 

door te geven aan jongeren binnen de partij, siert hem. De voorzitter besluit om raadslid Jan 

Van Esbroeck (N-VA) van harte te bedanken namens de meerderheid voor zijn inzet voor de 

lokale gemeenschap achter en voor de schermen. 

De voorzitter geeft vervolgens het woord aan raadslid Stephanie Devos (N-VA). Zij wenst 

raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) namens de fractie te bedanken voor zijn jarenlange inzet 

voor Kalmthout en voor de Vlaamse zaak. Raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) richtte de partij 

binnen de gemeente op. Zijn vertrek is een groot verlies van jarenlange ervaring. Hij zal enorm 

gemist worden maar er is veel begrip voor zijn beslissing. 

De voorzitter geeft vervolgens het woord aan raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang). Hij 

heeft raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) steeds ervaren als een gedreven collega. Ook hij 

brengt veel begrip op voor zijn genomen keuze. 

Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan raadslid Inga Verhaert (Sp.a). Zij is verrast door 

de aankondiging van haar buurman in de gemeenteraad. Ondanks de verschillende politieke 

standpunten heeft ze een sterke waardering voor raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA). Ze 

beaamt de woorden van raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) over de donkere en moeilijke dagen 

maar concludeert dat in de donkerste dagen het licht komt. Voor raadslid Jan Van Esbroeck 

(N-VA) zal het licht zijn kleindochter zijn. Ze wenst hem het beste toe. 

De voorzitter geeft vervolgens het woord aan raadslid Hans De Schepper (Groen). Ook hij 

meldt dat dit afscheid als een complete verrassing komt maar ook hij heeft alle respect voor de 

genomen beslissing. Ondanks het verschil in politieke meningen, heeft hij de samenwerking 

steeds gewaardeerd en wenst hij raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) het allerbeste toe. 

Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan raadslid Inneke Bosmans (Open VLD). Ook zij 

sluit zich aan bij de mooie woorden die door de collega’s reeds gezegd werden. Ze zegt dat 

het vertrek een groot verlies voor N-VA zal zijn. Ze heeft veel respect voor de keuze van 

raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) en zegt dat zijn kleindochter veel geluk heeft met hem als 

haar grootvader en wenst hem het allerbeste toe. 
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Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan raadslid Clarisse De Rydt (Onafhankelijke). Ook 

zij is verrast over de genomen beslissing van raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA). Ze bewondert 

hem voor zijn genomen beslissing. Wat de kleindochter betreft, meldt ze dat ze er ondertussen 

vijf heeft. Ze raadt hem aan om er enorm van te genieten. 

Tenslotte geeft de voorzitter het woord aan raadslid Didier Van Aert (CD&V). Ook namens de 

CD&V-fractie wenst hij raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) te bedanken voor het engagement 

ondanks dat er soms een verschil in mening was. Hij wenst hem het allerbeste toe. 

Raadslid Jan Van Esbroeck (N-VA) bedankt alle raadleden en meldt dat - indien de voorzitter 

op 11 juli een groot feest organiseert - hij zeker van de partij zal zijn. De voorzitter antwoordt 

dat hij zeker welkom is en dat er tevens voor 21 juli een uitnodiging zal verstuurd worden. 

De voorzitter wenst iedereen fijne feestdagen toe. Het zal dit jaar anders en soberder zijn maar 

daarom niet minder belangrijk.  

 
BESLOTEN ZITTING 
 
Nihil. 
 

De vergadering wordt gesloten om 22.50 uur. 
 
In opdracht: 
De algemeen directeur     de voorzitter 


